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П Р О Т О К О Л 

№ 21 

 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 24.02.2009 

г. /вторник/ от 13.30 часа в сградата на общината  - единадесети етаж. 

 От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 33    

общински съветници.  

 

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

Заседанието започна своята работа с регистрирани 32 общински 

съветника. 

 В хода на заседанието в 17.30 часа се включи общински съветник 

Валентина Френкева. 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград,  г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Кина 

Дякова – зам.- кмет на Община Разград; служители от общинска 

администрация; кметове на населени места; журналисти, граждани. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

 Уважаеми г-н Областен управител, 

 Уважаеми г-н Кмет на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинската администрация, 

 Уважаеми кметове на кметства, 

 Скъпи съграждани, 

 Предвид присъствието на 32 общински съветници и съгласно чл. 53 

ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

Разград, обявявам заседанието за открито. 

 

 Секретар за днешното заседание е общинския съветник Калоян 

Монев. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Преди да пристъпим към  Дневния ред ще отделим време да удостоим 

с внимание и почит нашите колеги, които са били рожденици : Рожденик на 

02.02.2009 г.  е бил  колегата Ахмед Ахмедов; на 04.02.2009 г. рожденик е 

бил колегата Камен Воденичаров.  

Уважаеми колеги, общински съветници да преминем към разглеждане 

на Дневния ред, с който съгласно Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет Разград, предварително сте запознати. 
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 1. Докладни записки. 

2. Текущи. 

 

Има ли предложения за допълнения в Дневен ред? 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ДПС 

По процедура. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте, г-жо Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ДПС 

По процедура г-н Председател, 

В качеството си на Председател на Комисията за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси съм поела ангажимента да прочета 

изявление от името на комисията: 

Уважаеми дами и господа, 

До момента в Комисията за предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси са постъпили шест броя сигнали, по които комисията 

е започнала своята работа. 

Вносителят на един от сигналите изяви желание, сигналът подаден от 

него да бъде разгледан преди разглеждането на Проекта за бюджета на 

Община Разград за 2009 г. 

 Комисията положи усилия да изслуша всички засегнати страни и да 

събере необходимата информация и доказателства. 

 До момента събраната информация е недостатъчна, за да може 

комисията да излезе със становище и доклад по този сигнал. Поради това, 

комисията препоръчва на общинските съветници при вземане на решенията 

по настоящите докладни записки и гласуване на общинския бюджет, сами 

да преценят, всеки конкретно има  или не наличие на конфликт на интереси 

по смисъла на чл. 37 от ЗМСМА и чл.2 от Закона за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси. И имайки предвид вътрешните си 

убеждения да гласуват или не. 

 Благодаря. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Карагьозова. 

Колеги по Дневния ред, предложения за допълнения. Г-н Иво 

Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров -„Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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На предишното заседание приехме с решение 310 по Протокол № 19 

от 27.01.2009 г. да бъде проведен конкурс за възлагане управление на  „ДКЦ 

І- Разград” ЕООД .  

Тъй като има срокове, които не могат да бъдат спазени се налага да 

приемем и частично изменение в това решение. И затова предлагам по 

извънредния способ в Дневния ред да бъде включена докладна записка: 

Относно: Изменение на решение 310 по Протокол № 19 от 
27.01.2009 г. на Общински съвет Разград за провеждане на конкурс за 
възлагане на управление на „ДКЦ І – Разград” ЕООД. 

Благодаря Ви. 

    

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги на всички е раздаден проекта за решение. 

Подлагам на гласуване предложението за допълнение в Дневния ред, 

направено от г-н Иво Димитров. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет с 30  гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” -  2. Предложението се приема.  Дневния ред се 
допълва. 

 

Подлагам на гласуване така допълнения и изменен Дневен ред. Моля 

гласувайте. 

 

Общинският съвет с 32  гласа „ЗА”, „против” , „въздържали се” -  

няма. Дневния ред се приема. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Преминаваме към точка първа от Дневния ред, а именно Докладни 

записки. 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ І 
 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 

 Относно: Удостояване с  почетен знак ”За принос към местното 
самоуправление”  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

  

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 
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 Благодаря г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа, 

 Докладната записка на Вашето внимание е за:  

 Удостояване с почетен знак „За принос към местното 

самоуправление” на Николай Пенчев Илиев – гл. експерт в „Звено за 

обслужване на Общински съвет”,  като за това е получено предложение до 

кмета от инициативен комитет в състав: Наско Атанасов- областен 

управител на Област Разград, Добринка Монева – общински съветник в 

Общински съвет – Разград, Цеко Цеков – служител в Областна 

администрация – Разград, Али Салиев – заслужил треньор по борба, 

Анастасия Коларова – общественик и Савина Миткова – юрист. 

 Николай Пенчев Илиев – всички го познаваме е роден на 3 март 

1946 година в гр. Разград, област Разград. Завършил е средното образование 

в Селскостопански техникум „Ангел Кънчев”- град Разград, а висше 

образование - във Великотърновски университет „Братя Кирил и Методий”-

гр. Велико Търново”- Велико Търново.  

Работил е в „Птицекомбинат”–Разград, бил е учител в с.Осенец, а  

след това трудовата му кариера продължава в различни масови и 

обществени организации, свързани с културата и спорта в региона. 

 В системата на местното самоуправление в Община Разград Николай 

Пенчев работи от 1982г. – отначало като началник на отдел 

„Организационен”, а след това като гл. специалист и секретар на Комисия 

по развитие на самоуправлението, гл. специалист– организационни въпроси, 

гл. експерт в Звено за обслужване на Общински съвет. 

 С екипа специалисти в организационното направление г-н Николай 

Пенчев създаде необходимия климат и доказа своите организационни и 

административни качества за достигане на висока степен на изискванията за 

качество, количество и своевременност в административната дейност и 

постигане на максимални резултати. 

 За изминалия период от 27 години активна административна дейност,  

г-н Николай Пенчев е обезпечил организационно и технически 

провеждането на над 300 заседания на Общинския съвет- Разград, спазвайки 

всички нормативни изисквания. Участвал е в произвеждането на повече от 

20 различни по вид избори в Общината и с необходимата сериозност и 

отговорност е обезпечавал организационно-техническата подготовка за 

тяхното законово провеждане. Съществен е приносът му  за съхраняване и 

опазване на решенията и информацията, за осигуряването на достъп и 

прозрачност на взетите и изпълнени решения от компетентните общински 

органи. 

 Във връзка с гореизложеното, предлагам Общински съвет Разград да 

вземе следното Решение. 

  Получено е предложение от инициативен комитет за удостояване с 

Почетен знак »За принос към местното самоуправление» на Николай 
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Пенчев Илиев – главен експерт в Звено за обслужване на Общински съвет 

разград. Съгласно Правилника за символите, почетните звания, наградите и 

паметните знаци на Община Разград, с този почетен знак се удостояват 

настоящи и бивши кметове на Община Разград, председатели на Общински 

съвет, служители на общината, общински съветници, кметове на населени 

места, служители в кметства на Община разград за дъдгогодишна работа и 

заслуги в областта на местното самоуправление, както и чужди граждани с 

принос в местното самоуправление. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т .23 от ЗМСМА 

и във връзка с чл.9 и чл.18 /2/ от Правилника за символите, почетните 

звания, наградите и паметните знаци на Община  Разград, Общински съвет 

Разград предлага да вземе следното решение: 

 Общински съвет Разград, 
  Удостоява с Почетен знак «За принос към местното самоуправление» 

Николай Пенчев Илиев – за дъдгогодишна работа и заслуги в местното 

самоуправление. 

 /ръкопляскания/ 

  

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по култура, 

културно - историческо наследство и духовни ценности. Моля,   

Председателя, да ви  запознае със становището на комисията.  

 

Г-н Георги Атанасов – председател на ПК 

Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

На свое заседание проведено на 13.02.2009 г. комисията по култура, 

културно – историческо наследство и духовни ценности разгледа 

докладната записка на Денчо Бояджиев,  

Относно- Удостояване с почетен знак „За принос към местното 
самоуправление” на Николай Пенчев Илиев, с пълно единодушие 

членовете на комисията подкрепиха докладната записка и взеха решение тя 

да бъде внесена на заседание на Общинския съвет. Благодаря. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Тази докладна е разгледана още в постоянната комисия по законност 

превенция на корупцията, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. 

С мнението на комисията, г-н Димитров ще ви запознае с него. 

 

Г-н Стоян Димитров – председател ПК 
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Благодаря ви г-н Председател, 

Комисията по законност отделно, а и на съвместно заседание на 

комисията по култура, културно- историческо наследство и духовни 

ценности, подкрепя единодушно така внесената докладна записка и проекта 

за решение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя. 

Въпроси нямате. Да преминем към разисквания и обсъждане. Мнения 

и предложения . Заповядайте. Няма желаещи. Да преминем към гласуване. 

Подлагам на гласуване проекта за решение, така както е на вашето 

внимание. Моля, гласувайте.  

/Ръкопляскания/ 

  

Общинският съвет взе следното 
  

РЕШЕНИЕ 

№ 331  

 

  Получено е предложение от инициативен комитет за удостояване 
с Почетен знак ”За принос към местното самоуправление” на Николай 

Пенчев Илиев – главен експерт в Звено за обслужване на Общински 

съвет Разград. Съгласно Правилника за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград, с този почетен знак 

се удостояват настоящи и бивши кметове на Община Разград, 
председатели на Общински съвет, служители на общината, общински 

съветници, кметове на населени места, служители в кметства на 
Община разград за дъдгогодишна работа и заслуги в областта на 
местното самоуправление, както и чужди граждани с принос в местното 
самоуправление. 
  Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, .23 от 
ЗМСМА и във връзка с чл.9 и чл.18 /2/ от Правилника за символите, 
почетните звания, наградитеи паметните знаци на Община разград, 
Общински съвет – Разград, след гласуване, с 32  гласа ”ЗА”, ”против”- 

няма,  ”въздържали се”- няма,        
  

РЕШИ: 

 

  1. Общински съвет Разград удостоява с Почетен знак ”За принос 
към местното самоуправление” Николай Пенчев Илиев – за 
дъдгогодишна работа и заслуги в местното самоуправление. 
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  2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
разград и Областния Управител на Област разград в 7 дневен срок от 
приемането му. 
  Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд. 

   

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте г-н Пенчев. 

 

Г-н Николай Пенчев – гл. експерт Община Разград 

Уважаеми дами и господа, 

Уважаеми приятели от инициативния комитет, 

Уважаеми съветници, 

Благодаря Ви, за това отличие. 

Преди десетина дни когато разбрах, че моите приятели ще предложат, 

развълнувах се и си помислих, тия 32 г., те са написани тука 27г., 27г. съм 

на тази длъжност и преди имам още пет в Общината, помислих си, дали са 

много или малко, и не стигнах до едно такова решение: Помислих си, че са 

малко, защото видяхте, не успях да си купя, нито вила, нито автомобил. Не 

можах да спечеля, за тия 32 г. 

В същото време казвам, че са много, защото, за това време, спечелих 

много познати, приятели, другари. И именно за това, искам да благодаря на 

осемте кмета, с които съм работил, да преклоня глава пред паметта на 

Цвятко Драгозов, да изкажа благодарността си на всички Секретари, с които 

съм работил, да целуна ръката на Първия- Атанас Велчев. Да целуна най- 

бойната- Савина Миткова, да благодаря на председателите на Общински 

съвети, те са по- малко, но като започна от Пенко Ганев, Иво Владимиров, 

когато стигна до г-жа Монева, трябва да отворя една скоба и да говоря тука 

много. Благодаря Ви г-жо Монева. 

Г-н Стоянов, 

Искрено Ви благодаря, Вие знаете защо. 

Искам да благодаря на момичетата от звеното, в което работих 

толкова много. Ще започна от покойната Грета Антонова. 

Грети, когато ти се пенсионира ми пожела и аз да се пенсионирам на 

това място. Вярвам си, че рано или късно ние пак ще се съберем там, горе и 

като нищо може да се опитаме да направим едни избори, пък и защо, да не 

направим и двойни. 

Искам да благодаря на колегите си от общината. 

Уважаеми колеги, 

Вярвайте, че това, което го получавам аз, то е заради нашите общи 

усилия, заради това, че заедно бяхме през цялото време. 

Зная, колко Ви е трудно, но си мисля, че когато сте юмрук, тия бури, 

които са наоколо, вие ще ги преодолеете. 
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Уважаеми общински съветници, 

Когато казах, преди малко, че имам много познати, приятели това 

време ми даде и щастието да се запозная с много от Вас. 

Имаше мандати когато общинските съветници бяха 141, от 120 не 

бяха  по- малко, смятам, че с всички сме работили откровено, другарски, 

приятелски, и сме спазвали изискванията. 

В заключение: 

Уважаеми общински съветници, 

Искам да Ви помоля, вече приятелски, за по- големи контакти от ваша 

страна със специалистите, с моите колеги, досегашни от общинската 

администрация. 

Вярвайте ми, че при по- големите Ви контакти, когато вземате 

решения на постоянни комисии, на сесия, ще ви бъде по- лесно и вашите 

решения ще бъдат по- добри. 

В заключение: 

Уважаеми г-н Стоянов, 

Уважаеми г-н Бояджиев, 

Тази седмица е ден за прошка. Желая ви да си стиснете ръцете и да 

поведете тая армия, армиите, които ръководите Вие двамата. Да обедините 

усилията им, защото целите и задачите са еднакви. Едни и същи. И вярвайте 

ми, че само тогава, хората от града и общината ще Ви кажат -  Браво. На 

добър час. 

/ръкопляскания/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря за топлите думи на г-н Пенчев. 

Колеги да преминем към работа. 

Втората докладна касае изменение в Наредба № 15 за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския Бюджет и условията и реда за 

поемане на общински дълг. 

 

СТАТИЯ ІІ 
 

Докладна записка от д-р Селиме Касимова Карагьозова – Шакир, 

общински съветник от ПП ”Движение за права и свободи” 

 Относно: Изменение и допълнение в Наредба 15 за съставянето, 
изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 
за поемане на общински дълг. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-жо Карагьозова, заповядайте. 

 

 Г- жа  Селиме Карагьозова- Шакир- ДПС 
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 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Наредбата, докладната записка касае изменение и допълнение  в 

Наредба № 15 за съставяне, изпълнение и отчитането на общинския бюджет 

в условията и реда за поемане на общински дълг. Сегашната Наредба № 15, 

действаща Наредба № 15 е приета на 28.06.2004 г. от Общински съвет 

Разград, с решение № 152, с което е приета Наредба № 15 за съставяне, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет. 

Приемането на Наредбата е в съответствие със закона на Общинските 

бюджети и процеса на финансовата децентрализация на местните власти в 

България. 

През последните няколко години се увеличиха значително 

възможностите за финансиране на общински инициативи по различни 

Проекти и Програми. И от 2007 г. с присъединяването на България към ЕС 

бяха одобрени за финансиране и нови седем оперативни Програми с 

огромен за нашата страна финансов ресурс. 

Средно за една година се обявяват 15-20 конкурса по различни 

Програми, за които могат да кандидатстват общините, като форма за 

местното самоуправление. 

Всички финансирани проекти постъпват в общинския бюджет като 

допълнителни извънбюджетни средства, които са извън рамките на 

одобрения от Общински съвет размер. 

С предлаганите промени се гарантират по прозрачно управление и 

ефективно разходване на общинския Бюджет и финансовите средства по 

различни Програми и Проекти. 

Преди да започнем обсъждането искам да направя няколко 

технически уточнения към докладната- по скоро промени на страница 2, 

където пише чл.2 ал.2, да запишем – втората ал.2, защото в Наредбата са две 

последователни ал.2 и не става ясно, коя променяме. 

На стр.3 отпада първият абзац, където пише :  

Създава нов чл.11”а” със следното съдържание: всичките точки до пет. 

Защото решихме, че тези промени ги правим, изключително в раздел пет, 

където са извънбюджетните средства. На същата страница 3, създава се 

нова ал.4 в чл.36- да бъде записано: 

Създава се нов чл.36”а”, със следното съдържание: 

При тази промяна, както е записано надолу ал.4- става-ал.1, ал.5 е ал.2. 

Като на същият ред – „Ако е получил съгласие по чл.4- Кмета на Общината 

по ал.4, става ал.1. Ал.6 на страница 3, да се чете „ал.3”, ал.7 се коригира на 

„ал.4”, ал.8 на „ал.5”. Като последното изречение ал.5, придобива вида: „ В 

началото на всяка година Кмета на Община Разград внася в Общински 

съвет Разград годишен отчет за реализираните Проекти и Програми през 

предходната година по реда на ал.2. 
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Допълнението към Преходни и заключителни разпоредби в §3.1.- 

„Срокът по чл.36”а”- да се чете ал.2, вместо ал.5. За 2008 г. е април 2009 г. 

Точките 2 и 3 отпадат, защото най-вероятно ще бъдат пуснати като 

извънредно запитване и следващите точки стават т.4 да се чете т.2 и т.5 да 

се чете т.3. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви г-жо Карагьозова. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана и в ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика. Моля,  г-н Добрин Добрев да ви  

запознае със становището на комисията.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ПК 

Благодаря Ви г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Тази докладна записка беше разгледана на редовното заседание на ПК 

на 16.02.2009 г. от 7 присъстващи- „ЗА” 7, „против” и „въздържали се”- 

нямаше. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 Докладната е разгледана още и в ПК по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Моля,  г-н Стоян 

Димитров да ви  запознае със становището на комисията.  

 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК 

 Уважаеми съветници, 

Тази докладна записка беше обстойно обсъдена в комисията по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и там стана задълбочена дискусия, както изцяло по проекта за 

изменение в Наредбата, така и по отделните текстове. Комисията препоръча 

на вносителя да направи някои корекции, които сега в пленарната зала на 

Общинския съвет бяха докладвани от вносителя. И от това допълнение е 

видно, че той е взел предвид дискусията в комисията по законност и се е 

съобразил с тях. И като цялост комисията със „ЗА” - 5, „против” -1 и 

„въздържали се”- 3, във варианта, който беше предмет на обсъждане в 

комисията, подкрепя проекта по докладната записка. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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Благодаря Ви г-н Димитров. 

 Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Въпроси няма. Да 

преминем към разискване и обсъждане на Проекта за решение. Заповядайте. 

Мнения и предложения няма. Г-н Христов, заповядайте. 

 

 Г-н Божинел Христов - независим общински съветник 

 Благодаря Ви г-н Председател, 

 Аз искам в чл.30 да направя т.е. в същия дух,  в който е предложено 

изменението. Просто да направя предложение, как да изглежда чл.30. Значи 

чл.30 да добие следния вид: 

 Чл.30 При текущо възникване на неотложни и доказани потребности 

през бюджетната година и при спазване на общия размер на бюджета Кмета 

на Общината след изрично решение на Общинския съвет може да: 

  ал.1 „Изменя размера на бюджетните кредити за различни видове 

разходи в обема на общите разходи на една бюджетна дейност, без 

средствата за заплати, осигурителни вноски и стипендии, в частта за 

делегираните от държавата дейности. 

 ал.2 „Да прехвърля бюджетни кредити за различни видове разходи в 

една дейност или от една в друга в границите на една бюджетна група, без 

да изменя общия й размер в частта на местните дейности.” 

 т.3. „Да се разпорежда с определения резервен бюджетен кредит.”и 

 ал.2”Да бъде в изпълнения на правомощията дадени му след 

решенията на Общинския съвет по 

 ал.1.”Кметът издава заповеди.”  

  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Чухте направеното предложение за допълнение в Наредбата, за 

изменение и допълнение в Наредбата. Ще имате възможност да се 

запознаете и с чл.30 от Наредбата за онези от вас, които не разполагат с нея 

в момента. Да сравните досегашния вариант с новото предложение на г-н 

Христов. 

 /Реплика от г-н Божинел Христов- там нещо се обърках/ 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Виждате досегашната редакция на чл. 30. Ако искате мога паралелно 

да ви прочета отново предложението на г-н Христов, да имате възможност 

да направите аналог. 

 При текущо възникване на неотложни и доказани потребности през 

бюджетната година и при спазване на общия размер на бюджета.  

 Кмета на общината след изрично Решение на Общинския съвет може 

да: 

 т.1 в ал.1 „Изменя размера на бюджетните кредити за различните 

видове разходи в обема на общите разходи на една бюджетна дейност без 
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средствата за заплати, осигурителни вноски и стипендии. В честта за 

делегираните от държавата дейности. 

 т.2 „Прехвърля бюджетни кредити за различните видове разходи в 

една дейност или от една дейност в друга в границите на една бюджетна 

група без да изменя общия размер, в частта за местните дейности. И 

 т.3 „Се разпорежда с определения резервен бюджетен кредит.” 

 ал.2 „В изпълнение на правомощията дадени му след Решение на 

Общинския съвет по  

      Ал.1 „Кметът издава заповеди.” 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Колеги други мнения и предложения. Да г-н Цонев, заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Уважаеми г-н Христов, 

 Д-р Карагьозова направи, достатъчно умело предложение, с което се 

ограничават в известна степен правомощията на Кмета по оперативната 

работа на Бюджета. 

 Това, което правите Вие като предложение, Вие искате ежедневния 

процес да се решава с решение на Общинския съвет. Във връзка с 

предложението, което правите Вие, трябва да има постоянно действащ 

Общински съвет и като възникне проблема, той да стои тука и да чака, да 

бъде поставен проблема и да го гласува. Това е абсолютно невъзможно. 

Всички бюджетни структури, второстепенни разпоредители, непрекъснато 

има проблеми, корекции, които идват от различните Министерства и 

ведомства. Вие искате всичко това да минава през Общинския съвет. Това е 

абсурд. Вие ще блокирате бюджетния процес с това предложение. 

   

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. 

 Колеги други мнения и предложения. 

 Заповядайте г-жо Ангелова. 

 

 Г-жа Станка Ангелова- БСП 

 Уважаеми г-н председател, 

 Поддържам текста, който е предложен от вносителя на докладната, 

тъй като, той следва до голяма степен правомощията които са вписани в 

самия Закон - чл.27 ал.1. 

 В Закона достатъчно ограничения има, че на Кмета, не може да му се 

възложат правомощия да прехвърля кредити от дейност в дейност. Да 

променя обема на бюджета. Да променя обема на бюджета по функциите. 
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Така, че е дадена минимална възможност за вътрешни промени от параграф 

в параграф, което е чисто технологична работа. Спомням си само за 2007 г. 

имаме 487 такива вътрешни промени, които са в резултат на предложения 

на второстепенните разпоредители. 

 Питам, г-н Божинел Христов – 487 пъти ще се събираме, когато на 

един второстепенен разпоредител не му достига кредита и трябва да 

прехвърли в 10- 15 или нещо подобно, това е правомощието, което е 

разписано в Закона. 

 И мисля, че смисъла на Наредбата е да опрости процедурите в 

рамките на общия дух на Закона. Той е регламентиран в чл.27 ал.1, а не да 

се чудим, какви допълнителни, така, пречки да си възлагаме и да приемаме 

такива решения, които просто не са приложими. 

 Не знам за миналата година колко броя са заповедите, но разберете, 

всеки има правото да си променя кредита от един параграф в друг параграф. 

 И този текст, който предлага г-н Христов, означава, че това не може 

да стане със заповед на кмета, а трябва да има санкцията на Общинския 

съвет. Какво от това? Какъв е смисълът на това предложение? Просто да 

блокираме и с това решение чисто оперативна дейност на Кмета. 

 Мисля, че предложението, което е дадено в текста на вносителя е 

много по- оперативно. И пак казвам отговаря на това, което е записано 

както в Закона за бюджета, за 2009 г., така и в основния текст в чл.27 ал.1 на 

Закона за Общинските бюджети. 

 Мисля, че когато правим предложение, трябва да сме мотивирани за 

резултатите, а не просто, така. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря ви г-жо Ангелова. 

 Други мнения и предложения, колеги. 

 Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

 Уважаеми колеги, 

 Аз също мисля, че предложението на колегата Божинел Христов може 

да блокира работата. Мисля, че не е така добре обмислено, особено в тази 

му редакция, която няма никакъв праг. Значи за най- малката сума трябва да 

има решение на Общинския съвет. Аз мисля, че това решение е крайно. 

Затова групата на ГЕРБ, ще се въздържим, да го подкрепи. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Колеги, други мнения и предложения. 

 Благодаря Ви г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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 Други мнения и предложения, колеги. 

 Г-н Георги Димитров. 

 

 Г-н Георги Димитров- АТАКА 

 Групата на АТАКА също мисли, че това, което предлага Божинел е 

неуместно в управлението на общинския бюджет и пак АТАКА няма да 

подкрепи, това предложение. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров. 

 Други мнения и предложения, колеги. 

 Освен направеното предложение от общински съветник Божинел 

Христов, други постъпили предложения при мен няма по проекта за 

решение. Подлагам на гласуване направеното предложение за изменение, на 

общински съветник Божинел Василев Христов. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет с 1  глас „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” 

- 21. Предложението не  се приема. 
 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Подлагам на гласуване проекта за решение с направените изменения 

от вносителя. Моля, гласувайте. 

 

 Общински съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№332 

 

Финансовата децентрализация на местните власти и 

демократичните промени наложиха и промяна във финансовите 
отношения. С присъединяването на България към Европейския съюз 
се създадоха нови големи възможности за финансиране на общините по 
различни оперативни програми.  

Новите условия се отразиха и на управлението на Община 
Разград, която не е оптимизирала финансовите си правила и процедури. 

Допълнителен аргумент е, че съгласно новата структура на общинската 
администрация Община Разград няма заместник- кмет по финансовите 
въпроси от 2007 г. 

Община Разград кандидатства всяка година по много различни 

конкурси за финансиране на различни общински дейности, за което е 
необходимо съгласието на Общински съвет – Разград. Проектната 
документация е голяма по обем, изисква време и ресурси за проучване 
и анализиране, преди да се вземе обективно решение в интерес на 
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местната общност. За настоящата 2009 г. Община Разград се надява да 
спечели около 15-20 млн. лева допълнителни средства, по думите на 
Кмета Денчо Бояджиев. 

Средствата по проекти и програми постъпват в бюджета на 
Община Разград в извънбюджетни сметки, допълнително и извънредно, 
извън гласувания годишен бюджет от Общински съвет - Разград. 

За подобряване на финансовото управление, създаване на 
нормални условия за изпълнение на Общинския план за развитие на 
Община Разград 2007-2013 и за привличане на допълнителни средства 
за постигане на стратегическите цели за развитие, е необходимо да има 
ясен регламент за  участие на Община Разград в проекти и програми. 

Процедурите по кандидатстване и управление на проекти е 
сложен програмен процес, за който са необходими потенциал и 

капацитет. Общинският съвет в Разград трябва сериозно да се 
ангажира и да подпомага общинската администрация в управлението 
на проекти.  

Общинският съвет в Разград е необходимо да участва активно в 

управлението на публичните средства и парите на нашите съграждани- 

данъкоплатци. Ние трябва да създадем нормална среда, която да 
гарантира достатъчна прозрачност, откритост и сигурност за 
финансовото управление на общинския бюджет и всички получени 

финансови средства по проекти и програми. 

Предлаганите промени дават гаранции за прозрачно управление 
и ефективно разходване на общинския бюджет и финансови средства 
по различните програми и проекти. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 5, чл.9а, чл.27, чл.42 от Закона за общинските бюджети, чл. 6 т. 11 и 

чл. 38, чл.39 и чл.42 т. 2 от Правилника за дейността на Общински 

съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация, Общински съвет – Разград, с 32 гласа 
„ЗА”, „против”- няма, „въздържали се”- няма,   

 

РЕШИ:  

 

1. Изменя и допълва Наредба 15 за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет и условията и реда за поемане на 
общински дълг 

Чл.4, ал.4 се отменя 

В чл.8,  втората ал.2  

се поправя техническата грешка и става ал.3, като се добавя накрая 

следния текст „на следващата сесия на Общинския съвет. 
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В чл.30, ал.1  

Преди думите  „Общински съвет” се вписва „ След решение на ”,  

и се заличава изразът ”с решението за приемане на бюджета, 
упълномощава”,  а след думите ”общия размер на бюджета” се вписва  
думата „може”. 

Създава се нов  чл.36а  със следното съдържание: 
Ал.1. Общински съвет – Разград , за всеки отделен проект може да 

разреши на Кмета на община Разград временния недостиг на средства 
по извънбюджетните сметки, обслужващи разплащанията по 
оперативни програми, да се покрива текущо с временни безлихвени 

заеми от собствени приходи по бюджетни, извънбюджетни сметки и 

фондове, набирателни сметки на Община Разград и нейните 
второстепенни разпоредители - бенефициенти по оперативни програми. 

Ал.2. Ако е получил съгласие по ал.1. Кметът на Община Разград 
представя писмен отчет на Общински съвет – Разград,  на всеки три 

месеца (април, юли, октомври и януари) за осъществени проекти, но не 
по-малко от четири пъти в годината, който съдържа следната 
информация – резюме на технически и финансов отчет за всеки проект  
на базата на последния представен отчет пред финансиращия орган. 

Ал.3. При кандидатстване с нов проект на Община Разград, 
Кметът на община Разград задължително представя предварително на 
Общински съвет – Разград достатъчно информация за обявения 

конкурс (резюме), какви дейности се финансират, проектната идея – 

бюджет, цел, задачи, дейности, очаквани резултати, партньори, роля на 
Община  Разград, участие на Община Разград – финансово и друго, 
ръководител на проекта, предварителни условия, особени задължения 

(ако се поемат). 
Ал.4. Кметът на Община Разград информира Общински съвет – 

Разград, за всеки подписан договор за финансиране на проект, с всички 

приложения към него, за който колективният орган на местното 
самоуправление е гласувал разрешение, на следваща сесия на 
Общинския съвет. 

Ал.5. В началото на всяка година,  Кметът на Община Разград 
внася в Общински съвет – Разград годишен отчет за реализираните 
проекти и програми през предходната година по реда на ал.2. 

Допълнение към Преходни и заключителни разпоредби 

§3.1. Срокът по чл.36а, ал.2,  за 2008 г. е  април 2009 г. 
 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в седем дневен срок 

от приемането му.   
3. Променената наредба да бъде публикувана в един местен 

вестник.  
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Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд  - Разград.    

 

СТАТИЯ ІІІ 
 

  Докладна записка от Божинел Василев Христов- общински съветник 

 Относно: Избор на комисия съгласно чл.2 ал.1 от Наредба №2 за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 
собственост.  
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Христов, заповядайте, като вносител. 

 

 Г- н Божинел Христов – независим общински съветник 

 Благодаря Ви, г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи  и господа общински съветници, 

Със   свои  решения  № 283 и  № 289 по Протокол № 18 от 29.12.2008 

г. и № 309 по Протокол № 19 от 27.01.2009 г., Общински съвет Разград прие 

изменения и допълнения  в Наредба №2 за придобиване,  управление  и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост. 

Със своето решение от 29 декември 2009 година, Общински съвет 

Разград уреди редът и условията за придобиване, управление и 

разпореждане с имуществото - собственост на община Разград, както и 

конкретните правомощия на кмета на общината, кметовете на кметства и 

кметските наместници, в съответствие със Закона за общинската 

собственост и другите разпоредби на действуващото законодателство. 

Съгласно чл.2 ал.1, Общинския съвет трябва да избере комисия, която 

да подпомага кмета на общината в изпълнение на правомощията му по чл.1 

ал.1 от  Наредба №2 за придобиване,  управление  и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост. Тази комисията ще прави предложения до  

кмета на общината за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи - общинска собственост. 

Като се има в предвид гореизложеното, както и писмо № 61-00-19.1 от 

11.02.2009 година на кмета на Община Разград и съгласно решение от 

заседанието на Постоянната комисия по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол проведено на 13 

февруари 2009 година предлагам Общински съвет Разград да вземе 

следното решение: 

1.Да избере комисия, която да подпомага кмета на общината в 

изпълнение на правомощията му по чл.1 ал.1 от  Наредба №2. 

2.Да избере Председател на комисията. 

3.Да определи датата на първото заседание на тази комисия 
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Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Христов. 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Г-н Димитров, моля, да ни запознаете със становището на комисията. 

 

Иво Димитров- председател на ПК 

Уважаеми г-н председател, 

Докладната записка е разгледана в комисията и с 8 „ЗА”, без „против” 

и „въздържали се”  е подкрепена. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Въпроси няма. 

Мнения и предложения за обсъждане на проекта за решение. Заповядайте. 

Г-н Христов, заповядайте! 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Председател, 

Като вносител си позволявам да направя предложение за численост и 

за поименен състав на комисията. 

Предлагам комисията да се състои от 11 члена. 

Ако трябва сега да ги .... 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Правите допълнение в проекта за решение и като численост, и като 

състав. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

И като състав. Да. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Имате подготвен поименно. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте. Да ми го предоставите. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. Значи, предлагам 11 члена, поименния състав: 

 1. Пейчо Георгиев 
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 2. Радиана Димитрова 

 3. Стоянка Курдова 

 4. Калоян Монев 

 5. Божинел Христов 

 6. Неждет Мехмедов 

 7. Хами Хамиев 

 8. Валентин Василев 

 9. Румен Андриянов 

 10.Иво Бориславов 

 11.Валентина Френкева 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. В писмен вид ми го предоставете за протокола. 

Колеги други мнения и предложения. Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Искам да попитам г-н Христов? 

Изобщо наясно ли е, какво ще прави тази комисия? 

Има ли яснота? Нека да каже: първо, второ, трето, четвърто, пето, 

шесто. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Христов, 

Понеже приключихме процедурата по въпроси, в разискване и 

обсъждане сме. Преценете, дали да отговорите на въпроса.  

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Бих казал само на г-н Цонев, че, все пак съм запознат с Наредба №2 и 

Закона за общинската собственост. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Хвала на г-н Христов, че предлага такава сериозна комисия с 11 

члена. 

Г-н Христов, 

Няколко цифри ще ти кажа. Миналата година са проведени, 

протоколирани 11 заседания. На тези 11 заседания са разгледани 608 броя 

преписки. Средно на заседание се падат по 61 броя преписки. Внесени са 

предложения до Кмета, които да ги решава 305 броя. Внесени са 
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предложения за решения на Общинския съвет- сиреч докладни записки до 

Общинския съвет, неговите постоянни комисии 149 броя, като в една 

голяма част от докладните записки не се касае за един имот, а за няколко 

имота. По всички преписки се подготвя отговор до молителя със решенията 

съответно, които е взела комисията. 

И в общинската администрация долу- горе състава на тази комисия е 

от толкова специалисти. И това е, нека да го кажа кухненската комисия на 

Общинския съвет, която се занимава с абсолютно всичко, което се внася в 

общинската администрация. 

Тя пресява и ви поднася, че и досега на тепсия, ей тези 142 броя 

докладни, които вие ги гледахте само на заседание на постоянните комисии. 

Аз в момента всичко това го препращам на г-н Стоянов. Защото, тази 

комисия, която беше, тя вече не е легитимна, тъй като я няма в Правния 

мир. Туй което сега предстои да гласувате е пълен абсурд. И моето 

предложение е, разбира се правото на избор е Ваш, но въобще да не се 

приема докладната записка на г-н Божинел Христов. Проявете разум  и на 

следващото заседание през месец март да се внесе докладна записка за 

преразглеждане на този текст. Противното ще бъде пълен блокаж. 

А останалото трябва да го знаят жителите на Разград, които в момента 

ни гледат, защото това означава протакане във времето с месеци на всяка 

една докладна записка. 

И понеже предложението беше Ваше г-н Христов, редно е вече 

направихте една крачка на предходно заседание да си преразгледате пак 

такова едно предложение. И на следващото заседание да направите Вие 

предложението за промяната в Наредба №2. Всичко останало е пълен 

абсурд. 

  

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 

Други мнения и предложения. Г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми съветници, 

Искам да направя едно техническо пояснение каква е работата на 

комисията. 

Както каза г-н Бояджиев вътре влизат всички преписки по отношение 

на намерения , желания, молби на граждани, които минават през 

деловодството. Тези преписки са свързани с едно много сериозно 

проучване. Това не е елементарно произнасяне. Искам, еди какво си и се 

произнасяш елементарно. Това проучване се прави от специалистите от 

общинската администрация, които са членове на тази комисия. Тъй като, 

когато постъпи в деловодството, бъде разпределена, преписката, 
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съответната до мене. Аз я разпределям до съответния специалист, за да 

може той да подготви всички необходими съпътстващи документи, за да 

може на комисията вече да се гледа професионално, перфектно, експертно. 

Тогава на това заседание на комисията, когато се гледат тези преписки се 

оценява дали има достатъчно материали, които молителят е представил. 

Връща се отново. Изискват се допълнително материали казвам от експерти. 

Това, което предлага г-н Божинел Христов, ще ви кажа как ще стане: 

Ще се съберат преписките, понеже те постъпват до Кмета на Общината, а не 

до Общинския съвет, след това те ще се пращат на тази комисия. Тази 

комисия, не искам, тези членове, които бяха предложени да си мислят, че ги 

подценявам, но те нямат тази професионална компетенция, която е свързана 

с допълнителни информации, които се намират в общинската 

администрация т.е. те ще погледнат преписката. Първата им работа е да я 

пратят по компетентност до някой. Не знам, до кого ще я пратят по 

компетентност. Тя ще се мота из общинската администрация месец, два 

докато се намери човека по компетентност. След това ще се върне в тази 

комисия. Тя ще преценява дали тези материали са достатъчни или не. 

Повторно връщаме до общинската администрация. И ще забавите всички 

преписки, гражданите, най- вече с месеци. Не, че ние искаме да вършим 

тази работа. Ние сме задължени да вършим тази работа, защото ние сме в 

услуга на гражданите и трябва да отговаряме на всичките молби и желания. 

Дали положително, дали отрицателно, дали след време. Така е, но 

това, което предлага г-н Христов, без да мисли, защото много често прави 

такива предложения, с амбицията да ограничава Кмета на Общината, забавя 

изключително много процедурата и всичко ще рефлектира по отношение на 

нашето единствено задължение на всички, които сме се събрали тука в тази 

сграда да предоставим на гражданите качествени, добри и сравнително 

бързи услуги. Извинявайте. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- БСП 

Благодаря Ви г-н Председател, 

Уважаеми съветници,  

На базата на дискусията, която беше проведена досега по тази 

докладна записка, считам, че е необходимо по този въпрос да се извърши 

допълнителна работа. Да се уточнят всички обстоятелства, които имат 

значение по случая. И затова от името на групата съветници на БСП. На 

основание чл.81 ал.1 т.2. Правя формално предложение Общинския съвет да 

отложи произнасянето си по този въпрос, за следващото пленарно 
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заседание. Внасям в писмен вид, съобразно Правилника,  това, предложение 

г-н Председател. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Димитров. 

Колеги, други мнения и предложения, има ли? 

Други мнения и предложения няма. До момента постъпилото 

предложение на г-н Стоян Димитров Ненчев. 

Относно: На основание чл.81 ал.1 т.2 предложението касае отлагане 

на приемане на решение за следващото заседание. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

Общинският съвет с 14  гласа „ЗА”, „против” – 5, „въздържали 

се” 12 - . Предложението не  се приема. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Подлагам на гласуване проекта за решение, така както е..... 

/Реплика г-н Калоян Монев/ 

 

Г-н Калоян Монев -БСП 

Г-н Председател, 

Аз благодаря за доверието на съветник Божинел Христов, но си правя 

отвод от състава на комисията. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Христов, следва като вносител да направите допълнително 

уточняване, във връзка с направеното изявление на г-н Монев. 

Г-н Адрианов, заповядайте. 

 

Г-н Румен Адрианов- независим общински съветник 

Аз също си правя отвод, защото не мога да бъда полезен в тази 

комисия. Така, мисля аз. 

 

Да преминем към поименно гласуване за имената на общинските 

съветници. Подлагам на поименно гласуване. Моля, гласувайте. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Някои други от състава на комисията? Да. Ще направили отвод? 

Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Председател, 

В такъв случай, правя предложение: 
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Комисията да е от 9 члена. 

/смях в залата/ 

И поименния състав без направилия отвода, да остане същата. Между 

другото искам само да кажа нещо на г-н Цонев: 

/реплика / 

Няма ли го. Да. Няма значение. 

Неговият работодател е тука. 

Искам само да кажа, че тази комисия я създадохме т.е. предлагам да 

се създаде и на база писмото на г-н Кмета, както казах. Освен това тази 

комисия ще подпомага дейността на общинска администрация. Само преди 

половин час или 40 минути г-н Николай Пенчев каза едни много хубави 

думи явно, че някои просто не са си махнали тапите от ушите, който ни 

призова за повече контакти и работа с общинската администрация и по 

някакъв начин да почнем да се сближаваме и да си стиснем ръцете. Явно 

това не се харесва на общинска администрация.   

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Питам още веднъж някои от предложените членове в състава дали ще 

си направи отвод. Г-жо Курдова. 

 

Г-жа Стоянка Курдова- АТАКА 

Аз също си правя отвод. Благодаря много за доверието на г-н Божинел 

Христов. Но... нямам такова време. Да участвам в тая комисия. Съжалявам 

много! 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

По отношение на тапите г-н Христов. 

Ти, първо трябва да ги извадиш от твоите уши, за да се вслушваш и да 

дойдеш, да се позаинтересуваш какво представлява тази комисия. Аз нямам 

такава информация да си бил на едно поне заседание да видиш какво 

представлява тази комисия. Тъй, че тапите са в твоите уши. 

  

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Бояджиев,  

Защо с предубеждение гледате на работата на общинските съветници? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Моля ви се. Моля ви се, обръщаме го на лични обръщения. 

Г-жо Монева, заповядайте. 
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Г-жа Добринка Монева- БСП 

Уважаеми г-н председател, 

Процедурно. 

В залата отсъстват г-жа Френкева. 

Питам: Извинявам се, че минаха въпросите, но взето ли е нейното 

съгласие, за да се прави предложение? Прави се предложение за член на 

комисия, общински съветник, който не присъства в заседанието днеска. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Христов, като вносител да отговорите на г-жа Монева. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Взето е нейното съгласие. Уведомена е. 

В този случай комисията не може да заседава с 8 члена. Г-н Христов. 

Промяна в състава на комисията. 

Г-н Христов, моля като вносител да направите ново предложение, за 

последен 9 член на комисията. Г-н Иво Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров- „Обединени демократи” 

Благодаря Ви, г-н Председател, 

Правя предложение в тази комисия да бъде включен Главния 

счетоводител на Община Разград. 

/смях в залата/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- БСП 

Във връзка с предложението на общинския съветник Иво Димитров. 

Аз считам, че Общинския съвет не може да взема решения точно с тая 

редакция и в този му вид. 

Общинският съвет може да предложи на Кмета да включи в състава 

на такава комисия определени служители от общинската администрация, но 

не и да нарежда от общинската администрация. 

В такъв случай г-н Иво Димитров заема неправомерно функцията на 

Кмета на Общината. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Тодор Димитров, заповядайте. 
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Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

Уважаеми колеги, 

Аз правя следното предложение. Значи, нека числеността на тази 

комисия да остане от 11 члена. Считам, че е резонно тук, наистина да 

участват и хора от общинска администрация. Хора, които имат опит в 

досегашната работа на комисията. И в тази връзка да дадем правомощия на 

Кмета да посочи трима члена на комисията от общинска администрация. В 

момента имаме 8, ако не се лъжа. И да остане от 11 члена. Мисля, че това 

ще... Мисля, че това ще бъде компромисен вариант. Ще направя и писмено 

предложение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря. 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Нека да се направи много хубав прочит на текста на Решението. В 

текста на Решението изрично е записано- Общинския съвет. Там няма 

общинска администрация г-н Димитров. 

Така, че изберете ги тия 11 човека и да са живи и здрави да работят, 

защото те наистина ще трябва да работят много, много сериозно. Няма как 

да стане обратното. Тоя текст, аз не случайно казах, Божинел да си го види 

и да си го коригира на следващото заседание. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте, г-н Димитров, 

 

Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

Значи ще помоля само последната редакция на текста, понеже го 

нямам при мен. Ако може да го пуснем, да го погледаме точно. Дали 

Общинския съвет избира състава на комисията или задължително според 

последната редакция на колегата Христов трябва да бъде от общински 

съветници, за да можем да вземем и съответното решение. Аз мисля, че 

компромисния вариант в тази комисия е да има общински съветници и хора 

от общинската администрация. Ако е необходимо ще променим и текста. 

   

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Димитров, заповядайте, 

 

Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

Уважаеми колеги, 
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Сега като гледам последната редакция на чл.2 от Наредбата. Значи 

чл.2 казва: 

„Комисия избрана от Общински съвет Разград.” 

Никъде нямаме задължение, тази комисия да бъде единствено и само 

от общински съветници. Ето защо, аз поддържам своето предложение: 

Членовете в комисията да бъдат тези 8 общински съветници, които останаха 

и да дадем мандат на Кмета г-н Бояджиев да посочи трима от общинска 

администрация. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря. Други мнения и предложения, колеги. 

Заповядайте, г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- БСП 

Аз се извинявам, че за втори път взимам думата, но се налага да се 

направят допълнителни пояснения, сега в пленарната зала. Предметът на 

дейност, който е уреден в Наредба №2 и произнасянето по тези въпроси 

задължително предполага участието на много по –голям брои специалисти 

от предложените трима души. 

Ако колегите съветници са обърнали внимание, Кмета на Общината 

информира преди малко, че в тази комисия участват над 10 човека. Мисля, 

че 11, ако не се лъжа. И без да претендирам, да бъда изчерпателен, но 

задължително в тази комисия участват, сигурно и би трябвало да участват 

специалисти, които са по ресорите- общинска собственост, архитектура и 

благоустройство, екология, бюджет и финанси, ТСУ и т.н., тъй като 

въпросите, които се обсъждат в това отношение  са най- различни. И аз за 

съжаление съм принуден да дам два елементарни примера, за да стане още 

по- ясно, по- нагледно, с какви въпроси би могла да бъде сезирана тази 

комисия. 

„Гражданин от Разград, който живее в къща, има в съседство на 

улицата едно голямо дърво – липа или каквото и да е друго. И това голямо 

дърво, така е разширило своята коренова система, че корените са 

проникнали вече до избата му. И започват да я рушат. Това са действителни 

случаи. 

И той отправя молба до Кмета на Общината, за да се предприемат 

някакви мерки и да се преустанови тази опасност от разрушаване на избата, 

пък и на цялата сграда. 

В работата по този въпрос задължително ще трябва да вземат участие 

специалистите и по ТСУ, и по екология. Ние знаем, че има специална 

Наредба и всяко дърво е картотекирано и номерирано и да се даде 

разрешение. 

И още един пример само. 
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Лице, което се занимава с бизнес или друга дейност, която предполага 

наличието на офис наема или притежава помещения, които се намират на 

партерен етаж. 

Разположението на сградата позволява от този партерен етаж да се 

изгради и директно стълбище, което да осигурява ход направо за този офис. 

Дали е зъболекарски, лекарски кабинет, офис на някоя фирма и т.н. е без 

значение. 

В обсъждането на този въпрос също ще трябва да вземат участие 

доста на брои специалисти, юристи, специалисти по вещо право по 

собствеността, архитектура и благоустройство. Ако засяга и евентуално, 

някакви площи касаещи, зелената среда. 

Виждате, че само трима специалисти от общинска администрация не 

могат да обхванат целия периметър и просто няма да могат да обсъдят 

всички въпроси, които са поставени на вниманието на тая комисия. 

Така, че и това предложение, според мен не отговаря на 

потребностите за осигуряване на дейност на тази комисия, за да изпълни тя 

адекватно своите задължения. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

Във връзка с казаното от колегата Стоян Димитров, аз мисля, че няма 

никаква пречка на заседанията, на тази комисия да дойдат, каквито и да е 

експерти. Тези, които е необходимо, да дойдат да си изложат мотивите, 

съображенията и комисията да ги изслуша. 

Аз не мисля, че като не са тези специалисти членове в състава на тази 

комисия има някакъв проблем в процедурата да бъдат изслушани. Така, че 

мисля, че това не е основателна причина да се отлага гласуването на тази 

комисия. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други мнения и предложения, колеги. Г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Председател, 

След като изслушах, колегите общински съветници, аз наистина се 

съгласявам, че комисията трябва да бъде от 11 члена. Като 8 общински 

съветници т.е. в комисията да има общо 8 общински съветници  плюс 3 от 

общинска администрация. Още повече комисията, която ние сега ще 

изберем, подпомага Кмета на Общината в изпълнение на правомощията му. 

Аз искам да благодаря на г-н Стоян Димитров, че така подкрепя докладната, 
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която внасям. И искам само да му кажа, че и по  двата казуса, които ги 

споменахте, аз веднага мога да ви кажа какво е решението. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други мнения и предложения, колеги. Няма. Да 

прекратим разискването, обсъждането. Подлагам на гласуване 

предложението на общински съветник Тодор Атанасов Димитров, което 

касае промяна в проекта за решение: 

т.1 Числеността на комисията да бъде от 11 члена. По т.2 от проекта за 

решение, остават осемте посочени члена, като участници от комисията от 

Общински съвет  Разград и 3 члена от общинска администрация, посочени 

от Кмета на Община Разград, с негова заповед. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

Общински съвет с 18 гласа ”ЗА”, „против” - 4 и „въздържали се” - 

9. Предложението се приема. 
 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Христов, предвид на това, че не направихте уточняване на състава 

на комисията, аз ще подложа на гласуване имената, които дадохте от 

общинските съветници, предвид на това, че не е направено своевременно с 

внасянето на докладната. 

Колеги, да гласуваме анблок, предложението, предвид това, че 

нямаше други предложения и нямаше отводи, или ако желаете можем 

поименно един по един да обсъдим кандидатурите и да гласуваме за всеки 

поотделно. 

Правя предложение да гласуваме анблок. Предложението, то е заедно 

с всички предложени осем имена от общински съветник Божинел Христов. 

Поименния състав на комисията: 

1. Пейчо Георгиев 

2. Радиана Димитрова 

3. Божинел Христов 

4. Неждет Хасанов 

5. Хами Хамиев 

6. Валентин Василев 

7. Иво Бориславов 

8. Валентина Френкева 

Подлагам на гласуване предложението, което ви направих. Да 

гласуваме заедно за всички, в числеността на комисията. Моля, гласувайте. 

 

Общински съвет с 18 гласа ”ЗА”, „против” - 1 и „въздържали се” - 

5. Предложението се приема. 
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Подлагам на гласуване състава на комисията, така, както ви го 

прочетох по предложение на вносителя Божинел Христов. Моля, 

гласувайте. 

 

Общински съвет със 17  гласа ”ЗА”, „против” – 3, „въздържали 

се” – 4. Предложението се приема. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Подлагам на гласуване проекта за решение в докладната записка, с 

всички направени по него изменения и допълнения. Моля, гласувайте. 

Моля, да ме извините.  

По т.3- Председател и зам. председател на комисията. И определянето 

на първото заседание. 

Колеги, моля ви да бъдем по организирани. Очаквам вашите 

предложения по т.3 и по т.4. - Председател, зам. председател и първо 

заседание. Г-н Димитров, заповядай. 

 

Г-н Иво Димитров- „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Предлагам за Председател на тази комисия г-н Божинел Христов, тъй 

като, той  най- активно работи и да изнесе напълно тежестта на проблема, с 

който се е захванал, за да надявам се обори тук скептиците в задната част на 

залата, които сега така посрещат това предложение. 

А за  зам. председател, предлагам- Радиана Димитрова. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Други предложения, колеги, има ли? Г-н Монев, заповядайте. 

 

Г-н Калоян Монев-  БСП 

Аз по т.4. 

Предлагам, първото заседание на комисията да бъде на 25.02.2009 г. 

от 9.00 часа. Писмено, ще го направя. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, други предложения, има ли? Колеги, моля ви, да бъдем по- 

организирани, по- отговорни към работата. 

Предложения за председател, зам. председател. И определяне ден, 

дата, и час за първото заседание на комисията. Други предложения, има ли? 

Направени са предложения за председател и зам. председател. 

Относно , първото заседание на комисията. Очаквам предложения г-н 

Христов, заповядайте. 
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Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Благодаря ви г-н Председател, 

Напълно съм съгласен, заседанието да бъде на 25.02.2009 г., но по- 

възможност да бъде поне от 11.00 часа, за да дадем възможност на г-н 

Бояджиев да изготви заповедта на тримата служители. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, апелирам, наистина за сериозното и организирано отношение 

към работата. Г-н Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров- „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Искам да напомня на болшинството общински съветници, че утре има 

заседание, насрочено за 14.30 часа/ 15.30ч./ на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, и 

част от членовете на новоизбраната комисия са членове и на тази комисия и 

би трябвало двете заседания да могат, да бъдат проведени с тяхно участие. 

Така, че моля, тези които правят предложение да се съобразят с това, за да 

не се пречи на работата, на постоянната комисия. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- ГЕРБ 

Уважаеми колеги, 

Аз считам, че първо следва Кмета с нарочна заповед да определи: Кои 

са тримата членове на комисията от общинска администрация и едва след 

това да се свика заседание. Така, че, аз предлагам на вносителя да си 

оттегли тази т.5. И едва след като пълния състав е ясен на комисията, 

Председателят да си свика комисията. Това не е необходимо да става с 

решение на Общинския съвет. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Христов, като вносител, давате ли съгласието си? 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. Приемам становището на г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

В този случай колеги, подлагам на гласуване предложението за 

председател и зам. председател. Г-н Монев, с оглед на това, че вносителя 

оттегля т.5, по която имате предложение, става безпредметно разглеждането 

и гласуването. Подлагам на гласуване предложението на г-н Иво Димитров. 
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Относно: Председател на комисията- предложението за г-н Божинел 

Христов и зам. председател на Радиана Димитрова. По направеното 

предложение, моля гласувайте. 

 

Общински съвет с 17 гласа ”ЗА”, „против” - 1 , „въздържали се” - 

5. Проекта за решение с направените в него изменения и допълнения се   
приема. 

СТАТИЯ ІV 

 

Разглеждаме Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на 

Община Разград 

 Относно: Одобряване на план – сметка за разходите по третиране 
на битови отпадъци и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване в населените места на Община Разград за 2009 г.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

  

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Поддържам докладната си записка в тоя си вид, в който е 

предоставена на вашето внимание. 

 

 / прекъсване от г-н Божинел Христов/ 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Председател, 

Може ли? Не разбрах само, извинявайте. Не разбрахме в цялост 

гласувахме ли докладната? Предната. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Не. Гласувахме в цялост..... 

 Г-н Бояджиев, извинявайте. 

 

 / реплика от г-н Бояджиев- не сте гласували, председател и зам. 

председател/ 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Гласувахме в цялост проекта за решение с направени изменения и 

допълнения в него. Това беше последното гласуване. Не. Гласувахме в 

цялост проекта за решение, не само предложението за председател. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
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 Извинявайте, г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

 Честно казано, аз така и не разбрах, ти оттеглили си предложението за 

срок, защото ако ти го оттеглиш трябва да е ясно вписано в протокола. 

Защото следващото решение, което ще го вземете ще бъде чак през месец 

март. Това е решение на сесия на Общинския съвет за състава. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Ако утре сутринта в 9.00 часа ми дадете заповедта... 

 

  Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Аз и да ти я дам утре в 9.00 ч.. състав, всичко се решава тука от 

Общинския съвет,  г-н Христов. 

Ама, нали дата трябва... В Проекта има дата. При това положение, 

отпада ли предложението- за дата?  Кога ще бъде първото заседание? 

 

 /Разговор между г-н Бояджиев и г-н Стоянов/ 

 

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Ама то си е твое право! 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Моля да бъда извинен. Последното гласуване току - що ми подсказва 

г-жа Раданова е било единствено и само по отношение за местото за 

председател и зам. председател. 

Моля, да бъда извинен от г-н Бояджиев.  

Ще подложа на гласуване проекта за решение с направените 

изменения и допълнения в него. Моля, гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№333 

 

Със   свои  решения  № 283 и  № 289 по Протокол № 18 от 
29.12.2008 г. и № 309 по Протокол № 19 от 27.01.2009 г., Общински 

съвет Разград прие изменения и допълнения  в Наредба №2 за 
придобиване,  управление  и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост. 
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Със своето решение от 29 декември 2009 година, Общински съвет 
Разград уреди редът и условията за придобиване, управление и 

разпореждане с имуществото - собственост на община Разград, както и 

конкретните правомощия на кмета на общината, кметовете на 
кметства и кметските наместници, в съответствие със Закона за 
общинската собственост и другите разпоредби на действуващото 
законодателство. 

Съгласно чл.2 ал.1, Общинския съвет трябва да избере комисия, 

която да подпомага кмета на общината в изпълнение на правомощията 
му по чл.1 ал.1 от  Наредба №2 за придобиване,  управление  и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост. Тази комисията 
ще прави предложения до  кмета на общината за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание Чл. 21   ал. 1 т. 23 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, 

чл.6 т.7 и т.22  от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет - Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация Мандат 2007 - 2011 г.  Общински съвет- 
Разград, със  17 гласа ”ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 5, 

   

РЕШИ:  

 

1. Общински  съвет Разград избира комисия, която да подпомага 
кмета на общината в изпълнение на правомощията му по чл.1 ал.1 от  
Наредба №2 за придобиване,  управление  и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост с численост 8 члена плюс 3 члена от 
общинска администрация. 

2. Общински  съвет Разград избира комисия, която да подпомага 
кмета на общината в изпълнение на правомощията му по чл.1 ал.1 от  
Наредба №2 за придобиване,  управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост поименно както следва : 
2.1. Пейчо Георгиев 

2.2. Радиана Димитрова 
2.3. Божинел Христов 

2.4. Неждет Мехмедов 

2.5. Хами Хамиев 

2.6. Валентин Василев 

2.7. Иво Бориславов 

2.8. Валентина Френкева 
 

3. Общински  съвет Разград избира председател на комисията , 

която ще подпомага Кмета на общината в изпълнение на 
правомощията му по чл.1 ал.1 от Наредба №2 за придобиване,  
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управление  и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост 
поименно както следва : 

3.1.Божинел Христов 

 

4.Общински  съвет Разград избира заместник председател на 
комисията, която ще подпомага  кмета на общината в изпълнение на 
правомощията му по чл.1 ал.1 от  Наредба №2 за придобиване,  
управление  и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост 
поименно както следва : 

4.1.Радиана Димитрова 
 

5.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и  Областен управител  Разград в 7-дневен срок от приемането 
му. 

 

СТАТИЯ ІV 

 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 

 Относно: Одобряване на план – сметка за разходите по третиране 
на битови отпадъци и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване в населените места на Община Разград за 2009 г.  
 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка в този си вид е на ваше разположение. След 

дебата, който беше извършен в бюджетната комисия се уточниха и точните 

цифри в приложение №2, в приложение №3, включително и с общинския 

съветник г-жа Ангелова работихме съвместно, за което аз и благодаря ,че тя 

се ангажира. Нямам  допълнения и забележки към самата записка. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в постоянната комисия по 

бюджет, финанси и икономическа политика. Моля, г-н Добрев да ви  

запознае със становището на комисията. 

  

Г-н Добрин Добрев– председател на ПК 

Благодаря Ви, г-н Председател, 
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Както каза г-н Бояджиев, тази докладна записка в няколко поредни 

комисии беше разглеждана. В последната комисия г-жа Ангелова направи 

корекции. Пред вас са в момента съответно приложенията, съответните 

цифри, като изражение на финансовите ни ангажименти. Тези корекции 

бяха направени на база договорите, които има Община Разград с „ШЕЛЕ” 

АSА България. По параметрите работна заплата и горива. И ако ми 

разрешите г-н Председател след като кажа с колко „ЗА”, с 8 „ЗА”, без 

„против” и „въздържали се” тя бе приета в този вид. 

Ако ми разрешите да дадем думата на г-жа Ангелова, която направи 

корекциите по време на заседание на комисията. Тя подробно да обясни на 

колегите кои са доводите и за тези корекции. 

  

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря г-н Добрев. 

Ще изслушаме становището и на останалите Председатели да ни 

запознаят с решенията на комисията и ще ви предоставя възможност г-жо 

Ангелова, да ни запознаете. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Докладната е разгледана още и в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината. Моля, председателя да ви  запознае 

със становището на комисията. 

  

Г-н Иво Бориславов – председател на ПК 

Благодаря Ви г-н Председател, 

Докладната беше разгледана и в постоянната комисия по управление,  

устройство на територията и транспорт на 12.02.2009 г. от 11.00 часа. От 8 

присъствали с 6 „ЗА” 1 - „против” и 1 - „въздържал се” , докладната беше 

приета, допусната до сесия. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря. 

Докладната е разгледана и в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н Димитров, 

заповядайте. 

 

 

Г-н Иво Димитров- председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми господа общински съветници, 

Постоянната комисия по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол на свое заседание проведено 

на 13.02.2009 г., разгледа докладната записка и взе решение на ПК, с която 
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изисква от общинска администрация преизчисление на сумите, както са 

определени в трите договора с фирма „ШЕЛЕ” АSА България. И тъй като 

тогава нямаше физическа възможност това да бъде направено. След 

проведено гласуване докладната записка във вида без корекция по 

договори, както трябва да бъде по договорите, не е подкрепена като за този 

вид са гласували - 2 „ЗА”, „против” - 1 и ”въздържали се” - 7.  

Благодаря Ви. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

С оглед спорните обстоятелства по докладната, които се коментираха 

в трите комисии. Аз предложих разглеждането на тази докладна в 

постоянната комисия по законност превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решения, етика, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Предвид това, че касае спорното, базата за 

изчисляване, нормирано именно по сключените договори. Комисията по 

законност я прие за сведение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-жо Ангелова, заповядайте по предложение на г-н Добрев да 

изразите становището си. 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Благодаря Ви, г-н Председател, 

Наистина постарах се на база на заявените калкулативни сметки от 

„ШЕЛЕ” АSА България  да направя една разшифровка, допълнителна  на 

съдържанието та този 1 167 520 лв., които са предложените суми по 

видовете дейности регламентирани в Закона. За почистване на гр. Разград, 

с. Гецово, с. Стражец. Това е по първия договор. Излизам от базата която е 

била валидна и приета с решение на Общински съвет 2007 г., която е била 

включена като базата през 2008 г.. За същите дейности, за същия обхват, 

тогава Общинския съвет е гласувал. И две години подред е плащана  

988 542 лв.. Съгласно Договора тази сума би следвало да се актуализира с 

инфлационен индекс, с ръст на заплатите, горивата. Но тъй като за този 

период като изчислявах базите септември 2007 г., септември- 2008 г., ръста 

на инфлацията не е достатъчно голям, за да се признае. Намерих 

относителния дял н тази сума 988 542 лв., относителния дял на разходите за 

заплати и разходите за горива. 

Искам да ви кажа точните суми 438 905 лв. са разходите за заплати, 

които представляват 44,4% - това е относителния дял на трудовите разходи 

по тази първа план- сметка с най- голямата тежест в Договора с „ШЕЛЕ” 

АSА България. 36,3% или 355 680 лв. са признатите разходи за горива, това 

е относителния дял. И точно този тип разходи само се актуализират с 



 37 

съответния ръст на заплатите, като е отчетен и ръста на минималната 

работна заплата от 01.01.2009 г.. 

Значи ръста спрямо базата е 23% на трудовите разходи, а на горивата 

19%. Индексирани относителните дялове са с тези ръстове 23% за 

трудовите разходи, а 19% за горивата. 

Допустимият ръст спрямо 2007 г. е равен на 100 949 лв. ръст в 

заплатите, 69 059 ръст в горивата и 8 977 е ръста на трите малки дейности, 

които са включени в самата разшифровка. Това е миене, почистване на р. 

Бели Лом и зимно поддържане, съответно с 3 870 е увеличено миенето, с 

около 500 лв. почистването на р. Бели Лом и зимното поддържане с около 

4 600. При това положение предложената стойност заедно с ДДС на този 

1 176 520 лв., наистина представлява базата, която сме платили през 2007 г., 

размера е 988 542 лв., индексирана само с ръста на заплатите и с ръста в 

горивата. И с тези частични промени, които са в трите композиции - миене, 

почистване на р .Бели Лом и зимно поддържане. 

Или общият ръст от 2007 г. от 178 978 – това е ръста на тази план- 

сметка. Още един път казвам, че се дължи на 100 949 лв. ръст в заплатите, 

69 000 в горивата и близо 9 000 частично увеличение на зимно поддържане 

и почистване на р. Бели Лом. 

Не са включени други ръстове от общия инфлационен индекс или 

ръст в материалите, и другите консумативни разходи, които определят 

общата стойност, на това. 

Това е което бих допълнила. 

Ако има допълнителни въпроси? Наистина правих извлечение от 

калкулативните сметки на „ШЕЛЕ” АSА България от 2007 г.. Тук 

изключвам дори, че 2007 е повторение на базата от 2006 г.. И ако трябва да 

говорим, трябва да взимаме ръстове 2006 спрямо 2008 г., но аз съм работила 

през 2007 г. септември, 2008 г. септември. Така, както е записано в 

Договора. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-жо Ангелова. 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Г-н Иво Димитров, 

заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Аз имам въпрос, не към вносителя, а към г-жа Ангелова. Защото тя 

каза, че е готова да отговори на допълнителни въпроси. Ако ми позволите! 

Към нея е въпроса. 

Г-жо Ангелова, Вие в качеството на какво лице или в какво качество 

правихте тези изчисления на план- сметките, които, с които преди малко ни 
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запознахте? Изобщо имате ли с някакво решение? Кой  ви е упълномощил 

или Вие просто като общински съветник? Само това ме интересува? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Веднага отговарям! 

Всеки един общински съветник има право да си направи свое, не 

казвам разследване, а преглед на информацията, която му е подадена, за да 

вземе решение. Тъй като наблюдавах дискусиите, които бяха в бюджетната 

комисия, в комисията по собствеността. Още на първото заседание на 

общинския съвет беше поставен въпроса: Каква е структурата на разходите, 

които се индексират спрямо базата. Колко са трудовите, колко са горивата и 

т.н. И си позволих да направя не това разследване, а този преглед, за да си 

отговоря сама на себе си на въпроса: Какво означава ръста от 187 000 

спрямо признатия ръст от 2007 г.. Никой не ме е овластил. Но в края на 

краищата, когато разглеждахме материалите в бюджетната комисия, не 

негласно и не с гласуване съм се ангажирала да отговоря на този въпрос, 

първо сама за себе си и след това да уведомя колегите. Ако считате, че това, 

което изнасям не е вярно като информация, можете да проверите наистина. 

И всеки един от вас, Уважаеми колеги, общински съветници би било редно, 

ако отхвърляме някой път някое решение да отиде в администрацията и да 

си провери сам информацията, която му е необходима, за да вземем 

решение. Никой не ме е овластил с това, което изнасям сега. 

  

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Други въпроси, колеги. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Аз имам въпрос също към г-жа Ангелова. Има ли увеличение по план- 

сметките по първия Договор с ръста на инфлация и с ръста на горивата? И 

какви проценти са заложени? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Аз го казах, няма увеличение с общия индекс на инфлация. Говоря 

само за периода от 2007 г. и план- сметките, които са предложени за 2009 г. 

Базата от 2007 г. е 988 542 лв., разликата между тази база и сега, 

предложената стойност е 187 000 лв.. И тя се дължи, както казах преди 
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малко, много според мен ясно - 44,4% е относителния дял на трудовите 

разходи, които са увеличени за този период с 23% в ръст. В този ръст от 

23% е включено и увеличението на минималната работна заплата от 01.01., 

тъй като голяма част от работниците, специално в ръчното метене са на 

минимална заплата. И ръст в горивата 19%, като разходите за горива имат 

относителен дял 36,3%. Никакви други увеличения, освен и тези минимални 

увеличения на миенето, почистването на р. Бели Лом и зимно поддържане, 

които са общо с 8 970 лв. увеличение спрямо базата от 2007 г.. И аз ги казах 

какви са. Не знам какъв е мотива да се увеличи миенето от 34 890 на 30..., 

било е 31 020, с 500 лв. е увеличено почистването на р. Бели Лом и с 4 600 – 

зимното поддържане. За тези три позиции, които правят общо 8 980, не съм 

ги гледала така, дали в резултат на трудовите разходи или в резултат на 

горива са завишени. Но това са минимални ръстове, които според мен са 

съвсем логични. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

Колеги, други въпроси. Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов-  независим общински съветник 

Благодаря Ви, г-н Председател, 

Имам въпрос към вносителя. На комисиите, на които аз съм член съм 

поставял въпроса, който сега искам да поставя. И тъй като не съм получил и 

до сега отговор бих помолил г-н Бояджиев като вносител да ми отговори. А 

това е: Защо не ни беше предоставен отчет на изпълнението на план- 

сметката на битови отпадъци за 2008 г. по Приложения? 

Аз все още настоявам за такъв отчет за приходите от такса битови 

отпадъци, който да включва приходите от битови отпадъци, от отделните 

подтакси? Просто да ги видиме. 

Другият ми въпрос. Защо в план- сметките не са включени и 

парковете със специфично ползване? - а такива има във всички населени 

места в Общината. Значи, специфичните- това са гробищните паркове, а 

това са със статут на парк. 

И един въпрос: Значи към Приложение №5 

За обхвата на дейността на ОП ”Паркстрой” гр. Разград. В 

екстензивното поддържане виждам, че терените от двете страни на р. Бели 

Лом и във вътрешността на кварталите се третират като нерегламентирани 

зелени площи. Това от къде стана ясно, че са нерегламентирани? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 
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Г-н Цонев ще има ангажимента да отговори по този въпрос. Колкото 

за отчета, аз не можах да разбера, в какъв смисъл е приложен отчета?  

 

Г-н Божинел Христов-  независим общински съветник 

Значи, отчет за изпълнението на план- сметката по отделни 

Приложения, за битови отпадъци за 2008 г. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Сега го чувам от тебе. 

Аз не съм бил на комисиите.  

/Прекъсване от Божинел Христов/ 

 

Г-н Божинел Христов-  независим общински съветник 

Да, вярно е , че не сте биле. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Сега го чувам от тебе, че имало искане за предлагане на тия отчети. 

Иначе  никакви пречки е нямало, за да бъдат предоставени. 

Г-н Цонев, искан ли е такъв отчет на комисиите? 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

А...а... Ще преброя до десет 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Преброй... 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Докато Ви дам думата... 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

... Ще отговоря. Значи г-н Христов задава некоректно въпроса. Говори 

за приходи после говори за отчет. Приходите като постъпления от такса 

смет са дадени в отчета на Бюджета и в проекта за Бюджет 2009 г. и там ще 

ги видите сумарно. 

Вие искате те да бъдат разбити по подробните пера ли? Това ли 

искате? Като приходи. Това не можах да разбера? Защото ми говорите за 

видове такси. Таксата е една. Значи, таксата е такса смет. Само, че е разбита 

съгласно изискванията на Закона на местните данъци и такси чл.66 в четири 

вида дейности. Така, че се уточнете. Не мога да разбера, какво питате по 

отношение на приходите. Но като сумарни, приходите ги имаме и са на 

вниманието на общинските съветници. 

По отношението на отчета за план- сметките по видове, той беше 

поставил такъв въпрос. Казах, че към момента нямаме готовност да го 
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дадем. Но, в най- скоро време той ще бъде готов. И искам да информирам 

всички общински съветници, че този отчет ежегодно е обект на проверка на 

Сметната палата. Ежегодно. Гледат какво сме записали и какво сме приели 

и как са харчени по отделните пера. Така, че като бъде готов този отчет ще 

бъде представен на г-н Христов, ако трябва и на целия Общински съвет на 

заседание. Още веднъж повтарям: Ние максимално, понеже е обект на 

проверка на Сметната палата се стараем да спазваме т.е. това, което 

Общинския съвет е гласувал като план- сметки в отчета, това нещо да бъде 

равно или по- малко, в зависимост от това какво сме усвоили. 

А по отношение на зелените площи към момента такава е 

класификацията. Вие нали предложихте и гласувахме в Проекта за бюджет 

една сума, ако се приеме Проекта за бюджет – в екологични дейности, 

завишихме ги нали си спомняте г-н Христов  да извършим пълна 

инвентаризация. Там беше предвидено по вашето предложение за детските 

площадки, а по наше предложение имаше и за зелените площи по реда на 

Наредбата, която беше приета миналата година. 

Така, че там, ако има нови класификации на тези площи ще бъдете 

уведомен или най- малкото ще искаме Вашето изключително компетентно 

мнение, като изключително голям специалист по зелените площи, макар, че 

не Ви знам образованието, дали е такова. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други въпроси, колеги. Г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов-  независим общински съветник 

Благодаря на г-н Цонев. 

Значи стана ясно, че един път поставям въпроса за отчета на 

изпълнението на план- сметките. Ясно е, че това нещо... тоя отчет трябва да 

отида до Сметната палата да го взема. Добре! Няма никакъв проблем. От 

там ще го вземем! 

Тогава не знам за какво сме се събрали тука. Моя въпрос за зелените 

площи беше: По какъв начин- как ги определихте като нерегламентирани? 

Какво значи туй не регламентирани? Пишете ги просто зелени площи. 

 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

Ами... Ако вземем Закона за устройство на територията г-н Христов, 

съгласно градоустройството на всяко едно населено място е казано, и са 

определени различните видове застроявания- къде е къщичка, къде е 

жилищен блок, къде е уличка, къде е алея, къде има градинка, къде има 
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парк. Остава една част от територията, която е точно такава. И в момента 

двата пояса около р. Бели Лом са такава територия. Затова е определена 

като такава. 

А поясних, че през тази година като направим инвентаризация на 

зелените площи, по ваше предложение ще определим и някакъв друг статут. 

Момента е такъв и затова така е записано, макар и да не го приемате. 

Но...това е. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, други въпроси, имате ли? Въпроси няма. 

Мнения, предложения и обсъждане. Да преминем към разискване на 

проекта за решение. Имате думата, колеги. 

Желаещи да вземат становище. Г-н Иво Димитров. Заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров-„Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

А... Аз вземам, ще взема два пъти думата. Сега вземам за първи път 

като общински съветник. И за да предотвратя всякакви спекулации, казвам, 

че след това  ще взема думата като ръководител на група. Но това, което 

искам да ви кажа в първото си изказване: Община Разград има Договор със 

свой контрагент, няма да казваме имена. Те не са важни. По важното е, че 

Договорът трябва да бъде спазван, такъв, какъвто е подписан. Договорът с 

фирмата която се занимава със сметосъбирането и със зимното поддържане 

на Община Разград е сключен и тук подписите на Кмета на Общината и на 

Зам. клета на Общината г-н Цонев, гарантират изпълнението на този 

договор във вида, в който са го подписали. Без всякакви спекулации за това, 

че има неясноти, че сега трябва някой да ги тълкува, че някой е мислил 

нещо друго, когато е писал едно сега дайте да върнем времето да се 

коригира това, което не сме догледали или което в момента не ни изнася, да 

го променим с някакво тълкуване. Това е не приемливо. Община Разград 

трябва да изпълнява да Договора във вида, в който е била подписала. 

Включително и с това, че в чл.20 на Договорите, които са подписани, 

изпълнителят се задължава в срок до 15 ноември на предходната година да 

предостави на възложителя в определен от него обем информация план- 

сметки и калкулация за разходите за дейността и третирането на различните 

видове съдове, които да се използват при определяне такса битови отпадъци 

по Закона за местните данъци и такси на следващата година. 

Фирмата, която изпълнява договора с Община Разград изготвя тези 

калкулации. Тук пред мен са, даде ми ги г-н Цонев по време на комисията. 

И кое ми прави впечатление, че те са с изх.№ 407, забележете от 

21.11.2008г.. след последния срок, който е определен в Договора. 

По това съдя, че контрагента на Общината за пореден път... 
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/ Г-н Цонев показва.../ 

Аз гледам кога е ... Аз гледам кога е... кога е тази план- сметка г-н 

Цонев. Не ме карайте в момента да казвам нещо което, просто ме дърпате за 

езика, че сега ще започна да Ви показвам в  комисията, колко документи в 

деловодството на Община Разград, сертифицирана по ИСО 2000 има 

дублирани номера на документи. И това се прави умишлено. За последен 

път го казвам, за да може Вие в момента да ми показвате различни с 

еднакви номера. 

Но това вече не е в момента тема за дискусия. Фирмата не е 

изпълнила своето задължение. Не е предоставила необходимата 

информация. 

Оттук нататък общински съветници в Разград поемат функцията на 

фирма, частна, която има Договор с Общината да извършват това, което е 

трябвало да вършат по Договор. 

Никой не е упълномощаван, нито е овластявал г-жа Станка Ангелова 

да се явява като адвокат на тази фирма. 

Умишлено, както забелязвате досега, не съм споменавал имена, 

защото някой казва Иво Димитров не обича еди си кой. 

Това на мен ми дава основание да смятам, че Община Разград е в 

правото си да определи план- сметки, каквито тя намери за добре, както тя 

прецени, защото не са дадени изходните данни и исканията на фирмата, 

която обслужва Общината, в срока, който тя е описала с Договора. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси, колеги, имате ли. Г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

Само да поясня. Понеже не мога да нося винаги. Аз съм я носил тази 

документация. Непрекъснато е била на вниманието Ви г-н Димитров, Иво 

Димитров. Не знам откога я нося тази информация по постоянните комисии. 

Интересно, че Вие там, тези неща някак си  не проявявате особен интерес 

към тях, а развивате теориите си и тезите си с Вашия прочит на Закона. 

Нали. Прочит. Обаче казвам на Закона и Договора, с Вашият прочит. 

Аз, Ви показах там една дата и ако прочетете внимателно това писмо, 

което го цитирате 407 от 21.11.2008 г., ще видите, че то е в отговор на тяхно 

писмо 367 от 23, където пише: 

Уважаеми г-н Кмет, 

Отдолу пише с писмо наш номер 367 от 23.10.2008 г., представихме 

на вниманието обосновано предложение за промяна на цените. Няма да го 

чета до края. 
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В резултат на това предложение ние сме изпратили наше писмо. 

Нашето писмо от 18.11.2008 г., защото искаме допълнителни пояснения, тъй 

като не сме се съгласили с първоначалното предложение. 

Така, че е водена кореспонденция. В резултат на нашето писмо от 

11.11.2008 г., те изпращат това, което е на вашето внимание от 21.11.2008 г. 

Така, че виждате, че е имало кореспонденция и тя не започва от 21.11.2008 

г. , а от 23.10.2008 г. Завърших. 

 

 

Стоян Г-н Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Хамид, заповядайте. 

 

Г-н Музаффер Хамид- ДПС 

Десет минутна почивка ще искам. Ако може. 

 

 

Стоян Г-н Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, прекъсваме заседанието. Почивката е до без петнадесет. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО СЕ ПРЕКЪСВА ЗА ПОЧИВКА. 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Стоян Г-н Стоянов – председател на ОбС 

Колеги,  приканвам ви да си заемете местата в залата. 

Колеги продължаваме нашата работа. По докладната записка, въпроси  

други имате ли други към вносителя? Въпроси нямате. Преминаваме към 

разискване, обсъждане на проекта за решение. Заповядайте с мнения и 

становища. 

Желаещи за становище, има ли? Няма желаещи за становище и 

мнение. Прекратявам разискването и обсъждане. Да преминем към 

гласуване на проекта за решение. Гласуването е и поименно. Моля, първо 

електронния вот, след което следва поименното гласуване. 

 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +  + 

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева    

4. Валентин Стефанов Василев   + 
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5. Георги Димитров Георгиев    

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев   + 

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов   + 

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев   + 

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова димитрова   + 

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков    

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Атанасов Димитров   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

№334 

 

Изготвени са план- сметки за финансовите разходи за Дейност 
„Чистота” за 2009 г., включващи изпълнение на дейностите по 
управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 
териториите за обществено ползване. 
 План- сметките са разработени съгласно изискванията на чл.66, 

ал.1  от ЗМДТ и отразяват необходимите разходи за: 
 1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- 

контейнери, кофи и други. 

 2. Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 
депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

 3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
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или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови 

отпадъци. 

 4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите 
и другите територии от населените места, предназначени за обществено 
ползване. 

С писма вх.№ 26-00-1134.1/27.10.2008 г. и вх.№26-00-

1134.3/24.11.2008 г.  изпълнителя на услугата АSА  ШЕЛЕ – 

ЕООД/100% собственик на ШЕЛЕ – България  - ЕООД/  е представил  

подробни разчети и план- сметки с искане за актуализация на цените за 
2009 г. Извършена  е оценка на депозираните разчети и предложения от  
съответните специалисти в общинската администрация, в резултат 
която са направени и предложенията по план – сметки Приложение № 

2, № 3 и № 4. 

 Предвид изложеното на основание чл.22, ал.1, във вр. с чл.21, ал.1,  

т. 23  от ЗМСМА, чл.66, ал.1 от ЗМДТ и чл.16 от Наредба № 14 за 
определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Разград,  Общински съвет Разград, след 
поименно гласуване,  с 21 гласа,  „ЗА”, „против” - 1, „въздържали се” – 

8, 

РЕШИ: 

   

 1.  Одобрява план- сметки на разходите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане чистотата на територията на населените места 
в Община Разград за 2009 г., както следва: 
 1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 
населените места в Община Разград за 2009 г. /Приложение № 1/ в 

размер на 3 135 742 лв. 

 1.2. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на гр. 

Разград и селата Гецово, Стражец и Пороище за 2009 г.,  по действащ 

договор /приложение № 2/ в размер на 1 167 520 лв. 

 1.3. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на 
населените места Балкански, Благоево, Дряновец,  Дянково,  Киченица, 
Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии, Ушинци, Черковна и Ясеновец  за 2009 г., 
по действащ договор /приложение № 3/  в размер на  373 568 лв. 

 1.4. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на село 
Островче за 2009 г. , по действащ договор /приложение № 4/  в размер 

на 13 339 лв. 
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 1.5. На разходите за изграждане и експлоатация на  Регионално 
депо за ТБО – Разград и извършване на дейностите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на площадите,  алеите, 
парковите и други територии предназначени за обществено ползване в 

гр. Разград за 2009 г. /приложение № 5/  в размер на  1 001 315 лв. 

 1.6. На разходите за управление и осъществяване на дейности по 
третиране на битовите отпадъци и поддържане на  чистотата  по 
програми за осигуряване на заетост и общоградски инициативи за 
почистване на населените места на територията на  Община Разград за 
2009 г.  /приложение № 6/ в размер на 580 000 лв.       

  2.При изготвянето на Общинския бюджет за 2009 г. в разходната 
част, в дейност “Чистота”,  да се предвидят средства за покриване на 
разходите по т.1. 

  3.Задължава общинската администрация да организира 
дейностите по сметосъбирането и сметоизвозването на битовите 
отпадъци, обезвреждането им на депата и сметищните площадки и 

поддържане чистотата на населените места при условия, гарантиращи 

качествено обслужване на гражданите, предприятията и организациите. 
4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 
Приложение №1 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на обобщените разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на населените 

места в Община Разград за 2009 година по  
Приложения №№ 2, 3, 4, 5 и 6 

 

Дейност 
Стойност с 
включен ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на 
битови отпадъци– контейнери кофи и други. 

190 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

1 203 394 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на 
депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

630 000 лв. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, 1 112 348 лв. 
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алеите, парковите и другите територии от населените 
места, предназначени за обществено ползване. 

ВСИЧКО: 
 

3 135 742 лв. 

 

Приложение №2 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на гр. Разград и 

селата Гецово, Стражец и Пороище за 2009 година по действащ договор 

сключен с А.С.А. ШЕЛЕ ЕООД. 

 

Дейност 
Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

 

721 050 лв. 

 

Разходи за почистване на улични платна, площадите и 

тротоарите /в това число и спирките за обществен 

транспорт/: 
- машинно метене; 

- ръчно метене; 

- миене; 

- почистване на р. Бели Лом; 

- зимно поддържане. 

446 470 лв.  

 

150 360 лв. 

212 580 лв. 

34 890 лв. 

4 440 лв. 

44 200 лв. 

ВСИЧКО: 

 

1 167 520 

лв. 

 

Забележка: Средствата по настоящата план- сметка са предвидени за 
финансиране през 2009 г. на дейностите  по сключения с А.С.А. ШЕЛЕ 

ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от 20.08.2001г. за 
събиране и извозване на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 
на територията на гр. Разград и селата Гецово, Стражец и Пороище. 
 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 
им до депото в гр. Разград за обезвреждане се осъществява, по следната 
организация. По договор е предвидено събирането на битовите 
отпадъци да се извърши с 700 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с 
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честота на извозване ежедневно за гр. Разград и веднъж седмично за 
селата Гецово Стражец и Пороище. Поради възникнала необходимост и 

постъпили искания от граждани и фирми в рамките на одобрените 
средства дружеството достави и продължава да разполага 
допълнителни контейнери. Поради големите количества на 
сформираните отпадъци в селата Гецово и Стражец  също в рамките на 
одобрените годишни средства за дейността, дружеството  увеличи 

честотата на обслужване на съдовете в тези населени места. Към 

днешна дата дейността се извършва със 972 броя контейнери тип Бобър 

от 1,1м3 и 320 броя пластмасови кофи от 0,240м3 , от които в гр. 

Разград - 727 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3 с ежедневна честота 
на обслужване, в с. Гецово 161 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3, 

които се обслужват през ден, в с. Стражец 72 броя контейнери тип 

Бобър от 1,1 м3, които също се обслужват през ден и в с. Пороище броя 

контейнери тип 12 броя Бобър от 1,1 м3 и 320 броя пластмасови кофи от 
0,240м3 , които се обслужват веднъж седмично. За цялата тази дейност 
през 2009 г. са предвидени средства в размер на 721 050 лв. с включен 

ДДС. 

 

2. Дейностите за почистване на улични платна, площадите и 

тротоарите /в това число и спирките за обществен транспорт/, 
включва:  в гр. Разград извършване на машинно и ръчно метене на 
улични платна, тротоарите и площадите /Момина чешма, 
Независимост и Възраждане/, основно миене през пролетта и ежедневно 
оросяване през горещите летни дни, почистване коритото на река Бели 

Лом по протежението на цялото бетоново корито и зимно поддържане 
на улични платна, тротоарите и площадите /Момина чешма, 
Независимост и Възраждане/.  В селата Гецово, Стражец и Пороище по 
тази дейност е предвидено да се подържат уличните платна през зимния 

период. За цялата тази дейност през 2009г. са предвидени средства в 

размер на 446 470 лв. с включен ДДС. 

Приложение №3 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на неселените 
места Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 

Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец за 2009 година по 

действащ договор сключен с А.С.А. Шеле ЕООД. 

 

Дейност Стойност с 
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включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

353 760 лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния 

период 
19 808 лв. 

ВСИЧКО: 373 568 лв. 

 

Забележка: Средствата по настоящата план- сметка са предвидени за 
финансиране през 2009г. на дейностите  по сключения с А.С.А. ШЕЛЕ 

ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от №56 от 
10.03.2005г. за събиране и извозване на битовите отпадъци  и 

почистване на улични платна през зимния период на територията на 
селата Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 

Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец. 

 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 
им до депото в гр. Разград за обезвреждане се осъществява, по следната 
организация. По договор е предвидено събирането на битовите 
отпадъци да се извърши с 700 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с 
честота на извозване три пъти месечно. През годините в резултат на 
допълнително възникнала необходимост в рамките на одобрените 
средства дружеството достави  допълнителни контейнери. Към днешна 
дата дейността се извършва със 732 броя контейнери тип Бобър от 
1,1м3 . Периодично в населените места се изпращат самосвали и челен 

товарач за почистване на допълнително натрупаните отпадъци. За 
цялата тази дейност през 2009 г. са предвидени средства в размер на 353 

760 лв. с включен ДДС. 

 

2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период се 
извършват на териториите населените места Балкански, Благоево, 
Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, 

Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии 

Ушинци,Черковна и Ясеновец. За цялата тази дейност през 2009г. са 
предвидени средства в размер на 19 808 лв. с включен ДДС. 
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Приложение №4 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на село Островче  
за 2009 година по действащ договор сключен с А.С.А. „ШЕЛЕ” ЕООД. 

 

 

Дейност 
Стойност 
с включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

12 631 лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния 

период 
708 лв. 

ВСИЧКО: 13 339 лв. 

 

Забележка: Средствата по настоящата план- сметка са предвидени за 
финансиране през 2009 г. на дейностите  по сключения с А.С.А. 

„ШЕЛЕ”ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от №27 

от 02.02.2006г.  за събиране и извозване на битовите отпадъци  и 

почистване на улични платна през зимния период на територията на 
село Островче. 
 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 
им до депото в гр. Разград за обезвреждане се осъществява, по следната 
организация. По договор е предвидено събирането на битовите 
отпадъци да се извърши с 25 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с 
честота на извозване три пъти месечно.  Към днешна дата дейността се 
извършва със 26 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 .  За цялата тази 

дейност през 2009 г. са предвидени средства в размер на 12 631 лв. с 
включен ДДС. 

 

2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период се 
извършват на територията на село Островче. За цялата тази дейност 
през 2009г. са предвидени средства в размер на 708 лв. с включен ДДС. 

 

Приложение №5 

ПЛАН – СМЕТКА 
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на разходите за експлоатация на Регионално депо за ТБО – Разград  за 
изграждане и извършване на дейностите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане на чистотата на площадите, алеите, парковите 
и други територии предназначени за обществено ползване в гр. Разград 

за 2009 година. 
 

Дейност 
Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за осигуряване на кошчета за отпадъци за 
нуждите на площадите, алеите, парковите и други 

територии предназначени за обществено ползване в гр. 

Разград. 

10 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци от територията 
на алеите, парковите и други територии предназначени за 
обществено ползване в гр. Разград и транспортирането им 

до депото в гр. Разград за обезвреждането им. 

75 953 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на 
депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци. /За 

отреждане на терен за предварителна преработка на 

битовите отпадъци преди депонирането им.  За 

депониране на битовите отпадъци в Регионалното депо за 

ТБО – Разград. Управление и контрол на дейностите 

свързани с депонирането на битовите отпадъци на 

Регионално депо за ТБО – Разград./. 

- Отреждане на терен за предварителна преработка на 

битовите отпадъци преди депонирането им в 

Регионалното депо за ТБО – Разград. 

       - Депониране на битови отпадъци в Регионално депо за 

ТБО – Разград. 

       - Изграждане на  ревизионна шахта на дренажната 

система и монтаж на съоръжение за изгаряне на 

биогаз на Регионално депо за ТБО – Разград. 

550 000 лв. 

 

 

 

 

 

 

20 000 лв. 

 

390 000 лв. 

140 000 лв. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените 
места, предназначени за обществено ползване. 

- Доставка на специализирана техника: Мултикар и 

прикачен инвентар към него и два броя моторни 

снегорини. 

       - Поддържане чистотата  на алеите, парковите и 

365 362 лв. 

 

280 000 лв. 

 

85 362 лв. 
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другите територии за обществено ползване. 

ВСИЧКО: 
 

1 001 315лв. 

 

 Забележка: Разпределението на дейностите е: 
 1. Осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на площадите, 
алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 
ползване в гр. Разград - за дейността изпълнявана от ОП Паркстрой гр. 

Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 10 

000 лв. с ДДС 

 2. Събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, 
парковите и други територии предназначени за обществено ползване в 

гр. Разград и транспортирането им до депото в гр. Разград за 
обезвреждането им - за дейността изпълнявана от ОП Паркстрой гр. 

Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 75 

953 лв. с ДДС. 

 3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови 

отпадъци, разпределени по поддейности, както следва: 
 3.1.Отреждане на терен за предварителна преработка на битовите 
отпадъци преди депонирането им в Регионалното депо за ТБО – 

Разград - финансиране на дейности за предпроектни проучвания, 

плащане на държавни такси и на проектантски организации избрани 

по реда на НВМОП. 

 3.2.Депониране на битови отпадъци в Регионално депо за ТБО – 

Разград - плащане на извършени разходи на оператора на 
Регионалното депо за ТБО - Разград за депониране на отпадъци и 

поддържане на депо. 
 3.3.Изграждане на  ревизионна шахта на дренажната система и 

монтаж на съоръжение за изгаряне на биогаз на Регионално депо за 
ТБО – Разград - финансиране на капиталов разход на изпълнител 

определен по реда на НВМОП. 

За цялата тази дейност  по т.3 са предвидени средства в размер на 550 

000 лв. с ДДС. 

 4. Почистване на  алеите, парковите и други територии 

предназначени за обществено ползване в гр. Разград и доставка на 
специализирана техника - за дейността изпълнявана от ОП Паркстрой 

гр. Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 
365 362 лв. с ДДС. 
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Към Приложение № 5 

 

Обхват на дейността на ОП „Паркстрой” в гр. Разград 
 

1.   Представително поддържане -   83 дка 

- Градската градина до часовника и пред ТДУ. 

- Зелени площи и клоцове около Общински културен център, ХГ 

"Илия Петров" и НЗОК. 

-Зелени площи и клоцове на пл. "Момина чешма", от двете страни на 
стълбите от х-л Разград до пл."Момина чешма", пред и около 
Средношколско общежитие. 
- Зелени площи от двете страни на бул. "България" от  джамията до 
ул. "Странджа". 

- Градината пред х-л "Централ" и градината западно от "БИЛЛА". 

- Зелени   площи   по   ул.   "Дунав"   от   ул.   "Паркова"   до   
ул."Странджа". 

- Градината пред Държавен архив. 

- Зелени площи и клоцове на пл. "Възраждане". 

-Зелени площи и клоцове по бул. "Бели Лом" от РБ "Б.Пенев" до х-л 

Централ". 

- Зелени площи по бул. "Бели Лом" от Пазара до ул."Цар Асен", 

клоца до Окръжен съд и площите до Паспортна служба. 
- Градина и зелени площи на пл. "Независимост". 

- Зелени площи и клоцове от двете страни на ул. "В.Левски" от ул. 

"Дунав" до ул."Княз Борис". 

- Зелени площи и клоцове по ул. "Паркова” от пл. „Възраждане" до 
входа на Северен градски парк". 

- Зелени площи пред Дом на техниката и ДМШ "Илия Бърнев". 

- Зелени площи около спортна зала "Лудогорец". 

 

2. Интензивно поддържане - 317 дка 

-Зелени площи по ул. "Свети Климент" от кв. "Абритус" до Храм "Св. 

Николай". 

-Площи и междублокови пространства от Автогарата до 
пл."Независимост". 

- Зелени площи от двете страни и в средата на бул. "Априлско 
въстание" от Авгогарата до Селскостопанския техникум. 

- Зелени площи по ул. "Княз Борис" от Исперихски път до ул. "В. 

Левски". 

- Зелени площи, междублокови пространства между бул. "Априлско   
въстание",   ул.   "Перистър",   ул.   "Добруджа",   ул. "Мраморно море" 

и ул. "В. Левски". 
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- Зелени площи около Младежки дом и междублокови  пространства в 

ЖК "В. Левски". 

- Северен градски парк - терена между главния вход,  Пантеона, 
Спортен комплекс "Д. Стефанов" и МБАЛ. 

- Зелени площи по ул. "П. Берон". 

 

3. Екстензивно поддържане -   над 333 декара 
- Северен градски парк над Пантеона и МБАЛ. 

- Храсти от двете страни на входната магистрала от Главния път за 
Варна до Автогарата. 
- Квартал  "Абритус"  -  междублокови   пространства,  улици  и 

прилежащи терени до Източен градски парк. 

- Път за ЖП Гара от Опасен завой до надлеза на околовръстния 

път. 
- Терени в Промишлена зона. 
- Скат над Автогара Разград и околовръстния път до кв. Орел". 

- Нерегламентирани като зелени площи терени от двете страни на р. 

Бели Лом, във вътрешността на кварталите, празни общински терени. 

 

4. Лятно и есенно зацветяване на 2 300 м2 в зелените площи. 

5. Изграждане и поддържане на висяща цветна украса и 

архитектурни 

елементи с цветна украса. 
6. Зона за отдих "Пчелина" - почистване 1 път седмично, скосяване 
веднъж 

месечно през периода април - август. 
7. Поддържане и ремонт на детските площадки, градски и паркови 

пейки и 

обзавеждане. 
8. Осигуряване на украса за общоградски празници, фестивали и 

панаири. 

9. Други възникнали инцидентно задачи, възложени от Община 
Разград по 
предмета на дейност на предприятието. 
10. Поддържане на зелените площи покрай велоалея  гр. Разград – м. 

Пчелина с дължина на участъка 6км. 

Приложение №6 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на разходите за управление и осъществяване на дейности по третиране 
на битовите отпадъци и поддържане на чистотата по програми за 
осигуряване на заетост и общоградски инициативи за почистване на 
населените места на територията на Община Разград за 2009 година. 
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Дейност 
Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за доставка на контейнери с обем над 5м3 за 
събиране на едрогабаритни отпадъци и за изграждане на 
уширения на пътните платна за поставяне на съдове за 
смет. 
   - Доставка на контейнери с обем над 5м3 за събиране на 

едрогабаритни отпадъци. 

   - Изграждане на уширения на пътните платна за 

поставяне на съдове за смет. 

180 000 лв. 

 

 

160 000 лв. 

 

20 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите и отпадъци и 

транспортирането им до депата при общоградски 

инициативи за почистване на населените места и при 

почистване на територии, които са извън районите с 
организирана дейност по събиране и извозване на 
битовите отпадъци, както събиране и транспортиране на 
едрогабаритни отпадъци от контейнери с обем над 5м3. 

   - Събиране и транспортиране на отпадъци при 

общоградски инициативи. 

   - Събиране и транспортиране на едрогабаритни 

отпадъци от контейнери с обем над 5м3. 

40 000 лв. 

 

 

 

 

 

20 000 лв. 

20 000 лв. 

Разходи за разриване на отпадъци в торищата населените 
места и почистване на стари замърсявания в 21 броя села.  
   - Разриване на отпадъци в торищата на населените 

места. 

   - Съфинансиране на проект за закриване на 

нерегламентирани сметищни площадки. 

80 000 лв. 

 

50 000 лв. 

30 000 лв. 

Разходи за управление, контрол и осъществяване на 
дейности по поддържане на чистотата в 21 броя села, 
както за дейности по поддържане на чистотата в 

населените места изпълнявани по програми за 
осигуряване на заетост. 
   - Управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане чистотата на уличните платна, площадите, 

алеите, парковите и другите територии в 21 броя села. 

   - Поддържане на чистотата в населените места 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. 

280 000 лв. 

 

 

 

220 000 лв. 

 

 

60 000 лв. 

ВСИЧКО: 
 

580 000 лв. 
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СТАТИЯ V 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 

Относно: Отчет за състоянието на общинската собственост и за 
резултатите от нейното управление през 2008 година  
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Нямам допълнения към така предложения Ви отчет. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана  в постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Моля, г-н Иво Димитров да ви  запознае със 

становището на комисията. 

  

Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка с отчета за състоянието на общинската 

собственост за резултатите от нейното управление  през 2008 г. беше 

разгледана на 13.02.2009 г. и получи подкрепата на 11 членове на комисията 

без „против” и без „въздържали се. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли.  

 Въпроси нямате. Мнения, предложения, обсъждане по отчета. 

Желаещи със становище, няма. Прави ми впечатление, че в самия доклад не 

е предвидено приемането му с решение на Общинския съвет и остава 

варианта да го приемем за сведение. 

 

Общински съвет – Разград приема за сведение Отчет за 
състоянието на общинската собственост и за резултатите от нейното 
управление през 2008 година. 

 

СТАТИЯ VІ 
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Докладна записка от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно:  Закриване  на ОП „Общински жилища и сгради” гр. 

Разград 
 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

Колеги, преди да разгледаме по същество проекта за решение, аз ще 

ви докладвам постъпило до мен искане от г-н Евгени Друмев- Директор на 

ОП „Общински жилища и сгради” гр. Разград. Искането е направено 

своевременно и в срок. На основание чл.54 ал.7  и по-специално ал.8 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Разград, с 

което се иска изслушване пред Общински съвет, на настоящата сесия. 

Съгласно нашия Правилник подобни изслушвания, следва да направим, 

след като приключим  разглеждането на всички проекти за решения в т. 

Разни. Предвид това, че касае в момента разглеждането на закриването на 

общинското предприятие, аз считам, че това, което може да се сведе до 

наше знание като информация би било полезно сега, а не постфактум, след 

като се вземе това решение. Ето защо ще направя процедурното 

предложение да изслушаме г-н Друмев, по време на разискването и 

обсъждането на проекта за решение. По направеното предложение, моля, 

гласувайте. 

  

Общинският съвет с 22  гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали 

се” - 6. Предложението  се приема. 
 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

Давам думата на вносителя на докладната г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Преди да започнем обсъждането искам само да си отбележите две 

допълнения: 

В проекта за решение, където е  Реши -  т.1- на първи ред, след гр. 

Разград да се добави „считано от 01.04.2009 г.”, след гр. Разград и 

запетайката „считано от 01.04. ... продължава „като цялостната и т.н.”. 

И в т.5 от проекта за решение след дейности, където е точката да се 

сложи запетая и да продължи :”както и опис на наличното имущество с 
предложение за разпореждане”, на нови дейности вместо точка, запетая и 

продължава изречението- „както и опис на наличното имущество с 
предложение за разпореждане”. 

Подкрепям докладната записка в този вид, в който е на вашето 

внимание. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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 Благодаря Ви г-н Бояджиев. 

 Тази докладна е разгледана в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н Димитров 

ще ни запознае какво е становището на комисията. 

 

Г-н Иво Димитров – председател на ПК  

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка относно:  Закриването на ОП ”Общински пазари и 

сгради” гр. Разград беше разгледана на заседание на постоянната комисия 

по общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол, 

проведено на 13.02.2009 г.. След обстойно обсъждане  и проведен дебат 

беше подкрепена със 7 „ЗА”, без „против” и 5 „въздържали се”. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Г-н Тодор Димитров, 

заповядайте. 

 

 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Аз имам въпрос към вносителя.  

 Уважаеми г-н Бояджиев, само приемането на Закона за управление на 

етажната собственост ли налага на всяка цена да се закрива това Общинско 

предприятие и какво толкова ще се оптимизира като го закрием и като 

прехвърлим същите бройки в структурата на администрацията?  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Резонен въпрос, който го задава г-н Димитров. Това е едно от 

четирите Общински предприятия, които са в сферата на общинската 

структура на предприятията и по наша преценка е необходимо да се 

извърши реорганизация, прехвърлянето на част от тези дейности е от полза 

от гледна точка на необходимите средства както за издръжка на дейностите, 

така също и от гледна точка на цялостната физиономия на предприятията, 

които са в Разград.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други въпроси, колеги? Г-н Димитров.  

 

 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Уточняващ въпрос: Какъв е икономическия ефект от тази гимнастика. 

Закриваме Общинското предприятие и ги прехвърляме в друга структура? 
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Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Аз сега в момента не мога да кажа точната цифра, но ги имаме 

разчетите, ако е необходимо ще я представим и нея, но има и икономически 

ефект от прехвърлянето на дейностите в ОП „Паркстрой” и другите, които 

са на пряко подчинение на общинска администрация към отдел „Общинска 

собственост”. Нямам готовност в момента точна цифра да Ви кажа.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, други въпроси? Въпроси няма. Преминаваме към разискване 

и обсъждане. Момента е добър да дам думата на г-н Друмев. Г-н Друмев, 

заповядайте. 

 

Г-н Евгени Друмев – Директор на ОП „Общински жилища и сгради” 

Уважаеми г-н Председател, 

Г-н Кмете, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Чувствам се длъжен да взема думата във връзка с тази докладна 

записка защото предвид предстоящото гласуване може би предстои 

закриване на 11 годишната дейност на това предприятие. След проведен 

конкурс през 1997 година започнах работа в предприятието. То беше 

създадено на основание Закона за общинската собственост, в който се 

предвиждаше някои от общинските дейности да бъдат осъществявани чрез 

Общински предприятия. Текст, който позволява да съществуват такива 

предприятия като нашето предприятие. Съществува и до сега в Закона за 

общинската собственост. Току-що влиза г-жа Ангелова, тя знае много добре 

какви разработки бяха направени на времето от разни Агенции за 

международно развитие и т.н. и т.н., колко трудно се осъществи 

изграждането на това предприятие и какви в крайна сметка бяха отчетени 

като крайни резултати последните години от дейността на сходни 

предприятия. Общо признато е становището, че е намерена една 

изключително добра форма за управление на общинската собственост. И 

най-вече за това, защото осъществявайки дейността по този начин 

предприятието работи съвсем открито и ще го кажа защо. Защото то се 

съобразява веднъж с решенията на Общинския съвет и втори път с 

общинската администрация. Няма по - открита форма за работа от тази. До 

1999 година до закриване, със Закона за държания бюджет на 

извънбюджетните сметки Общинското предприятие работеше по следната 

схема: 50% от приходите оставаха за нуждите на предприятието, 50% 

отиваха в Общината. С тези 50 % от приходите се покриваше дейността на 

Общинското предприятие, заплати, разходи, горива, енергия и т.н. и 

оставаха средства за извършване на необходимите ремонти. Към настоящия 

момент схемата по която работи предприятието е 100 % от приходите, 
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акцентирам върху това нещо, 100 % от приходите се превеждат 

ежеседмично, в края на всяка седмица в общинския бюджет. Миналата 

седмица сме превели 10 800 лв. Оттам нататък последните години 

предприятието беше натоварено след закриване на предприятие „Чистота” 

беше натоварено с една несвойствена дейност, но беше възможно да бъде 

извършвана от Общинското предприятие, дейност която е свързана само с 

разходи на предприятието. Това е звено „Знаково стопанство”, което 

отговаря за цялостната организация на движението в населените места на 

територията на Община Разград. Една изключително свързана с доста 

големи разходи за мащабите на предприятието дейност. Независимо от това 

резултатите, които отчитаме са положителни и аз това го споделих в 

комисията по управление на общинска собственост. Бих желал да Ви 

запозная с финансовия икономически анализ за дейността на предприятието. 

Твърдя, че това са реални данни, защото на тия на които съм имал 

възможност да го дам за сведение виждат, че отзад са приложени едни 

официални справки, това са нашите официални отчети за дейността през 

2008 година, които сме предали на Община Разград. Говорим за финансови 

икономически резултати, понеже беше зададен не си спомням от кой от 

общинските съветници в този смисъл въпрос: Какво ще се оптимизира и до 

какво ще доведе закриването на Общинското предприятие?  

Финансови икономически показатели за дейността по отдаване под 

наем и поддръжка на нежилищни и жилищни имоти: 

При план за приходите за 2008 г. 326 000 лв. са отчетени приходи в 

размер на 371 769 лв. Повтарям пак като 100 % от тази сума са преведени в 

Община Разград. При план за разходите в размер на 368 350 лв. са отчетени 

разходи в размер на 340 026 лв., т.е. икономия от над 28 000 лв. Тези 

разходи се извършват в рамките на утвърдената годишна разходна сметка. 

Ежемесечно се заявяват необходимите за текущата дейност средства, които 

се превеждат на предприятието обратно от Община Разград, като тази 

субсидия, защото бяха изказани и такива мисли на едно от заседанията на 

комисиите, не се отчитат като приход на предприятието. Приходите са само 

от отдаване под наем на нежилищни и жилищни имоти – частна общинска 

собственост. Само разходите за дейност „Знаково стопанство” от тези 

340 000 лв. са в размер на 156 151 лв., а разходите за дейността по отдаване 

под наем и поддръжка на нежилищните имоти и жилищните  имоти са на 

стойност 183 875 лв. Това е разликата между общите разходи на 

предприятието и разходите за дейност „Знаково стопанство”. Т.е. казано 

условно, но отнесено към едно Търговско дружество това означава чиста 

печалба за предприятието за миналата година в размер на 187 894 лв. И сега 

конкретните финансови и икономически  показатели, които би трябвало да 

прави всяко дружество по Търговския закон за да анализира слабостите в 

своята работа.  
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1. Рентабилност на приходите от продажба – това е съотношението 

между печалбата и разходите – 0.51, което означава, че предприятието е 

работило с печалба 51 %. От всеки лев преведено на български, 51 стотинки  

са печалба. 

2. Рентабилност на разходите – 1.02, това е съотношението между 

печалбата и  разходите  - всеки похарчен лев е донесъл 1.02 лв. печалба.  

3. Ефективност на разходите – съотношение между приходи и разходи 

– 2.02 – всеки похарчен лев носи 2.02 лв. приход.  

4. Ефективност на приходите – 0.4946, закръглено 0.495, това е 

съотношението между разходи и приходи. 1.00 лв. приход се осигурява от 

0.49 лв. разходи.  

В отчета за събираемостта  при план 75 000 лв. приходи от 

жилищните имоти са реализирани 77 750 лв. приходи, т.е. 104 % 

преизпълнение на плана. За нежилищните имоти – 245 000 – приходите са 

280 196 лв. – 114%; 

5. Други приходи: при план 6 000 – 13 823 – 214 %; 

Средно изпълнение за предприятието – 114 %.  

Споделям с Вас, че почти с незначителни изключения, в цялата страна 

тази дейност се осъществява от Общински предприятия. Там където част от 

дейността, но са си позволили Общините само по отношение на 

нежилищните имоти това, за пример мога да Ви дам Русе и Варна, 

събираемостта никога не е надхвърлила 40 %. Продукта ни се обслужва от 

хора, които обслужват и Община Русе примерно, които обслужват Община 

Велико Търново, Община Силистра, Шумен, Търговище и т.н. Събираемост 

като тази на Общинското предприятие няма. Това го казвам, не да се хваля, 

а за да благодаря на хората, с които съм работил толкова години и които 

бяха достатъчно дисциплинирани и съзнателни, да си вършат както трябва 

работата. Разбира се такава една работа винаги е свързана и с много 

конфликти, някои даже от тук присъстващите, те знаят за какво става дума – 

тогава когато една партия не е имала право, според Закона за политическите 

партии да бъде наемател на общинско помещение, тя не го е получавала. 

Тогава когато някой високопоставен администратор, няма да цитирам имена, 

му се начисли 11 стотинки  лихва за наема за месечния наем поради това, че 

е просрочил плащането, той идва и иска да ми държи сметка. Защо?  – 

поради това, че някой също такова лице иска да закупи едно жилище, 

общинско без да има право са смятали, че пак аз съм отговорен. Вярно, че 

съм отговорен и той никога няма да го закупи. Затова, че Върховния 

административен съд се е произнесъл по отношение на една оспорвана 

заповед за прекратяване на наемни отношения и е утвърдил заповедта на 

Кмета и трябва да се извади това семейство от  общинското жилище, пак 

директорът на ОП „Жилища и сгради” е виновен. И така постепенно 

наслагвайки се нещата, аз оставам с впечатлението, че за всичко в 

предприятието е виновен Директорът на предприятието. И като такъв искам 



 63 

да Ви кажа, че ако, защото смятам, че наистина е така, такова мнение се е 

създало в определена група, аз съм готов още сега пред Вас да си подам 

оставката при положение, че г-н Кмета оттегли тази докладна записка, 

защото съм напълно убеден, че тя не е в интерес на местната общност. 

Общината никога повече няма да реализира такива приходи и вместо да 

спечели и вместо да оптимизира и вместо да усъвършенства дейността ще 

отчете по- слаби резултати от тези, които са сега, отчетени пред Вас. Искам 

да Ви кажа и нещо друго: Значи в тази докладна записка наистина резонно 

за мен прозвуча един въпрос по отношение на мои задължения, които сега 

по новия Закон за управление на етажната собственост, вече влиза в 

задълженията на Кмета, аз никога не съм имал такива задължения. Нека, 

там където са ме търсили много от собствениците, съсобствениците в 

жилищни блокове където имаме и общинска собственост и там където не 

сме успели да направим ремонт на общите части, защото нямаме право на 

разходи извън нашия процент на съсобственост, да не останат с впечатление, 

че виждате ли пак Директорът на Общинското предприятие е виновен. Няма 

такова нещо. Това са нови неща в Закона, те са си наистина възложени в 

задълженията на Кмета. Но аз не сезирам някаква пряка връзка. И не на 

последно място искам да Ви кажа следното, че така оформена докладната 

записка, аз съжалявам, че независимо, че е по такъв повод, може би все пак 

трябваше да разговаряме по този въпрос. Значи така оформено това 

решение на нас не ни върши работа. Има изключително много активи. 

Предприятието започна работа в една ситуация когато вървеше масова 

приватизация. Приватизираха се ред Общински предприятия, да не ги 

споменавам всичките- представете си една „Търговия” която беше 

прехвърлила 32 имота. Те вече са почти всички приватизирани, но в тях 

беше оставено, в тези магазини всичкото ненужно имущество, негодно 

имущество, част от което все още престоява в складовете. При нас има 

десетки, хиляди позиции инвентар и каквито и да било всевъзможни неща, 

но има и неща които са здрави и могат да влязат в работа. Значи, с едно 

решение, когато се закрива едно предприятие и когато се прехвърлят 

дейности и т.н. трябва да бъде точно и ясно изписани активите. Какви 

активи отиват примерно с дейност „Знаково стопанство” в ОП „Паркстрой” 

защото тези активи трябва да бъдат извадени от баланса на предприятието. 

Те трябва да бъдат прехвърлени като стойности в баланса на другото 

предприятие. Какво предаваме ние в „Паркстрой”? Аз съм подготвил една 

справка, ако искате почивка, ако искате да усъвършенствате текста от тук с 

г-жа Ганева и г-жа Ангелова ако помогне може много бързо това нещо да 

бъде коригирано. Тук са описани всички активи на предприятието, те са 

много. Става въпрос за стотици жилищни имоти, става въпрос за над 40 

нежилищни имоти. И когато са правени сметките за това кое остава на 

работа и кое ще бъде прехвърлено, аз не мога да приема, че 4 човека от 

предприятието могат да се занимават с това, с което би трябвало да се 
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занимават. Погледнете само сградата на Битовия комбинат – значи тук беше 

казано, че 21 човека събират наеми. Наемите се събират от 1 човек. Сега 

предстои да гласувате актуализация на наемните цени, това означава не 300, 

близо 300 анекса трябва да се направят. Знаете, какво представляват 

пощенските кутии горе. Едно писмо изпратено с обратна разписка никога 

няма да стигне до неговия наемател. Значи всички тези наематели на 

общински жилища и голямото болшинство от тях , трябва да бъдат 

обходени, открити в удобно време за да подпишат тези анекси и за да 

можем ние оттам нататък да изискваме от тях каквото и да било. Тази 

сграда изисква един портиер, който да отключва и заключва, тя иска 

чистене и т.н. Това бяха бройки, които при нас бяха на половин щат. Не 

може с 4 бройки не може да се контролира цялата тази собственост защото 

тя не е малка. Аз мисля, че това ще бъде първото решение, ще бъде 

прецедент в рамките на страната, с което  тези имоти ще се управляват от 

общинската администрация.  Аз съжалявам, че Ви отнех много време, 

просто очаквам Кмета да потвърди докладната записка за да сляза от тук 

или ако я оттегли ще си подам  на мига оставката.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви сърдечно. Колеги да преминем към разискване и 

обсъждане. Имате думата за мнения, становища и предложения. 

Заповядайте. Г-н Иво Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи”  

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми г-н Друмев, 

Аз искам да се обърна първо към Вас, защото Вашето изказване беше 

така много емоционално и Ви разбирам. Вие бяхте хвърлени на вълците 

като „жертвен агнец”, но това е част от сделката със „Шеле”. И за да Ви 

успокоя, аз само искам  да Ви кажа така за вътрешно успокоение, че който е 

готов да жертва приятелство и доверие в името на лична изгода не 

заслужава нито приятелство нито доверие. Това лично към Вас и към други 

в залата. Сега вече по същество. Аз не мога да подкрепя по няколко 

причини тази докладна записка. Ще се постарая да Ви споделя няколко от 

причините: 1. Не може една икономически необоснована докладна записка 

да бъде така приета с лека ръка от Общинския съвет. Тук става въпрос за 

едно предприятие, което се занимава дълги години с управление на 

общинската собственост. Прав беше г-н Тодор Димитров да изиска 

елементарна икономическа обосновка – какво ще спечели Общината, какво 

ще спечелят гражданите на Разград от закриването на това предприятие. Аз 

не получих отговор, както и никой в залата. Имало някакви разчети, ама в 

момента никой не може да ги каже какви са. Можем само да предполагаме, 
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че сигурно има такива и се доверяваме на Кмета, но докато не го видим аз 

няма да подкрепя тази докладна записка. Второто нещо е, че става въпрос за 

едно предприятие и сега се изказвам като член на комисията по управление 

на общинската собственост, едно предприятие което добре или лошо дълги 

години е управлявало голяма част от имуществото на Общината – жилищни 

и нежилищни имоти. Къде добре, къде зле, но имаше човек, имаше 

предприятие което да отговаря за това и да може всеки от общинските 

съветници и Общинския съвет като цяло да търси отговорност за едно или 

друго решение. Сега отново разбирам, че четирима човека в общинската 

администрация  щели да се занимават с това, но за мен това означава 

размиване и прикриване отговорността на хората, които би трябвало да 

отговорят как се управлява общинската собственост. И третия немаловажен 

въпрос, който ме вълнува също, е породен от изказването на г-н Друмев. Аз 

например не знаех, че в активите на това предприятие има инвентар, има 

оборудване което е общинско и което стои. Къде в това предложение за 

решение е посочено, какво наистина ще се направи и къде ще бъде 

разпределено това имущество и това оборудване. Не виждам също така и за 

друга част от активите как ще бъдат разпределени или може би това е начин 

отново да бъде обслужен един политически интерес, който ще бъде платен с 

цената на големи загуби на имущество и на общинска собственост.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Други мнения и предложения колеги, имате ли? 

 Г-н Тодор Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Уважаеми колеги, 

аз ще бъда кратък и конструктивен. От всичко чуто в тази зала аз 

разбирам, че това Общинско предприятие е едно добре работещо 

предприятие, с история. В един момент влиза една докладна по която 

нямаме икономическа обосновка и никакви цифри защо правим това 

преструктуриране. Според мен нямаме и сериозна правна обосновка. Така 

мотивирана докладната, че видите ли приемането на Закона за управление 

на етажна собственост налагала преобразуване на Общинското предприятие, 

аз считам, че тази постановка е, смея да твърдя инфантилна и не виждам 

сериозни аргументи, които да налагат закриването на Общинско 

предприятие „Жилища и сгради”. Според мен прозират едни политически 

договорки зад тази докладна, които предполагам след време ще се разбере 

за какво става въпрос. Групата на ГЕРБ категорично няма да подкрепи тази 

докладна в този й вид, без липса на икономическа и сериозна обосновка 

правна. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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Благодаря Ви и аз. Г-н Димитров. 

 

Г-н Георги Димитров – Атака 

От чутите работи от колегите, да не се повтарям с тях и от това, което 

изнесе г-н Друмев и от това което аз съм се запознал с документациите, не 

искам да се повтарям с Иво и с представителя на ГЕРБ за мен е ясно, че това 

е една политическа сделка и тук в залата виждам трима колеги, които са 

участвали в тази политическа сделка. За мен ми е ясно всичко, че това не се 

прави от нужда едно предприятие, което е печелившо и което толкова добре 

си е гледало работата, сега може да има и изключения, но в общи линии 

печалбите, които показват според мен и според групата на Атака ние няма 

да подкрепим докладната записка и смело мога да заявя, че това е 

политическа сделка. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Други мнения и предложения. Г-н Цонев, заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Сега не искам да коментирам дали е политическа сделка или не е, но 

искам да коментирам нещо много важно, което го обсъждахме в 

постоянните комисии когато приемахме бюджета на Община Разград. Има 

неща, които от тази година даже мисля, че сме закъснели, тази година, 

следващата година най-късно ние трябва да свършим с Вас. Тези неща са 

свързани с преструктуриране на някои от звената, които управляват 

определени дейности по този бюджет. Защото този бюджет уважаеми дами 

и господа общински съветници, който ние евентуално сега ще разглеждаме 

след малко ще видите, че той в известна степен е надут бюджет. Той не е 

реален бюджет, защото ние трябва да вървим към по – радикални промени, 

към по – радикални преструктурирания. И това ще се случи ако не сега, 

това ще се случи, ако сме живи и здрави през следващата година. Т.е. 

колкото и да не е популярна тази мярка, аз уважавам много г-н Друмев, 

работили сме толкова години заедно, уважавам хората, които са работили 

там, но все пак ние трябва да започнем отнякъде. Това е първата стъпка. Не 

трябва да се заблуждаваме, че няма да има и други такива стъпки. Ние 

трябва да оптимизираме нашата дейност, ние трябва да търсим намаляване 

на разходите, за да може да инвестираме там където обществеността има 

нужда ние да го правим. Т.е. приоритетно. Затова колкото и да е неприятна 

тази докладна записка, независимо, че е свързана и с това, че сигурно част 

от хората, които работят в това предприятие ще трябва да отидат на 

трудовия пазар и да търсят форми за друга реализация аз си мисля, че тя е 
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една от първите крачки, които предстои да извървим през следващите 

няколко години.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Други мнения и предложения. Г-н Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Уважаеми колеги, аз също съм съгласен със заместник кмета Цонев, 

че наистина ще се наложи във време на криза да се оптимизират разходите и 

да се прекратяват предприятия и т.н. но аз не виждам никаква такава 

обосновка в тази докладна записка. Аз виждам само, че видите ли Закона за 

управление на етажната собственост налагал да се закрие Общинското 

предприятие. Ами според мен Закона по никакъв начин не ни налага 

закриване на Общинското предприятие „Общински жилища и сгради”. 

Затова си позволих да кажа, че това е инфантилна постановка като мотив на 

докладната. Затова според мен прозират тука политически договорки. 

Иначе съм съгласен с г-н Цонев, действително в период на криза сме, ще 

трябва да има и закриване на предприятия, но как можем да правим 

закриване на Общинско предприятие, с цел икономии, след като нямаме 

цифри, въобще води ли то до икономии или не води до икономии. Значи, 

ние нямаме никакви цифри както и сам каза Кмета Бояджиев. Така, че в тази 

връзка аз считам, че в тази докладна направо липсват мотиви и затова ние 

няма да я подкрепим.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Други мнения и предложения, колеги. Заповядайте г-н Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – „Обединени демократи” 

 Уважаеми колеги, 

 Четейки докладната записка, аз се съгласявам с прежде изказващите 

се, че наистина мотивите тука са неубедителни. Съгласен съм и с г-н Цонев, 

че средствата с които трябва да се издържа това Общинско предприятие 

вече са наместени на други места в бюджета, но не е късно според мен и 

призовавам всички колеги, нека се направи един анализ и на други 

Общински предприятия. Аз например не разбрах защо точно на „Общински 

жилища и сгради? Къде остана „Столовото хранене” където според мен 

мотивите и аргументите то да бъде закрито са много по- големи отколкото 

на  „Общински жилища и сгради”. И ако бъде разгледан комплексно 

въпроса – Да, наистина ще се наложи Общинския съвет да вземе такива 

непопулярни мерки, но нека да закрием най- неработещата структура. Тази, 

която е най – паразитната. Защото смея да твърдя, че „Столовото хранене” 

според мен е така настанено в сградите на училищата по едно решение на 

Общинския съвет, ползва други помещения от тези сгради, а в момента то 
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не произвежда нито безплатни закуски като основна идея там да има така 

социална насоченост в дейността му и се обезсмисля съществуването му. 

Така, че призовавам да отложим вземането на решението на другата сесия, 

но с пълен анализ на дейността на Общинските предприятия и това, което 

наистина заслужава да бъде закрито да бъде сторено.   

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Очаквам в писмен вид предложението Ви г-н Георгиев 

- Отлагане на разглеждането за следващо заседание. Колеги, други мнения и 

предложения имате  ли? Няма други мнения. Г-н Георгиев, в този смисъл ли, 

тълкувах ли правилно изявлението Ви?   

Отлагане разглеждане на проекта за решение за следващата сесия 

поради непълнота в икономическата обосновка. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – „Обединени демократи” 

 Г-н Председател, 

 Аз се коригирам, исках да кажа да не бъде подкрепено това 

предложение от колегите общински съветници. Това имах предвид.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, няма писмени предложения за изменение. Подлагам на  

гласуване  проекта за решение както е на Вашето внимание. Моля, 

гласувайте. 

  

Общинският съвет везе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 335 

 

 С Решение № 214 от 25.04.1997 г. на Общински съвет- Разград е 
създадено Общинско предприятие  „Общински жилища и сгради” гр. 

Разград /ОП „ОЖС”/ с предмет на дейност: стопанисване и поддържане 
на жилища, сгради- обособени обекти с нестопанска цел, други 

недвижими имоти и вещи - частна общинска собственост. 
С Решение № 322.1 от 24.09.2001 г., Общински съвет- Разград е 

включил в структурата на предприятието звено „Знаково стопанство”.  

Управляваното от предприятието имущество към 31.01.2009 г. 
съставлява  200 жилищни имота с обща стойност 1 145 475 лв.,  40 

нежилищни имоти и части от имоти с обща стойност 2 035 297 лв.,  

други дълготрайни активи - 39 789 лв., задбалансови активи-                                       

94 735 лв., в т. ч. земя-36 746 лв. и с численост на състава- 20 щатни 

бройки. 
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Предвид разширяване на задълженията на общините при 

определяне политиката за развитие на общинската собственост и 

стопанската дейност на общината, възниква необходимостта от 
подобряване на цялостната организация на дейността, която е предмет 
на  ОП „ОСЖ” и създаване на по-голяма оперативност при нейната 
реализация. 

С цел спазване на действащата нормативна уредба относно   
осигуряване изпълнението на настоящите и новосъздадените 
отговорности   е необходимо извършването на реорганизация на 
дейността на ОП „ОСЖ”. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 52, ал. 2, ал. 3 и ал. 4 

от Закона за общинската собственост и чл. 37, ал. 1 от Наредба № 3 на 
Общински съвет Разград за осъществяване на стопанската дейност на 
Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия, Общински съвет Разград с 18 гласа ”ЗА”, 

„против” – 8, „въздържали се” – 2,     

 

РЕШИ:   

 

1.  Закрива Общинско предприятие  „Общински жилища и 

сгради” гр. Разград, считано от 01.04. 2009 г., като цялостната дейност 
на предприятието, без звено „Знаково стопанство”, заедно с 4 /четири/ 

щатни бройки преминава към отдел „Общинска собственост” в 

Община Разград.  
2. Прехвърля дейността на звено „Знаково стопанство” заедно 

с 7 /седем/ щатни бройки към Общинско предприятие „Паркстрой” гр. 

Разград. 
3. Допълва предмета на дейност на Общинско предприятие 

„Паркстрой” гр. Разград, определен с Решение № 815, по протокол № 47 

от заседание на Общински съвет- Разград на 19.02.2007 г., като следва: 
„осъществяване на  дейност по изграждането и поддръжката на 
пътната сигнализация в населените места на Община Разград” 

4. Изменя приетия съгласно т.4 от Решение № 815, по протокол 

№ 47 от заседание на Общински съвет- Разград на 19.02.2007 г. 
Правилник за дейността на ОП „Паркстрой” гр. Разград, както следва: 

В чл. 2 след запетайката и преди израза „ както и всяка друга 
дейност незабранена от закон” се добавя изразът „осъществяване на  
дейност по изграждането и поддръжката на пътната сигнализация в 

населените места на Община Разград”. 

5. Задължава кмета на Община Разград в съответствие с 
новите дейности да предложи на следващата сесия на Общинския съвет 
изменение и допълнение на Правилника за дейността на ОП 

„Паркстрой” гр. Разград в раздел ІІІ  „Организационно- 
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производствена и управленска  структура”  и раздел ІV „Имущество и 

финанси” относно  предоставените му активи за осъществяване на 
новите дейности, както и опис на наличното имущество с предложение 
за разпореждане. 

6. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен 

срок от приемането му. 
 

СТАТИЯ VІІ 
 

Докладна записка от Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Относно: Приемане на отчет за 2008 година и годишен план за 
приватизация през 2009 година на общински нежилищни имоти, 

невключени в имуществото на общински търговски дружества, които 
се използват за стопански цели. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте г-н Цонев, 

 

Г-жа Любомир Цонев – зам.-кмет  на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 На Вашето внимание е Отчета, това е Приложение №1 за 

изпълнението на Годишния план за приватизация през 2008 г. от който се 

вижда какви са били първоначалните оценки и какво е извършено като 

продажба през годината, кои имоти са продадени като в резултат на тези 

сделки по одобрения от Общински съвет план за приватизация за 2008 

година, общите приходи от продажба за 2008 година възлизат на 932 646 лв. 

т.е. плана за приватизация не е изпълнен. На Вашето внимание е и 

предложението за Годишен план за приватизация през 2009 година. Той се 

състои в две части: това са два имота за които не можахме да реализираме 

като сделки през 2008 година, т.е. от плана за 2008 година, предлагаме да 

влязат в Плана за 2009 година и два допълнителни общински нежилищни 

имоти, които също са посочени – единия имот е на Гарова промишлена зона, 

срещу базата на „Петрол” и втория имот е в с. Стражец до газстанцията на 

„Петрол”. Очакваните приходи за 2009 година по предварителните оценки, 

които сме направили са 1 115 773 лева, от които -1 063 950  лева от 

продажба на общински нежилищни имоти през 2009 година, по проекто 

плана, който е на Вашето внимание и 51 823  лева от дължими вноски по 

сключени приватизационни  договори на разсрочено плащане. В този дух е 

и проекта за решение за приемане на Отчета за 2008 година и приемане на 

Плана за приватизация за 2009 година. 
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 Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана  в постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Димитров ще ви  запознае със 

становището на комисията. 

  

Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка, относно Приемането на отчета за 2008 година и 

годишния план за приватизация през 2009 година на общински нежилищни 

имоти, невключени в имуществото на общински търговски дружества, 

които се използват за стопански цели беше разгледана на заседание на 

комисията като 11 общински съветници подкрепиха докладната записка без 

„против и без „въздържали се”.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС  

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Въпроси нямате. 

Мнения, предложения и обсъждане проекта за решение. Желае ли някой да 

вземе становище? Прекратявам разискването и обсъждането. Подлагам на 

поименно гласуване проекта за решение така както е на Вашето внимание. 

Моля, гласувайте. 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева отсъства   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев Не участва   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев Не участва   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   
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17. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 336 

 

 Съгласно разпоредбата на чл.6, ал.2 от Закона за приватизация и 

следприватизационен контрол, Общинските съвети изготвят и 

оповестяват публично годишни планове, които включват списък на 
обектите за приватизация за съответния период. 
 С решение №82 по протокол №6 от проведено на 30.01.2008 г. 
заседание на Общински съвет Разград, бе приет годишен план за 
приватизация през 2008 г. на общински нежилищни имоти, 

невключени в имуществото на общински търговски дружества, които 
се използват за стопански цели. Представен е отчет за изпълнението на 
годишния приватизационен план за 2008 година – Приложение №1. 

 Предложен е годишен план за приватизация през 2009год. - 

Приложение №2, който  включва следните раздели: 

1.В раздел първи са включени  общински нежилищни имоти, с 
открита процедура за приватизация през 2008 година и неизвършена 
продажба. 

2.В раздел втори са включени допълнителни  общински 

нежилищни имоти, невключени в имуществото на търговски 

дружества, които се използват за стопански цели. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.1, ал.2, т.3, чл.5, ал.2, чл.6, ал.2 и чл.26, ал.1 и ал.2 от 
Закона за приватизация и следприватизационен контрол, Общински 
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съвет Разград, след поименно гласуване, с 20 гласа ”ЗА”, „против”- 

няма,  „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 

 

 1.Приема отчета за изпълнението на годишния приватизационен 

план за 2008 година  по Приложение №1  за сведение.  
 2.Приема годишен план за приватизация през 2009 г., включващ 

общинските нежилищни имоти по Приложение №2. 

 3.Открива процедура за приватизация на общинските 
нежилищни имоти в раздел втори от Приложение №2. 

 4.Упълномощава  кмета на Община Разград, а при отсъствието му 
на негов заместник, да възложи дейностите по изготвянето на правните 
анализи и приватизационните оценки на общинските нежилищни 

имоти по раздел втори от Приложение №2, при условия и ред, 
определени в Закона за обществените поръчки. 

 5.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
   

Приложение №1 

 

ОТЧЕТ 

за 
изпълнението на Годишния план за приватизация през 2008 г. 

 

 В годишния план за приватизация през 2008 г. бяха  включени с 
Решение №82/30.01.2008 година на Общински съвет Разград, следните 
общински нежилищни имоти: 

 

№ 

по 
ред 

Наименование на общинския 

недвижим имот 
Местонахождение Приватиза

-ционна 
оценка в 

лв. 

1. Урегулиран  поземлен имот II 

„Търговски комплекс и 

складови дейности” с площ от 
6 500 кв. метра. 

кв.179 по плана 
на гр. Разград 

ж. к. 

„Освобождение” 

654 714 

2. Урегулиран  поземлен имот 
XVI с площ от 7 634 кв. метра. 

кв.9 по плана на 
Гарова 

промишлена зона 
на гр. Разград 

169 000 

3. Парцел ІX до бившите кв.310 по плана 474 000 
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виетнамски общежития с площ 

от 11 322 кв. метра. 
на гр. Разград 

4. Урегулиран  поземлен имот XV-

6521 до бившия ЗММ с площ от 
11 962 кв. метра. 

кв.322 по плана 
на -гр. Разград 

110 000 

5. Клуб /барче/, южна част на 
партер със РЗП – 133,07 кв. м 

гр. Разград,  
ул.”Арда” №2 

155 000 

6. Урегулиран поземлен имот III-

186, с площ 5 870 квадратни 

метра 

гр. Разград 
кв.8 по плана на 

града  

498 950 

7. Парцел II – „Озеленяване, 
паркинг, КОО” с площ 1 815 

квадратни метра 
 

село Стражец 

кв.30 по 
регулационния 

план на селото 

ор.76 000 

 

През отчетния период са приватизирани следните общински 

нежилищни имоти: 

 1.Урегулиран  поземлен имот II „Търговски комплекс и складови 

дейности”, кв.179 по плана на гр. Разград с площ от 6 500 кв. м, 

продаден чрез конкурс на един етап при достигната продажна цена от 
654 714лв. От страна на купувача в приватизирания общински 

нежилищен имот ще бъдат вложени инвестиции на обща стойност 
3 297 792лв. в срок до 25.03.2011 г., ще бъдат разкрити 50 броя работни 

места в срок до 3 г. от датата на въвеждане в експлоатация. Купувачът 
е поел ангажимент за участие в публично- частно партньорство на 
стойност 100 000лв.  за обособяване и оборудване на интернет зала. 

2.Урегулиран  поземлен имот XVI-66 кв.9 по плана на Гарова 
промишлена с площ от 7 634 кв. метра – приватизационната процедура 
е временно спряна до решаването на възникналата  от ЖП Секция Русе 
претенция за право на собственост върху изградената естакада върху 
недвижимия имот, предмет на приватизация. Изготвен е нов ПУП, с 
който е отделен имота, върху който е изградена естакадата. Предмет на 
приватизация през 2009 г. ще е останалата част от имота-  
№61710.506.502 Гарова пром. зона, площ 3350 кв. м 

3. Парцел ІX, к.310 по плана на гр. Разград, сега имот 
№61710.505.169 по кадастралната карта на гр. Разград /до бившите 
виетнамски общежития/. С Решение №149 по Протокол №9/29.04.2008 

год. Общински съвет отхвърли решението за приватизация на имота. 
4. Урегулиран  поземлен имот XV-6521, кв.322 по плана /до 

бившия ЗММ/, сега имот № 61710.502.6521 по кадастралната карта на 
гр. Разград, с площ от 11 962 кв. метра и минимална конкурсна цена 
110 000 лева - за общинския нежилищен имот са обявени две конкурсни 
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процедури за приватизация, но към него не бе проявен интерес. Имотът 
е включен в програмата за продажба по реда на ЗОС през 2009 год. 
  5.Клуб /барче/, южна част на партер със РЗП – 133,07 кв. м, 

находящ се в гр. Разград , ул. Арда №2, продаден чрез публичен търг с 
явно наддаване при достигната  продажна цена 155 000лв. 

 6. Урегулиран поземлен имот III-186, кв.8, сега имот 
№61710.501.46 по кадастралната карта на гр. Разград, с площ 5 870 

квадратни метра- с Решение №257 по протокол №16/28.10.2008 г. на 
Общински съвет Разград е прието продажбата на имота да се извърши 

чрез публичен търг с явно наддаване. Поради липса на кандидати търг 
не е проведен. 

 7. Парцел II – „Озеленяване, паркинг, КОО”, кв.30 по плана на  
с. Стражец. 

Не е предприета процедура за оценка на имота и изготвяне на 
правен анализ поради установено несъответствие между кадастралната 
карта и плана за регулация.   

Постъпилите в общинския фонд „Приватизация” приходи от 
продажба през 2008 г. възлизат на 932 646 лв.,  без ДДС,  в т. ч. 809 

714лв., от сключени през 2008 г. сделки и 122 932лв. от сделки на 
разсрочено плащане и лихви по плащанията. 

Приложение №2 

 

ГОДИШЕН ПЛАН 

за 
приватизация през 2009 г. на общински нежилищни имоти, 

невключени в имуществото на общински търговски дружества, които 
се използват за стопански цели 

 

І.Общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на 
общински търговски дружества, които се използват за стопански цели с 
открита процедура за приватизация 

 

№ 

по 
ред 

Наименование на общинския нежилищен имот Привати- 

зационна 
оценка 
в лева 

1 Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, кв.310)  гр. 

Разград, с площ от 11 322,00кв.м /до бившето 
виетнамско общежитие/ 

474 000 

2 Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-186, кв.8) гр. 

Разград с площ от 5870,00 кв. м /до 
бензиностанция на „Деспред”/ 

498 950 
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ІІ.Допълнителни общински нежилищни имоти, невключени в 

имуществото на общински търговски дружества, които се използват за 
стопански цели 

 

№ 

по 
ред 

Наименование на общинския нежилищен имот Ориентировъ
чна 
стойност 
в лева 

1 Имот  №61710.506.502 Гарова пром. зона,/УПИ 

ХVІ кв.9 Разград/ площ 3350 кв. м /срещу база 
„Петрол”/ 

67 000 

2 Имот с. Стражец,  площ 1184 кв. м /до 
газстанция на „Петрол”/ 

24 000 

 

 

Забележка: 
1.Годишният план за приватизация е отворен и може да бъде 

променян и допълван с решение на Общинския съвет Разград. 
2.Очакваните приходи през 2009 година са 1 115 773 лева в това 

число: 
-1 063 950  лева от продажба на общински нежилищни имоти през 2009 

година; 
-51 823  лева от дължими вноски по сключени приватизационни  

договори на разсрочено плащане. 
3.Съгласно разпоредбата на чл.10, ал.1 от Закона за приватизация 

и следприватизационен контрол, паричните постъпления от 
приватизация на общинска собственост се разпределят, както следва: 
-9% за попълване на общинския фонд за покриване на разходите за 
приватизация и следприватизационен контрол; 

-91%  за попълване на специален  фонд, който се изразходва с Решение 
на Общинския съвет за инвестиционни цели, включително и за 
придобиване на ДМА със социално предназначение и за погасяване на 
кредити за незавършени обекти на строителството. 
 

 Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

 Заповядайте г-н Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – БСП 

 Благодаря Ви г-н Председател.  

 Уважаеми колеги, като се извинявам, че малко късно поставям на 

Вашето внимание въпроса, който сега ще изложа Ви моля Общинския съвет 

наново да преразгледа въпроса за начина за гласуване по предходната точка 

от дневния ред.  
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 Г-н Председател и към Вас ми е предложението да видим дали нашето 

решение не е свързано с чл. 21, т.8 и от там да го свържем с чл.27, ал.5, 

досежно начина на гласуване. Затова аз откривам формална процедура по 

този въпрос за всеки случай да проверим да не би да допуснем формална 

грешка в процедурата.  

 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

Г-н Димитров, само да уточните за кой проект за решение, този който 

току-що гласувахме или предходния? 

 

 Г-н Стоян Димитров – БСП 

 Предходния.  

 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

Закриване на Общинското предприятие. 

 

Г-н Стоян Димитров – БСП 

Именно. Въпроса ми е, не следва ли да бъде поименно гласуването? 

Ако е необходимо да дадем пак малко почивка. Най- добронамерено ми е 

предложението, да не се допусне формална грешка. 

 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

 Колеги, с оглед направеното предложение от г-н Стоян Димитров, аз 

действително ще обявя 5 минутно прекъсване и ще прегледам основно 

направеното предложение. 

 

Обявявам 5 минути почивка. 

Заседанието продължава. 

 

Г-н Стоян Стоянов- председател ОбС 

Колеги, продължаваме нашата работа. По процедурния въпрос на 

нашия колега Стоян Димитров изразявам следното становище: На Вашето 

внимание съм предложил проекта за решение за Закриване на ОП 

„Общински жилища и сгради” гр. Разград без поименно гласуване. След 

направена консултация и с юристите в Общинския съвет, включително и 

главния юрист на Община Разград мнението е категорично, че не следва да 

бъде поименно гласуването. Ето защо в този вид остава взетото решение. 

 

СТАТИЯ VІІІ 
 

Докладна записка от Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Относно: Актуализация на месечните наемни базисни цени за 

имоти и части от имоти – публична и частна общинска собственост в 
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съответствие със статистически отчетения индекс на инфлация за 2008 

година. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-жа Любомир Цонев – зам.-кмет  на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

Съгласно изискванията на чл.15, ал.6 от Наредба  № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- 

общинска собственост и чл.22 от Наредба  № 17 на Общински съвет Разград 

за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища е предвидена 

ежегодна актуализация на наемните цени, считано от 1 март, в съответствие 

със статистическия отчетен индекс на инфлация за предходната година, 

след решение на Общинския съвет. В съответствие със цитираните 

разпоредби, във всички сключени наемни договори е включена договорна 

клауза с посоченото съдържание за актуализация.  

Отчетения индекс на инфлация за 2008 г. е в размер на 7,8 %. В тази 

връзка предлагам на Вашето внимание проект за решение: Да се увеличат 

със 7,8% месечните наемни цени по договорите за наем за имоти и части от 

имоти– публична и частна общинска собственост, сключени до 31.12.2008 г., 

считано от 01.03.2009 година, както и да се увеличат  със 7,8 % базисните 

месечни наемни цени по Приложения № 1 към двете Наредби № 2 и № 17. 

 

 Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана  в постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Димитров, заповядайте да ни  запознаете 

със становището на комисията. 

  

Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С 10 гласа „ЗА”, без „против” и без„въздържали се” е резултатът от 

гласуването на общинските съветници, членове на ПК  по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, 

което беше проведено на 13.02. 2009 година. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, въпроси към вносителя. Заповядайте. Въпроси към вносителя 

няма. Мнения и предложения, имате ли?  
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Няма желаещи да вземат становище. Аз имам едно предложение:  

Във връзка с взето Решение от Общински съвет Разград № 283, което 

касае изменение на Приложение №1 към Наредба №2. Проекта за решение, 

който бях предложил на Вашето внимание, а именно създаването на нова 

колона за социални дейности и определянето на цената на квадратен метър, 

съответно по зони. Като разгледах решението и в момента когато 

дискутираме самата актуализация на месечните наемни цени, считам, че с 

това Решение създаваме донякъде предпоставки и неравнопоставеност в 

условията при които доставчиците на социална услуга ползват 

недвижимите имоти. Какво имам предвид:  

Социалните дейности и услуги са много важни за развитието на 

нашата общност. За да поставим при равни условия всички ползватели на 

недвижими имоти, сключените договори за развитие на социални дейности, 

които в момента са в сила, трябва да бъдат съобразени с гласуваното 

допълнение в Наредба № 2 на Общински съвет – Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост. 

Цитирам Решение 283 от 29.12. 2008 г. на Общински съвет – Разград. 

Предвид това, че цитираното Решение има действие само за в бъдеще 

време, аз правя предложение, за да бъдат равнопоставени всички 

ползватели на недвижими имоти, доставчици на социална услуга, взетото 

Решение да има и обратно действие, така нареченото в Закона екс леге.  

Да се извърши допълнение в Наредба № 2 на Общински съвет – 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, като в Преходните и заключителни разпоредби се 

създава нов параграф 8, със следното съдържание: 

„ §8. Всички сключени договори за наем на имоти – общинска 
собственост за развитие на социални дейности да бъдат приведени в 

съответствие, / актуализирани /, с Решение № 283 / 29. 12. 2008 година 
на Общински съвет – Разград, от влизането му в сила, в частта за цена 
на квадратен метър ползвана площ, съгласно Приложение № 1, колона 
– 13”. 

По този начин считам, че никой от доставчиците на социална услуга 

не може да ни упреква за времето по което е наел имота и затова какви 

разходи плаща единия доставчик и другия.  

Това е моето предложение на Вашето внимание. Други предложения, 

имате ли колеги? Други предложения няма.  

Подлагам на гласуване единственото предложение до момента, което 

направих аз, за така нареченото обратно действие и актуализиране на 

всички договори за наем във връзка с Решение № 283 на Общински съвет – 

Разград от 29.12. 2008 година. Моля, гласувайте.  

 

Общинският съвет, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – 3. Предложението се приема.  
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 Подлагам на поименно гласуване проекта за решение, с направеното 

допълнение в него. Моля, гласувайте. 

   
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева отсъства   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет, взе следното  
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РЕШЕНИЕ 

№ 337 

 

Съгласно изискванията на чл.15, ал.6 от Наредба  № 2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи- общинска собственост е предвидена ежегодна 
актуализация на наемните цени, считано от 1 март, в съответствие със 
статистическия отчетен индекс на инфлация за предходната година, 
след решение на общинския съвет по предложение на комисията по чл. 

2 от Наредбата. 
Съгласно изискванията на чл.22 от Наредба  № 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди 

на граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища е 
предвидена ежегодна актуализация на наемните цени, считано от 1 

март, в съответствие със статистическия отчетен индекс на инфлация 

за предходната година, след решение на общинския съвет по 
предложение на комисията по чл. 3, ал. 1 от Наредбата. 

В съответствие със цитираните разпоредби, във всички сключени 

наемни договори е включена договорна клауза с посоченото 
съдържание за актуализация.  

На проведеното на 21.01.2009 г. заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи- общинска собственост и на 05.02.2008 г. 
заседание на комисията по чл.3 от Наредба №17 на Общински съвет 
Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 
граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, е 
решено да се предложи на общинския съвет индексация на наемните 
цени със статистически отчетения индекс на инфлация за 2008 г. в 

размер на 7,8 %.  

Актуализацията на наемните цени по сключените договори за 
наем предполагат увеличение и на месечните базисни наемни цени по 
Приложениe  № 1 към Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 
собственост и Приложениe  № 1 към Наредба №17 на Общински съвет 
Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 
граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища. 

Социалните дейности и услуги са много важни за развитието на  
общността в Община Разград. За да бъдат поставени при равни условия 

всички ползватели на недвижими имоти, сключените договори за 
развитие на социални дейности, които в момента са в сила, трябва да 
бъдат съобразени с гласуваното допълнение в Наредба № 2 на 
Общински съвет – Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи – общинска собственост с Решение 283 от 29.12. 2008 г. 
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на Общински съвет – Разград. Предвид това, че цитираното Решение 
има действие само за в бъдеще време, а за да бъдат равнопоставени 

всички ползватели на недвижими имоти, доставчици на социална 
услуга, взетото Решение следва да има и обратно действие и да промени 

наемните цени и на вече сключените договори.  

На основание гореизложеното и чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 15, 

ал. 6 и чл.17, ал. 6 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 
собственост и чл.22 от Наредба №17 на Общински съвет Разград за 
условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общинският 
съвет – Разград, след поименно гласуване, с 31  гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” –няма,  
 

       РЕШИ: 

 

1. Да се увеличат със 7,8% месечните наемни цени по договорите 
за наем за имоти и части от имоти– публична и частна общинска 
собственост, сключени до 31.12.2008 г., считано от 01.03.2009 година.    

2. Увеличава със 7,8 % базисните месечни наемни цени по 
Приложение № 1 към Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 
собственост, считано от 01.03.2009 година. 

3. Увеличава със 7,8 % базисните наемни цени по Приложение № 

1 към Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за 
установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и 

продажба на общински жилища , считано от 01.03.2009 година. 
4. Приема Приложение № 1 към Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- 

общинска собственост и Приложение № 1 към Наредба № 17 на 
Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 
общински жилища . 

5. В Наредба № 2 на Общински съвет – Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, в 

Преходните и заключителни разпоредби се създава нов параграф 8, със 
следното съдържание: 

„ §8. Всички сключени договори за наем на имоти – общинска 
собственост за развитие на социални дейности да бъдат приведени в 

съответствие, / актуализирани /, с Решение № 283 / 29. 12. 2008 година 
на Общински съвет – Разград, от влизането му в сила, в частта за цена 
на квадратен метър ползвана площ, съгласно Приложение № 1, колона 
– 13”. 
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6. Възлага на кмета на Община Разград да организира 
изпълнението на решението по т.1 от настоящото решение. 

7. Настоящото решение да бъде изпратено на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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Приложение №1 към Наредба №2 на ОбС Разград 
/изм. с Решение № 863 по Протокол № 49 от 25.04.2007 г. на ОбС гр.Разград,  

изм.с Решение № 107 по Протокол № 7 от 28.02.2008 г. на ОбС гр. Разград, доп. с Решение № 283 по Протокол № 18 от 29.12.2008 г. на ОбС гр.Разград/, 
изм. с Решение № 337 по Протокол № 21 от 24. 02. 2009 година на ОбС - Разград 

 
ТАБЛИЦА  

за  

месечни наемни базисни цени на имоти и части от имоти-общинска собственост 

в лв./м
2  

Зони 

Помещения 

за произв. 

дейност и 

услуги 

Помещения за 
лекарски 

кабинети и 

кантори 

Помещения за 
администра-
тивни 

дейности 

Търг. 
площ в 

сгради 

Заведения 

за хранене и 

развлечения  

Навеси  за 
търговски 

цели 

 

Терени за 
павилиони 

Паркинги 

Незастроени 

имоти или 

незастроени 

части от имоти 

 
Спортни 

обекти- 

сгради 

Други 

Социални 

дейности и 

услуги 

І 3.21 4.52 2.15 4.52 4.94 0.94 12.13 0.37 0.49 0.065 8.09 0.065  

 

II 2.73 3.58 2.01 3.58 4.52 0.71 9.95 0.28 0.37 0,065 7.16 0.065  

 
III 2.15 2.73 1.72 2.73 3.58 0.58 8.01 0.22 0.30 0,065 6.31 0.065  

 
IV 1.78 1.78 1.51 1.78 2.30 0.22 6.31 0.08 0.25 0,065 4.52 0.065  

 

 

ЗАБЕЛЕЖКИ: 

 

1. Границите на зоните са приети с Решение № 302.1, Протокол  № 27 от 24.11.1997 г. на Общински съвет гр. Разград. 

2. Когато даден имот се намира на границата между две зони, при определяне на мес. наемна базисна цена се отчита по-високата зона.   

3.При отдаване под наем на нежилищни помещения, находящи се на територията на кметствата от общината и учебните заведения да се ползват базисните 

наемни цени, определени за четвърта зона.  

4. За складови помещения да се ползват цени представляващи 70% от цените на основните дейности, а за сервизни помещения - 50%. 

5. За “други дейности” да се считат помещения, отдадени за луксозни, хазартни, финансово-кредитни, застрахователни и други дейности. 

6. Павилиони на Централен  общински пазар се отдават под наем на цена от 13.76 лв./кв. м. 

7. За стълбищни подходи към търг. обекти, офиси и др., изграждани върху общ. земя се заплаща наем в четворен размер от определените за навеси. 

8.За терени за спорт 0,02 лв./ м
2 
. 

9. За ползването на подземни проводи (канални мрежи, колектори и др.) – общинска собственост се заплаща наем 0,22 лв./л. м. 

10. Цените на възмездното право на ползване се приравняват на наемните цени за съответната зона и предвиденото предназначение. 

11. За монтиране на кафе- автомати в сгради общ. собственост се заплаща наемна цена в зависимост от предназначението на сградата и очаквания оборот. 

12. Всички посочени цени са без ДДС. 
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                                                                Приложение № 1 

към Наредба 17 на ОбС- Разград 

 

I.            ТАБЛИЦА 

за месечните наемни базисни цени на жилища и дворни места 

в лв./кв. м. 
изм. с Решение № 337 по Протокол № 21 от 24. 02. 2009 година на ОбС - Разград 

 

зона За жилища За дворно място 
I 0,67 0,05 

II 0,64 0,03 

III 0,59 0,03 

села 0,52 0,01 

 

II. Корекционни коефициенти 

 

№ Показател         Намаление            Увеличение 
            в % до             в % до 
 

Конструкция на сградите 

1. Жилище в паянтови и полумасивни сгради   25    - 

2. Жилище в масивни сгради     12    - 

3. Жилище в сгради с монолитни или сглобяеми скелетни 

   рамкови стоманенобетонни конструкции; пакетоповдигани плочи,  

   скелетно- безгредови конструкции и конструкции, изградени по 

   системите „пълзящ кофраж” и „едроразмерен кофраж”   -     7 

Разположение на жилищата във височина 

1. Втори етаж при двуетажна жилищна сграда   -     8 

2. Втори до шести етаж       -     7 

3. Последен етаж при жилищни сгради на три и повече 

    етажа и за всеки седми и по-висок етаж   4     - 

4. За жилище с височина на пода под 0,3 м спрямо  

    средното ниво на терена     1 за всеки пълни  

              10 см.                  - 

Преобладаващо изложение на жилищните /без сервизните/ помещения 

1. Юг, югоизток       -     2 

2. Запад, североизток      -     - 

3. Север, северозапад      4     - 

Благоустройствено съоръжаване 

1. За жилище в сграда над 5 етажа без асансьор   5     - 

2. За жилище с централно отопление     -     7 

3. За жилище без складово помещение     5     - 

4. За жилище без водопровод и канализация    7     - 

5. За жилище, разположено в съседство с трафопостове, 

   помпени агрегати, асансьорни машинни помещения,  

   абонатни станции и други източници на шум, топлина 

    и др.        7     - 

 

 

  Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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  Заповядайте г-н Атанасов. 

 

  Г-н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

  Г-н Председател, преди малко лично гласувах „ЗА” Вашето 

предложение и затова не използвам отрицателен вот защото го приемам 

като правилно съм гласувал „ЗА”, но в момента Вие направихте един 

прецедент, като Председател на Общинския съвет не трябва такава практика 

да имаме при нашата работа. В смисъл, с Вашето предложение гласувано от 

нас Вие предложихте промяна в Наредба №2, без никакъв писмен документ, 

без докладна записка от ваша страна. Моля Ви, не създавайте за в бъдеще 

такива прецеденти да гласуваме промени на важни наши актове, като 

Наредбите на Общинския съвет, без предварително раздаден текст и 

докладна записка.   

 

  Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

  Благодаря Ви г-н Атанасов. Счетох за уместно предвид това, че сега 

се актуализират месечните наеми да го подложа на гласуване.  

 

СТАТИЯ ІХ 

 

Докладна записка от Денчо Бояджиев- Кмет на Община Разград 

 Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 14 за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община  Разград  
 

Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

  Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 С  Решение № 284   по  Протокол  № 18  от проведено  заседание   на 

29.12.2008 г., с оглед на настъпилите промени в икономическите условия,  е  

прието  изменение на   Наредба  № 14  за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услугите на територията  на  Община  Разград. 

С последните изменения и допълнения на Закона за местните данъци и 

такси се въведе нов режим за определяне на определен вид такси, което 

доведе до необходимостта от изменения в Наредба №14  на Общински съвет  

Разград.  

На основание чл.17 ал.1 от  Наредба № 14 на Общински  съвет 

Разград, таксата  за битови отпадъци  се заплаща на четири  вноски  до 31 

март, до 30 юни, до 30 септември и до 30 ноември, като на предплатилите в 

първия срок за цялата година се прави отстъпка от 5 на сто. В Закона за 

изменение и допълнение на Закона за местните данъци и такси  /Д.в. бр. 105 

от 09.12.2008 г / в преходните и заключителни разпоредби,  параграф 18, ал. 
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1 въвежда специален ред за вноските за данъците за 2009 г. При  приемане 

измененията на Наредба № 14 на заседанието от 29.12.2008 г. не е  отразено 

в какви срокове  ще се извършват плащанията на  такса за битови отпадъци 

за 2009 г., което довежда до необходимостта от допълнения в Наредба №14  

на Общински съвет  Разград.  

В раздел ІІІ от Наредба № 14 на Общински съвет Разград, 

регламентиращ таксите за социалните заведения  са предвидени такива за 

ползване на детски градини без да се уредят таксите, които касаят детските 

градини, които са на полудневен режим, което довежда до необходимостта 

от допълнения в Наредба №14  на Общински съвет  Разград. В този смисъл 

са и предложенията за решения, подробно изброени в кои точно алинеи и 

членове на Наредба 14 да бъдат измененията и допълненията, които са пред 

вас. 

 

 Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, тази докладна е разгледана в ПК по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации и социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване. Г-н Стоян Димитров ще ни запознае със 

становището на комисията. 

 

 Г-н Стоян Димитров – председател на ПК  

 На 11.02. 2009 година комисията разгледа докладната записка. Беше 

направено обсъждане и комисията направи само една препоръка: от 

диспозитива на решението т.1. В таблицата в т.2 на чл. 21, ал.1, така както е 

добавката: „Забележка: За полудневни детски градини с осигурена храна, 

таксата на ден е 50% „от горепосочените. Думичката „ от 
горепосочените”, ако се счете за целесъобразно да фигурира в диспозитива 

на решението.  

 

 Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Докладната записка е разгледана и в ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване. Д-р Карагьозова ще докладва за 

становището на комисията. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – зам. председател на ПК  

 Уважаеми колеги, докладната записка беше разгледана на 11.02. 2009 

година на заседание на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. Всички присъстващи 6 общински съветника гласуваха 

„ЗА”, „против” и „въздържали се”, няма.   

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Въпроси няма. Мнения, 

предложения и обсъждане. Откривам дискусия по докладната записка. 

Желаещи със становище няма. Подлагам на поименно гласуване проекта за 

решение така както е на Вашето внимание. Моля, гласувайте. 

  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева отсъства   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 
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РЕШЕНИЕ 

      № 338 

 

 С решение № 284  по Протокол № 18 от заседание,  проведено на 
29.12.2008 г., Общински съвет Разград е приел изменение  на Наредба 
№ 14 за определянето и администрирането на местните такси и цени  

на услуги  на територията на Община Разград, с което промени 

размера на местните такси и цени на услуги с оглед настъпилите 
промени в икономическите условия.  

В раздел ІІІ от Наредба № 14 на Общински съвет Разград, 
регламентиращ таксите за социалните заведения  са предвидени такива 
за ползване на детски градини без да бъдат предмет на уреждане 
таксите, които касаят детските градини, които са на полудневен режим.  

С направените изменения на ЗМДТ ДВ бр.105 от 09.12 .2008 г се 
въведе нов режим за определяне на определен вид такси, като са 
отменени годишните такси за търговия с тютюневи изделия и спиртни 

напитки. 

С параграф 18, ал. 1 от преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за местните данъци и 

такси  /Д.в. бр. 105 от 09.12.2008 г / е  въведен специален ред за вноските 
за данъците за 2009 г. При  приемане измененията на Наредба № 14 на 
заседанието от 29.12.2008 г. не е  отразено в какви срокове  ще се 
извършват плащанията на  такса за битови отпадъци за 2009 г.      
Необходимо е заплащането на данъка върху недвижимите имоти  и 

такса за битови отпадъци за 2009 г. да се извършва в едни и същи 

срокове. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административно- процесуалния кодекс, чл.37, ал. 3 от Закона за 
нормативните актове /ЗНА/ и Указ № 883 за прилагане на ЗНА, 

Общински съвет  Разград, след поименно гласуване, с 30  гласа „ЗА”, 

„против” – няма,  „въздържали се” – няма,   
 

      РЕШИ: 
 

              1.В таблицата  в т.2 на чл.21 ал.1 се добавя нов ред със следния 

текст: 
       “Забележка: За полудневни детски градини с осигурена 
храна ,таксата на  ден е 50%.”  

 2.Чл.48 се изменя, както следва:  
2.1. Ал.1 придобива следната редакция: 

“(1) За издаване на разрешение за търговия по чл. 30, ал. 1 от Закона 
за тютюна и тютюневите изделия се заплаща такса в размер на 20.00 

лв. Размерът на таксата се определя въз основа на разходите, 
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извършвани от общината за обработката на документите.” 

2.2. Ал.2 и ал.3 се отменят. 
2.3. В ал.4 думата „удостоверението” се заменя с думата 

„разрешението”. 

2.4. Ал.5, ал. 6 и ал. 7 се отменят. 
             3. Чл.49 се изменя, както следва: 

“Чл. 49. (1) Таксата по чл.48, ал.1 се заплаща при предявяване на 
искането за издаване на разрешение. 

 (2) Срокът за извършване на услугата по чл. 48 е 30 /тридесет/ 
дни. За извършване на бърза услуга до 5 /пет/ работни дни, таксата се 
увеличава с 50 /петдесет/ %.” 

4. Създава нов параграф 5б в Преходните и заключителни 

разпоредби със следното съдържание: 
„§ 5б. За 2009 година първата вноска за такса за битови отпадъци 

се внася в срок от 1 март до 30 април, като на предплатилите за цялата 
година  в този срок се прави отстъпка от 5 на сто.” 

 5. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен Управител на Област Разград. 

6. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен вестник. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред   

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ Х 

 

Докладна записка от Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Относно: Изменение на решение №299 по протокол №18/29.12.2009 

 г. на община Разград 
 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 С това Решение № 299 от 29.12. 2008 година на Общински съвет – 

Разград бе взето решение да се проведе публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на имот – частна общинска собственост по плана на с. 

Мортагоново, ул. „Струма” № 9 а, с площ 1114,00кв.м., при цена, 

определена от лицензиран оценител, в размер 6684,00лв (шест хиляди 

шестстотин осемдесет и четири лева), и данъчната оценка за имота 

4584,20лв. (четири хиляди петстотин осемдесет и четири лева и двадесет 

стотинки). До края на годината не можа да бъде проведена процедурата и 

трябва да се проведе през настоящата година. Поради промяна след 01.01. 
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2009 година на данъчната основа се наложи да се извърши нова данъчна 

оценка  , която е в размер на 6929,60лв., съгласно изменението на Закона за 

местните данъци и такси. Виждате, че тази оценка е по – висока от цената 

определена от лицензиран оценител, което по Закон е недопустимо. В тази 

връзка е проекта за решение, като предлагаме публичния търг да се проведе 

при начална тръжна цена в размер на данъчната оценка или 6929,60 лв.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна е разгледана, в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Г-н Димитров моля да ни запознаете със становището на комисията.  

 

 Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На свое заседание проведено  на 13.02.2009 г. общинските съветници, 

членове на ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол разгледаха докладната записка на г-н 

Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград, Относно: Изменение на 

решение № 299 по протокол №18/29.12.2009  г. на община Разград и след 

проведена задълбочена дискусия и много предложения и обсъждания в 

комисията, с 11 гласа ”за”, без ”против” и без „въздържал се” подкрепиха 

докладната записка във вида, в който беше внесена от г-н Цонев.  

 

   Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? 

 Въпроси нямате. Мнения, предложения и обсъждания по Проекта за 

решение.  Имате думата. Няма желаещи. Прекратявам обсъждането и 

дискусията.  Моля, гласувайте.   

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева отсъства   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   
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7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев Не участва   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 339 
 

С решение № 299 по протокол №18/29.12.2008г., Общински съвет 
Разград реши да се проведе публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на имот- частна общинска собственост актуван с АОС 

№414/12.11.2008г., представляващ  поземлен имот – парцел №II-328 с 
площ 1114,00кв.м., в кв.27 по плана на с. Мортагоново, ул.”Струма”9а, 
общ. Разград, при граници : север – парцели №I – Църква - музей; 

изток – ул.”Етър”; юг – парцел №III-328, запад – ул.”Струма”, с 
начална тръжна  цена, определена от оценител на имоти в размер  на   
6684,00лв. (шест хиляди шестстотин осемдесет и четири лева), при 

данъчна оценка за имота в размер на 4584.20 лв. 

За  подготовка на тръжната процедура  е  изготвена нова данъчна 
оценка, която съгласно удостоверение с изх.№0233/19.01.2009г. на 
Дирекция „МДТ”, предвид изменението на Закона за местните данъци 
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и такси е 6929,60лв. (шест хиляди деветстотин двадесет и девет лева и 

шестдесет стотинки), при данъчна оценка за 2008г. – 4584,20лв.. 

Новата данъчна оценка се явява по-висока от пазарната оценка, 
определена, като начална тръжна цена за продажба на имота, което е в 

противоречие на чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост и  

чл.28 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост 
Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, 

„против”- няма, „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 

 

1. Изменя т.1 на решение №299 по протокол №18/29.12.2008г. на 
Общински съвет Разград, както следва:  

Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба на 
имот – частна общинска собственост, актуван с АОС №414/12.11.2008г., 
представляващ  поземлен имот – парцел №II-328 с площ 1114,00кв.м., в 

кв.27 по плана на с.Мортагоново, ул.”Струма”9а, общ.Разград, при 

граници : север – парцели №I - Църква-музей; изток – ул.”Етър”; юг – 

парцел №III-328, запад – ул.”Струма”, с начална тръжна  цена  
6929,60лв. (шест хиляди деветстотин двадесет и девет лева и шестдесет 
стотинки), представляваща данъчната оценка за имота, при цена, 
определена от оценител на имоти в размер  на   6684,00лв. (шест хиляди 

шестстотин осемдесет и четири лева).  

2.  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ ХІ 
 

Докладна записка от Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имоти- частна общинска собственост, 
находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 
наддаване по реда на Закона за общинската собственост. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 
   

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 
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Уважаеми г-н Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Във връзка с получени молби от граждани комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград, стария състав тъй като те са 

получени преди последните решения на Общинския съвет, разгледа 

подробно тези молби и извърши необходимите проучвания. Става въпрос за 

8 броя имоти, които основно се намират в местността „Иван Радев”, един в 

местността „Исперихски път” и два в местността „Простор”. Извършена е 

приватизационна оценка и данъчна оценка на имотите. Предлагаме на 

Вашето внимание проект за решение за провеждане публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на тези имоти по цени на лицензиран оценител, 

които са по- високи от определените с данъчната оценка.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Колеги, тази докладна записка е разгледана в 

ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Димитров, моля да ни запознаете със 

становището на комисията. 

 

 Г-н Иво Димитров – председател на ПК  

 Уважаеми г-н Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници , 

Докладната записка беше разгледана на заседание на постоянната 

комисия и с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” единодушно 

беше подкрепена. 

  

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Разгледана е също така докладната записка  и в ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство. Моля, председателя на комисията 

да Ви запознае със становището. 

 

 Г-н Валентин Василев – председател на ПК  

 Уважаеми г-н Председател,  

Уважаеми колеги, 

На 12.02. 2009 г. нашата комисия се събра на заседание, беше 

разгледана докладната записка и със 7 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” беше подкрепена. 

 

Г- н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги въпроси към вносителя. Имате думата. Въпроси нямате. 

Мнения, предложения и обсъждане на проекта за решение. Няма желаещи. 

Подлагам на поименно гласуване проекта за решение, както е на Вашето 

внимание. Моля, гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева отсъства   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев Не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

  

Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№340 
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 Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на 
ЗСПЗЗ, земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по 
силата на актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени като 
новообразувани имоти – земеделска земя, по плана на 
новообразуваните имоти на територията на землището на гр. Разград. 

Получените молби за участие в търг се отнасят за продажбата на 
имоти – частна общинска собственост, както следва: 

№ 61710.616.1534  с начин на трайно ползване лозе и площ 486 м2
  

в местността „Лозята на Иван Радев”; 

№ 61710.616.1545  с начин на трайно ползване лозе и площ 504 м2
  

в местността „Лозята на Иван Радев”; 

№ 61710.616.1688  с начин на трайно ползване лозе и площ 870 м2  

в местността „Лозята на Иван Радев”; 

№ 61710.616.2022  с начин на трайно ползване лозе и площ 4631 

м2  в местността „Лозята на Иван Радев”; 

№ 61710.616.2019  с начин на трайно ползване лозе и площ 1116 

м2
  в местността „Лозята на Иван Радев”; 

№ 61710.614.2173  с начин на трайно ползване лозе и площ 609 м2
  

в местността „Исперихски път”; 

№ 61710.608.3699  с начин на трайно ползване лозе и площ 365 м2
  

в местността „Простор”; 

№ 61710.608.3700  с начин на трайно ползване лозе и площ 422 м2
  

в местността „Простор”; 

Изготвени са пазарни оценки на имотите от Мария Колева – 

оценител на  имоти, съгласно удостоверение № 281 на Министерство на 
земеделието и горите. Издадени са удостоверения за данъчна оценка на 
имотите по чл.264,ал.1 от ДОПК. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35,ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 
собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински съвет Разград, 
след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, „против”  няма , 

„въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ : 
 

 1.1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 
по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.616.1534  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 486 м2

,  находящ се в местността „Лозята 
на Иван Радев”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.616.1859, 61710.616.2017, 61710.616.1536 и 61710.616.2018, по АОС 

№ 455/12.01.2009 година при начална тръжна цена 598.00 лв. /петстотин 

деветдесет и осем лева/, представляваща текущата пазарна оценка на 
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земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка в размер 

на 136.50 лв.(сто тридесет и шест лева петдесет стотинки).  

 1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 
по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.616.1545 с начин на 
трайно ползване лозе и площ 504 м2

, находящ се в местността „Лозята 
на Иван Радев”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.616.2019, 61710.616.1544, 61710.616.1859 по АОС № 447/13.01.2009 

година при начална тръжна цена 620.00 лв. /шестстотин и двадесет  
лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена 
от  оценител на имоти, при данъчна оценка 141.50 лева (сто четиридесет 
и един лева и петдесет стотинки). 

 1.3. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 
по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.616.1688  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 870 м2

,  находящ се в местността „Лозята 
на Иван Радев”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.614.3065, 61710.616.2022, 61710.616.1866, по АОС № 448/13.01.2009 

година при начална тръжна цена 1070.00 лв. /хиляда седемдесет лева/, 
представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  
оценител на имоти, при данъчна оценка в размер на 244.30 лева  (двеста 
четиридесет и четири лева и тридесет стотинки).  

 1.4. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 
по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.616.2022  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 4631 м2

,  находящ се в местността „Лозята 
на Иван Радев”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

1710.616.1688, 1710.614.3065, 61710.616.1861, 61710.616.1685, 

61710.616.1866, 61710.616.1684 по АОС № 449/13.01.2009 година при 

начална тръжна цена 5696.00 лв. /пет хиляди шестстотин деветдесет и 

шест лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, 
определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка в размер на 
1300.40 лева  (хиляда и триста лева и четиридесет стотинки).  

         1.5. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 
реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.616.2019  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 1116 м2

,  находящ се в местността „Лозята 
на Иван Радев”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.616.1541, 61710.616.2038, 61710.616.1544, 61710.616.1859, 

61710.616.1545, 61710.616.1860 по АОС № 446/13.01.2009 година при 

начална тръжна цена 1373.00 лв. / хиляда триста седемдесет и три лева/, 
представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  
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оценител на имоти, при данъчна оценка в размер на 313.40 лева  
( триста и тринадесет лева и четиридесет стотинки).  

 1.6. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 
по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.614.2173  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 609 м2

,  находящ се в местността 
„Исперихски път”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.614.2770, 61710.614.2174, 61710.614.2980, 61710.614.2172, 

61710.614.2979 по АОС № 443/12.01.2009 година при начална тръжна 
цена 731.00 лв. / седемстотин тридесет и един лева/, представляваща 
текущата пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, 

при данъчна оценка в размер на 171.00 лева  (сто седемдесет и един 

лева ).  
         1.7. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 
реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.608.3700  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 422 м2

,  находящ се в местността 
„Простор”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.608.3699, 61710.608.3685, 61710.608.4712, 61710.608.3677, 

61710.608.3684 по АОС № 440/12.01.2009 година при начална тръжна 
цена 300.00 лв. /триста  лева/, представляваща текущата пазарна 
оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна 
оценка в размер на 133.30 лева  (сто тридесет и три лева и тридесет 
стотинки ).  

         1.8. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 
реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 
имот - частна общинска собственост № 61710.608.3699  с начин на 
трайно ползване лозе и площ 365 м2

,  находящ се в местността 
„Простор”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.608.3685, 61710.608.3700, 61710.608.4712, 61710.608.3684, 

61710.608.5093 по АОС № 441/12.01.2009 година при начална тръжна 
цена 259.00 лв. /двеста петдесет и девет лева/, представляваща 
текущата пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, 

при данъчна оценка в размер на 115.30 лева  (сто и петнадесет лева и 

тридесет стотинки ).  

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 
сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 
Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 
приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
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СТАТИЯ ХІІ 
 

 Докладна записка от Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

 Относно: Преобразуване на целодневна детска градина с. 
Недоклан в Полудневна детска градина   
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, заповядайте. 

  

Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На Вашето внимание предлагам докладна записка, касаеща 

Преобразуването  на целодневна детска градина с. Недоклан в Полудневна 

детска градина. Мотивите са изложени в докладната.   

През последните месеци се наблюдава снижаване броя на децата и той 

е стигнал до минимум 6 деца, които са недостатъчни за съществуването на 

една група в ЦДГ. Съгласно Наредба №7 на МОН при минимум 6 деца и 

наблюдение не по – малко от 2 месеца ЦДГ следва с Решение на Общинския 

съвет да бъде преобразувана в полудневна детска градина. Направените 

справки за възможностите за увеличение броя на децата показват, че през 

следващите години не се наблюдава такава раждаемост която да доведе до 

увеличение на децата и за да спазим нормативната база, която изисква тази 

промяна, ние предлагаме на Вашето внимание да ни подкрепите и да 

вземете Решение за Преобразуване  на целодневна детска градина с. 

Недоклан в Полудневна детска градина, считано от 01.03. 2009 г.. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана е разгледана в ПК по 

образование и наука. Моля председателя  на комисията да ни  запознае със 

становището й.  

 

/ В 17.30 часа в заседанието на Общински съвет – Разград се включва 

общински съветник Валентина Френкева/ 

 

Г-н Камен Воденичаров - председател на  ПК 

 На свое заседание, проведено на 12.02.2009 г. комисията по 

образование и наука разгледа предложената  докладна записка и с 8 гласа 

„ЗА”, утвърди докладната записка и проекто решенията към нея, без 

„против” и „въздържали се. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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Благодаря Ви г-н Воденичаров. 

Колеги, въпроси към вносителя имате ли. Г-н Монев, заповядайте.  

 

Г-н Калоян Монев - БСП 

 Аз имам само един уточняващ въпрос: Какви са последствията от 

преобразуването от целодневна в полудневна детска градина? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

 Последствията са, че ще има по – малко на брой персонал, няма да има 

храна за децата, ако родителите пожелаят, затова беше направена тази 

промяна в Наредба 14, ако пожелаят храна тя ще се заплаща в размер 50% от 

този, който е в Наредба 14. Ако няма храна ще заплащат само месечната 

такса от 2.00 лв.  

 

  Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

  Колеги, други въпроси има ли? Въпроси няма. Да преминем към 

разискване и обсъждане на проекта за решение. Имате думата. Няма 

желаещи със становище. Подлагам на гласуване проекта за решение така 

както е предложен на Вашето внимание. Моля, гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№341 

 

През 1995г. с Решение № 330 на Общински съвет Разград в село 
Недоклан е разкрита Целодневна детска градина. От създаването си 

детската градина работи с една смесена възрастова група. През 
последните години се наблюдава тенденция към намаляване броя на 
децата, посещаващи детската градина.  

От месец септември 2008г. до декември / включително/ 2008г., 
средната месечна посещаемост на децата е 6 и е  недостатъчна за 
съществуването на целодневна група с изискуемия минимум-  12 деца,  
определен в Наредба № 7 от 29.12.2000 г. на МОН за определяне на броя 

паралелките и  групите и броя на учениците и на децата в паралелките 
и в групите на училищата, детските градини и обслужващите звена и 

същевременно е основание за формиране на една група в полудневна 
детска градина.  

Съгласно Закона за народната просвета и Правилника за 
прилагане на Закона за народната просвета, общинските детски 
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градини се преобразуват със заповед на кмета на Общината, след 
решение на Общинския съвет. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 21, ал.1, т. 23 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация , чл. 10, 

ал.3 от ЗНП, чл.15, ал.1 от ППЗНП  във връзка с чл.2 ал.7 и ал.8 от 
Наредба № 7 от 29.12.2000 г. на МОН за определяне на броя 

паралелките и групите и броя на учениците и на децата в паралелките 
и в групите на училищата, детските градини и обслужващите звена, 
Общински съвет Разград, с  25 гласа   „ЗА”, „против”- 1, „въздържали 

се” – 1, 

РЕШИ: 
 

 1. Общински съвет Разград преобразува Целодневна детска 
градина с. Недоклан  в Полудневна детска градина считано от 1.ІІІ.2009 

г. 
 2. Възлага на кмета на общината да извърши всички необходими 

действия за преобразуване на ЦДГ с. Недоклан в Полудневна детска 
градина съобразно изискванията  на ППЗНП,  Наредба №7 от 29.12.2000 

г. на МОН за определяне на броя паралелките и групите и броя на 
учениците и на децата в паралелките и в групите на училищата, 
детските градини и обслужващите звена и Наредба № 3 от 18.02.2008 г 
за нормите на преподавателска работа и реда за определяне на 
числеността на персонала в системата на народната просвета. 
 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7 дневен срок от 
приемането му. 
      Настоящото решение подлежи на оспорване в срока  по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ ХІІІ 
 

Докладна записка от г-жа Кина Дякова- зам. кмет Община Разград 

Относно: Подновяване на наемни правоотношения за отдадени 

под наем жилищни имоти – частна общинска собственост 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, заповядайте. 

  

Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна записка касае подновяване на наемни 

отношения на отдадени под наем жилищни имоти – частна общинска 

собственост. Към настоящия момент изтичат сроковете на договорите за 
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наем в рамките на десетте години на 3 наематели на жилищни имоти – 

частна общинска собственост. Същите са подали молби за продължаване 

срока на договорите. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград е 

разгледала подадените молби и е установила, че лицата отговарят на 

условията за предоставяне под наем на общински жилища и към настоящия 

момент нямат неразплатени задължения. Затова ние предлагаме на Вашето 

внимание да бъдат удължени сроковете за ползване на жилища общинска 

собственост от посочените трима наематели, като се съобразяваме с 

промените, които са настъпили междувременно с броя на членовете на 

техните семейства и предлагаме там където е намален броя да се предложи 

жилище, което отговаря съответно на изискванията за жилищна площ.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, моля за тишина в залата и да уважавате този, който говори. 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н Димитров, 

моля да ни запознаете със становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана на 13.02. 2009 г. в постоянната 

комисия и с 12 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, единодушно 

беше подкрепена. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Въпроси към вносителя колеги имате ли? Нямате въпроси към 

вносителя.  Мнения, предложения и обсъждане на проекта за решение. 

Имате думата за становище. Няма желаещи. Преминаваме към гласуване. 

Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   
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6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров Не участва   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 342 
 

 На основание настанителни заповеди и сключени договори в 

общински жилища са настанени следните наематели: 

1. Петър Георгиев Петров - наемател на общинско жилище в 

гр. Разград, ул.”Н. Пенев” № 44, бл.”Строител”, вх.5, жилище № 2 с 
настанителна заповед № 137/23.02.1999 г. и договор от 23.02.1999 г.; 

2. Гана Иванова Георгиева - наемател на общинско жилище в 

гр. Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх. А, жилище № 10 с настанителна 
заповед № 262/16.04.1998 г. и договор от 16.04.1998 г.; 

3. Даниела Тодорова Венкова - наемател на общинско жилище 
в гр. Разград, ул.”Бели Лом” № 51  с настанителна заповед № 

582/29.06.1998 г. и договор от 01.07.1998 г. 
 Поради изтичане срока за настаняване наемателите са подали 

молби за подновяване на наемните правоотношения. Молбите са 
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разгледани от комисията по чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет 
Разград, която е преценила, че наемателите отговарят на условията на 
чл.5, ал.1 от наредбата за настаняване под наем в общински жилища.  
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба № 17 на 
Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 
общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 28 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 

 

1. Подновява наемните правоотношения с наематели на 
жилищни имоти – частна общинска собственост, както следва: 

1.1. Петър Георгиев Петров /едночленно семейство/ - наемател 

на общинско жилище в гр. Разград, ул.”Н. Пенев” № 44, бл.”Строител”, 

вх.5, жилище № 2, гарсониера. 
1.2. Гана Иванова Георгиева /едночленно семейство/ - наемател 

на общинско жилище в гр. Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх. А, жилище № 

10, гарсониера. 
1.3. Даниела Тодорова Венкова /тричленно семейство/ - 

наемател на общинско жилище в гр. Разград, ул.”Бели Лом” 51, 

тристайно жилище. 
 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 
предвидените в чл.13 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 
условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища норми за 
жилищно задоволяване, на наемателя по т.1.3 да бъде предоставено за 
ползване двустайно жилище. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде настанителни 

заповеди на наемателите по точка 1 и сключи договори за отдаване под 
наем. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен 

срок от приемането му. 
Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 
 

СТАТИЯ ХІІІ 
 

 Докладна записка от г-жа Кина Дякова – зам. кмет Община Разград и 

председател на Местната комисия за борба срещу противообществените 

прояви на малолетните и непълнолетните 
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 Относно: Приемане на отчет за дейността на Местната комисия за 
борба срещу противообществените прояви на малолетните и 

непълнолетните през 2008 г.    
 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател ОбС 

 Госпожо Дякова, заповядайте.  

 

 Г-жа Кина Дякова – зам. кмет Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На Вашето внимание е докладна записка, която представя Отчета за 

дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените 

прояви на малолетните и непълнолетните, касаещ периода 2008 г.    

Комисията е изградена на основание  чл.6 от Закона за борба срещу 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните към 

общините  се създават  местни комисии  / МКБППМН/ . 

Работи в състав от 15 души и съгласно чл.7 ал.2 от същия закон тази 

комисия ежегодно отчита дейността си пред кмета, Общинския съвет и пред 

Централната комисия за борба срещу противообществените прояви на 

малолетните и непълнолетните. На Вашето внимание е Отчета, нямам какво 

да добавя по него, ако имате въпроси ще Ви отговоря. 

 

 Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви госпожо Дякова. Колеги, тази докладна е разгледана в 

ПК по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Моля г-н Димитров да Ви запознае със становището на 

комисията. 

 

 Г-н Стоян Димитров – председател на ПК  

 Уважаеми съветници, комисията по законност единодушно подкрепя 

докладната записка и проекта за решение.  

 

  Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров. Докладната записка е разгледана и в 

комисията по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 

Госпожо Карагьозова Вие ли ще докладвате за становището на комисията? 

Заповядайте. 

 

 Г- жа  Селиме Карагьозова – зам. председател на ПК  

 На 11.02. 2009 година докладната записка е разгледана на заседание 

на ПК социална политика, трудова заетост и здравеопазване. Всички 
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присъстващи 6 общински съветника са гласували „ЗА”, без „против” и без 

„въздържали се”.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Карагьозова. Колеги, въпроси към вносителя имате 

ли? Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Георги Димитров - Атака 

 Аз искам само да запитам вносителя: В таблицата, която е 

представена в графата „За побой” – пише само 3 случая има за 2008 година? 

Това така ли да го разбирам? 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

 Да.  

 

Г-н Георги Димитров – Атака 

Три случая стават само на вечер в дискотеките. Така, че аз не мога да 

се съглася с графата „Побой” за 3 случая за цялата година.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Други въпроси имате ли колеги? Разбирам, че други въпроси няма. Да 

преминем към разисквания и дискусия. Имате думата. Госпожо , 

заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Разрешавате ли да отговоря г-н Председател? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте госпожо Дякова.  

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Започнах с изречението, че комисията е създадена по Закон и 

изпълнява точно определени по Закона изисквания. Тази таблица, която 

цитира г-н Димитров, касае преписки за деяния, които са подадени към 

съответната комисия. Комисията наистина работи по преписки, които идват 

или от училищните комисии или от Детска педагогическа стая или вече за 

налагане на възпитателни дела по преписки от Прокуратурата. Това са 

деяния, които са влезли за разглеждане в комисията. Ние не отчитаме 

дейността на всички млади хора на територията на Разград и техните 

прояви.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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Други въпроси колеги, има ли?  Въпроси няма. Мнения, предложения 

и обсъждане по проекта за решение. Имате думата. Няма желаещи да вземат 

становище. Подлагам на гласуване проекта за решение така както е на 

нашето внимание. Моля, гласувайте. 
                            

 Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 343 
 

В изпълнение на Закона за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните / ЗБППМН/ към общината е 
създадена местна комисия в състав от 15 души. 

Съгласно изискванията на чл.7 ал.2 от ЗБППМН е представен 

отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу 
противообществените прояви на малолетните и непълнолетните  през 
2008 г.- Приложение  1. 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 7 ал.2 

от ЗБППМН Общински  съвет Разград, с 27 гласа „ЗА”, „против”- няма, 
„въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

1. Приема Отчет за дейността на Местната комисия за борба 
срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните 
през 2008 година – Приложение 1. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и  Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 
приемането му. 
                                                                                                       Приложение 1 

 

О Т Ч Е Т 
ЗА  ДЕЙНОСТТА НА МЕСТНАТА КОМИСИЯ ЗА БОРБА СРЕЩУ 

ПРОТИВООБЩЕСТВЕНИТЕ ПРОЯВИ НА МАЛОЛЕТНИТЕ И 

НЕПЪЛНОЛЕТНИТЕ ОТ ОБЩИНА РАЗГРАД   ПРЕЗ 2008Г. 

 

  Цялостната дейност по  противодействие на детското асоциално 

поведение в община Разград се организира, ръководи и контролира от 

Местната комисия за борба срещу противообществените прояви на 

малолетните и непълнолетните. Тя е изградени от 15 специалисти   - юристи, 

психолози, педагози и социални работници – представители на РПУ, 

органите на образованието, Дирекция „Бюро по труда”, Дирекция 

„Инспекция по труда”, Дирекция „Социално подпомагане” и др. Към 
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комисията работят щатен секретар, 9 обществени възпитатели и един 

консултант - психолог. Като помощен орган функционира Център за 

социална превенция, включващ  Консултативен кабинет и занималня. 

                 Основни направления в работата: 

                 Първична превенция сред подрастващите в учебните заведения. 

Организира се  чрез Училищните комисии за превенция на 

противообществените прояви, под прякото методическо ръководство на 

общинската комисия. Състои се в издирване и картотекиране на проявените 

и застрашени деца по училища, възпитателна и корекционно-възпитателна 

работа с тях, реализиране на различни инициативи за противодействие на 

асоциалните прояви. Провеждат се обучения на членовете на комисиите,  

работни срещи, предоставяне  на информационни материали, отработване  

съвместно на проблеми с конкретни ученици. От тази учебна година 

връзката между местната комисия /МК/  и Училищните комисии /УК/ е 

задълбочена, като във всички градски училища е разпределен обществен 

възпитател. Ежеседмично в определен ден той посещава учебното заведение 

и подпомага  работата на място. 

Съществен момент от превантивната дейност през 2008 година е 

организираната през м. април и май във всички общински училища 

кампания за противодействие на агресията и насилието сред младите хора 

под надслов „Месец на толерантността”. Провеждането й беше обезпечено с 

методически материали за учителите, плакат и три вида листовки за 

учениците. Чрез различните дейности – анкетно изследване, конкурси за 

рисунка, колаж, карикатура и презентация, конкурси по класове за най-

толерантна личност, симулативни игри, срещи с юристи и др., участниците 

осмислиха вредите от агресивното общуване и предимствата на живота,  

съпроводен с толерантни взаимоотношения. Своето отношение към 

проблема изразиха и в множеството рисунки, колажи, мултимедийни 

презентации и клипове, чието представяне пред обществеността силно  

впечатли присъстващите. Анализът на резултатите от анкетата показа 

необходимост от целенасочено въздействие върху младите хора, тъй като 

62% от анкетираните са били обект на физическо или психическо насилие, а 

32% сами са упражнявали такова върху младежи.  Значителна част от 

респондентите посочват необходимостта от по – добро семейно възпитание, 

от по-строго законодателство и засилване на контрола от страна на МВР и 

училищните власти.  

          Работата по превенция на агресията и насилието сред младите хора от 

общината продължи и през месеците ноември и декември във връзка с 

Международния ден на толерантността и Международния ден за правата на 

човека. В този период от време МК организира интерактивно обучение на 

ученици от средните училища на тема „Общуване и решаване на 

конфликти” и ги подготви да станат обучители на своите връстници. С 

помощта на педагогическите съветници тези младите хора проведоха в 
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часовете на класа 75 обучения в 8 училища. На  учениците от 5-12кл. 

предоставихме възможност да участват в конкурс за написване на есе на 

тема „ Моят свят – свят на толерантността”.  Най-добрите творби бяха 

наградени на  специално заседание на МК, на което беше дискутирано и 

българското законодателство за малолетни и непълнолетни. 

Посочените инициативи се родиха като идеи  на членовете на 

Консултативния младежки съвет, който съществува към Местната комисия. 

Втора година ученици – представители на осемте гимназии в град Разград 

се събират периодично, дискутират проблемите  си в и  извън училище  и се 

опитват да търсят по – ефективни начини за тяхното преодоляване. 

            Пряко отношение към ефективността на ранната превенция   сред 

учениците и индивидуалната работа с тях има дейността на  Клуба на 

педагогическия съветник. В него вече трета година членуват всички 

училищни съветници. На организираните от секретаря тематични срещи те  

споделят опит, повишават познанията и квалификацията си.  

            През 2008г. в сайта на  община Разград бе изработена секция с 

информация за работата на местната комисия, както и с методически 

материали за възпитанието на децата, в помощ на родителската 

общественост. Актуализирането на информацията се извършва периодично. 

            За повишаване ефективността на превантивната работа с 

подрастващите от общината  Местната комисия е приела Програма за 

превенция на агресивното поведение и противообществените прояви.   Тя се 

реализира  в  постоянно  взаимодействие с органите на образованието, на 

РПУ, на отдела за закрила на детето, на РИОКОЗ, БЧК, Сдружение 

„Жанета”, Център НПО и др. институции и неправителствени организации.  

 

                    Вторична превенция спрямо проявени малолетни и 

непълнолетни. 

В извършването на противообществени прояви през последната 

година има ясно изразена тенденция на намаляване броя на   деянията и 

извършителите. През 2008 г. Местната комисия е работила  с над 80 лица, 

като  59 са  новопроявени. Те бяха  насочени чрез преписки и сигнали от 

Районна прокуратура, Районно полицейско управление, Община – Разград и 

Училищните комисии.  

 

 

ИЗВЪРШИТЕЛИ 

 

 

2001г.  

 

2003г. 

 

 2004г. 

 

2006г. 

 

2007г.  

 

2008г. 

ОБЩО  

ИЗВЪРШИТЕЛИ 

 78 102  119 86 79  59 

В т.ч.жени  12 11  18 10  8     5 
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От всички: малолетни  23 33  38 33  28 10 

                   

непълнолетни 

 55 58  81 53  51 49 

          Деянията, които са извършили тези лица, са: 

• Кражби – 21 случая /на GSM апарати, метали, гориво, алкохол и 

др. лично и обществено имущество/ 

• Блудство – 1 случай 

• Нарушения на обществения ред -3 

• Хулигански прояви – 5 случая 

• Побои – 3 

• Заплаха за саморазправа -1 

• Нарушения на ЗБДС – 11/без лични карти/ 

• Бягство от училище -1 

   

ПРЕПИСКИ ЗА ДЕЯНИЯ 

 

2001г. 

 

2003г. 

 

2004г. 

 

2006г. 

 

2007г. 

 

2008г 

ОБЩО ПРЕПИСКИ 40 82 88 78 65 46 

От тях :за кражби 21 52 52 53 31 21 

             За грабежи 1 2 1 - - - 

             За блудства 2  - 1 2 1 

             За побои - - 6 - 3 3 

             За хулигански 

прояви 

6 12       8 3 7 5 

             За телефонен 

тероризъм 

4 1 2 - - - 

             За телесни повреди - 3 - 1 3 - 

             За измама - - 1 - 1 - 

             За изнудване - 2 - - -- - 

             За палежи - - 2 3 1 - 

           За скитничество и     

просия 

-       - 3 - - - 
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           За бягства от дома - 1 1 2 2 - 

           За отнемане и 

управление на МПС без 

документ 

1 - - - 1 - 

            За бягства от 

училище 

- 1 7 1 - 1 

            За нарушения на 

общ. ред 

- 6 4 13   14 14 

            За други деяния 2 2 1 3 - 1 

 

По всички случаи са образувани възпитателни дела, проведени според 

изискванията на Закона за БППМН. Тричленните състави, 

председателствани от юриста Златка Иванова, работиха без проблеми. 

Наложени са общо 93 възпитателни мерки на 59 малолетни и непълнолетни 

лица.   Налагани са най-често  мерките „предупреждение” , „задължаване на 

родителите да полагат особени грижи”, „задължаване да участват в 

консултации”  и „надзор на обществен възпитател”, „забрана да се срещат с 

определени лица”, „забрана да посещават определени места”. 

          Анализът  на противообществените  прояви и престъпления  показва, 

че те се извършват  от деца от по-бедните социални слоеве с цел 

придобиване на  вещи и пари за задоволяване на дребни лични нужди. 

Проявите се извършват  индивидуално и по-рядко  групово. Зад всеки 

отделен случай се крият обикновено сериозни семейни и лични проблеми, 

за чието преодоляване е необходима професионална  помощ.  В Местната 

комисия тя се оказва от 9 обществени възпитатели и двама психолози.  Те   

прилагат съвременни подходи за индивидуална корекционно – възпитателна 

работа. Опирайки се на професионалната си квалификация и опит те 

работят за разграждане на негативните характеристики на личността на 

детето, коригират ценностните му ориентации, проектират и организират 

общуването му със социума, подпомагат родителите във възпитателното им 

взаимодействие. Често прилаган подход в превъзпитателната работа е 

включването на детето в интересна дейност, като условие за качествено 

преустройство на личността му. За това се използват възможностите на 

извънкласните и извънучилищните форми. Само с наши деца са изградени  

групи по компютри към ЦРД и по приложни дейности и конструиране към 

ЦУТНТ. Много полезна в работата с проявените деца е залата за занимания 

в общинската комисия, която разполага с три компютъра с постоянна 

интернет връзка, с метални конструктори и учебници за нуждаещите се от 

помощ при подготовката на уроците си. 
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Малолетните и непълнолетните  с които работи екипът на комисията 

най-често произхождат от нездрави семейства, ниско образовани, бедни и 

безработни, които  се нуждаят не само от психо - педагогическа подкрепа но 

и от социална такава. Поради това МК работи в постоянно взаимодействие с 

Дирекция „Социално подпомагане”, Български червен кръст и Бюрото по 

труда  за решаване на част от социално -битовите проблеми на семействата. 

Важна придобивка за родителската общественост от общината е  

Консултативният кабинет по проблемите на детската личност.  Вече пета 

година той се посещава от деца, с наложена възпитателна мярка  и от 

родители, желаещи да обсъдят проблеми във възпитанието на децата си със 

специалистите – психолози и педагози. Консултациите са индивидуални 

или семейни, безплатни и конфиденциални.  

От направеният анализ на данните и дейността на комисията могат да 

се посочат  следните  изводи:                    

• Статистическите данни показват тенденция на намаляване 

броя на противообществените прояви и престъпления, извършени от 

маловръстни, като се запазва най - висок делът на кражбите. 

• Местната комисия се утвърждава все по – трайно сред 

общността като орган за превенция, възпитателна, корекционна и 

консултантска дейност. 

• Разширеното партньорство с образователните институции, 

Неправителствените организации и семействата дава обнадеждаващи 

положителни резултати. 

СТАТИЯ ХV 

 

 Докладна записка от Иво Борисов Димитров- Общински съветник от 

група „ Обединени демократи”- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 

в Общински съвет- Разград, Председател на Постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. 

 Относно: Изменение на решение №310 по Протокол №19 от  
27.01.2009 г. на Общински съвет Разград за провеждане на конкурс за 
възлагане на управление на „ДКЦ І- Разград” ЕООД 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател ОбС 

 Г – н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На предходно заседание с решение № 310 по Протокол № 19 от 27.01. 

2009 г. Общинският съвет взе Решение за провеждане на конкурс за 
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възлагане на управление на „ДКЦ І- Разград” ЕООД. Там бяха посочени и 

срокове, максимално кратки, в които това Решение можеше да бъде 

изпълнено. Тъй като при подготовката Общинска администрация не е 

извършила необходимите действия и тези срокове не могат да бъдат 

спазени се налага изменение на Решението, с цел удължаване на сроковете 

за да може да бъде проведен конкурса. Промените са в частта на т.1.6. за 

дата, час и място на провеждане на конкурса и от 09.03.2009 г. се променя с 

един месец на 09.04. 2009 г. в 11.00 часа в зала 102 на Община Разград. 

Освен това до избирането на Управител от Общинския съвет след 

провеждане на тази процедура би трябвало да бъде удължен срока на 

договора за управление на „ДКЦ І- Разград” ЕООД гр. Разград д-р Ивета 

Симеонова Кулева и това се възлага да бъде със заповед на Кмета на 

Община Разград. Освен това се променя комисията за организиране и 

провеждане на конкурса в състав:  

Председател: д-р Селиме Карагьозова 

Секретар: Музаффер Хамид 

  

Членове:  1. д-р Ася Генева - директор РЦЗ- Разград 

   2. Стоян Димитров – общински съветник 

                      3. член от общинска администрация 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Тази докладна записка знаете, че е внесена по извънредния способ и е 

допълнена към Дневния ред. Имате думата за въпроси към вносителя. 

Госпожо Монева, имате думата. 

 

 Г-жа Добринка Монева – БСП 

 Имам следния въпрос: 

 Уважаеми г-н Димитров, 

 В мотивационната част не е посочено, в изказването Ви слушам, че 

основната причина за да не се изпълни Решение на Общински съвет и да не 

се спазят сроковете е в Общинска администрация. Моля, да поясните каква 

е вината на Общинска администрация, че внасяме промени в Решението? 

Коя е причината да внесете тази докладна записка?  

 

  Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Ако Вие бяхте прочели внимателно това, което сте гласували миналия 

път щяхте да видите, че там има срокове, които би трябвало да бъдат 

спазени от Общинската администрация и те не са спазени. Това тяхно 

неспазване води до необходимостта от променяне датата и часа за 

провеждане на конкурса.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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 Госпожо Дякова, заповядайте. 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

 Имам въпрос към вносителя на докладната записка: Къде в 310 

Решение на Общинския съвет е записан ангажимент на Общинска 

администрация да подготви документацията за конкурса и къде в Наредба 

№ 9, която определя точно начина за условията и реда за провеждане на 

конкурса е посочено, че има ангажимент Общинска администрация? 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Госпожо Дякова, аз разбирам, че Вие много искате да нямате никакви 

ангажименти, но да се кичите с гръмкото определение за заместник кмет на 

Община Разград. Но ако смятате, че Вие не би трябвало да вършите никаква 

работа смятам, че не е необходимо да водим такъв диспут пред гражданите 

на Разград. Можем двамата някъде, отвън извън залата да си говорим за 

това, чий ангажимент е подготовката на документите.  

 

Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

Не получих отговор на въпроса, което означава, че не сте прочели 

нито Решението на Общинския съвет, нито Наредба №9, която определя 

условията и реда за този конкурс.  

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Госпожо Дякова,     

Позволявам си да взема думата както Вие без разрешението на 

Председателя на Общинския съвет защото искам да Ви уверя, че след като 

мога да напиша и съм написал това Решение, съм в състояние и да го 

прочета. Ако Вие можете да пишете без да четете, не смятайте, че и аз правя 

същото. Чел съм Решението, чийто вносител съм аз и съм го писал.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Мнения, предложения, 

обсъждане на проекта за решение. Имате думата колеги. Госпожо Дякова, 

заповядайте. 
 

Г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

Независимо от това, че не получих отговор на въпроса все пак за 

зрителите на Разград, за обществеността искам да кажа, че това Решение, 

което беше взето от Общинския съвет изискваше изпълнение на определени 

срокове от Комисията, която беше избрана от Общинския съвет. 

Единственото задължение на Кмета на Общината беше да определи 
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представител на Общинска администрация, което ние сме сторили в 

указания срок и е определен такъв представител от Общинска 

администрация. Оттам нататък всички процедури са единствено в 

ангажиментите на комисията, а не на Общинска администрация. Ние дори 

не бяхме потърсени за съдействие за да окажем такова, ако има потребност 

от него. Вие като общински съветници сами пожелахте тази комисия да 

бъде изцяло от общински съветници, както преди малко гласувахте подобна 

и по Наредба № 2. И когато ние като представители на Общинска 

администрация казваме своите съображения, защо в някои от комисиите 

трябва да преобладават специалистите от Общинска администрация  

изхождаме точно от условията, ангажиментите и отговорностите които ние 

трябва да имаме. А г-н Димитров, кой ще ми дава оценка за работата, имам 

работодател, който ще каже какво мога да правя и какво трябва да правя.  
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Други мнения и становища колеги. Г-н Милев, заповядайте. 

 

Г-н Миле Милев – БСП 

По повод отговора на г-н Димитров, аз само една реплика на 

Конфуций ще кажа. Той е казал: „Не се оплаквай от снега на покрива на 

съседа си, когато пред твоята врата не е почистен.” 
               

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Други мнения и предложения, колеги. Няма желаещи за становище. 

Подлагам на гласуване проекта за решение, предложен на нашето внимание, 

в докладната записка. Моля гласувайте. 
                               

 Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 344 

 

 На 20.03.2009 г. изтича 3 годишния срок на сключения с д-р Ивета 
Симеонова Кулева договор за възлагане управлението на „ДКЦ І- 
Разград” ЕООД гр. Разград. Съгласно чл.63, ал.3 от Закона за 
лечебните заведения- управителите на диагностично- консултативни 

центрове- еднолични търговски дружества се определят от собственика 
след проведен конкурс за срок три години, при условия и ред, 
регламентирани в Наредба № 9 за условията и реда за провеждане на 
конкурси за възлагане на управлението на лечебни заведения по 
Закона за лечебните заведения. 

 Органът, упражняващ правата на едноличен собственик на 
капитала на лечебното заведение следва да вземе решение за 
провеждане на конкурс за възлагане на управлението, със 
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задължителни реквизити, регламентирани в Наредба № 9 за условията 
и реда за провеждане на конкурси за възлагане на управлението на 
лечебни заведения по Закона за лечебните заведения. 

 Едновременно с решението за обявяване на конкурса, органът 
упражняващ правата на едноличен собственик на капитала на 
лечебното заведение, назначава комисия за организиране и провеждане 
на конкурса и определя нейния състав, членовете, председателя и 

секретаря й. Комисията е в състав от 5 души, от които поне един е 
правоспособен юрист и един магистър по медицина и представител на 
РЗЦ. 

 Поради неизпълнение сроковете на приетите с решение 310 по 
Протокол № 19 от 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград за 
провеждане на конкурс за възлагане на управление на „ДКЦ І- 
Разград” ЕООД е наложителна промяна на решението в частта 
касаеща датата за провеждане на конкурса. 
 Предвид гореизложеното, както и на основание чл.63, ал.3 от 
Закона за лечебните заведения, чл.2, ал.3, чл.3 чл.4, чл.5, ал.1, 2 и 3, чл.6 

и чл.14 от Наредба №9 за условията и реда за провеждане на конкурси 

за възлагане на управлението на лечебни заведения по Закона за 
лечебните заведения и чл. 24 от Наредба № 3 на Общински съвет 
Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград 
чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия, Общински съвет – Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – 1,  

„въздържали се „ – 2, 

РЕШИ : 

 

 1. Изменя решение 310 по Протокол № 19 от 27.01.2009 г. на 
Общински съвет Разград, както следва: 
 1.1. Изменя т.1.6, както следва: 
 „1.6. Дата, час и място на провеждане на конкурса -  на 09.04.2009 

г., в 11.00 часа в зала №102 на Община Разград, 7200 гр. Разград, 
бул.”Бели Лом” № 37”а”. 

 1.2. Изменя т. 2, както следва: 
 „2. Назначава комисия за организиране и провеждане на 
конкурса в състав: 

 Председател: д-р Селиме Карагьозова 
 Секретар: Музаффер Хамид 
 Членове: 1. д-р Ася Генева - директор РЦЗ- Разград 
          2. Стоян Димитров 

                            3. член от общинска администрация 

 1.3. Създава нова т. 4 „а” със следното съдържание: 
    4.”а” Възлага на кмета на Община Разград да удължи със 
заповед срока на договора за управление на управителя на „ДКЦ І- 
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Разград” ЕООД гр. Разград д-р Ивета Симеонова Кулева до 
назначаването на спечелилия конкурса за управител”. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Колеги, предстои ни немаловажното и твърде отговорното 

разглеждане на Бюджета на Община Разград за 2009 г. и Приемане на 

уточнения план и отчета за 2008 г. 

 Аз правя предложение за да се концентрираме пълно и само върху 

тази докладна да направим 10 минути почивка и да вложим усилията без да 

прекъсваме и да разгледаме Бюджета.  

 

Прекъсвам за 10 минути заседанието. 

18.10 часа Заседанието на Общински съвет Разград продължава. 

 

СТАТИЯ ХVІ 
  

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, преминаваме към разглеждане на последната и най- отговорна 

докладна записка, днес на нашето внимание това е 

Докладна записка  от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Относно: Приемане на уточнения план и отчета за 2008 г. и 

проекта за бюджет на Община Разград за 2009 г. 
 Г-н Бояджиев, давам Ви думата. 

   

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници,  

стигнахме до най- съществената докладна записка, която касае Приемането 

на уточнения план и отчета за 2008 г. и проекта за бюджет на Община 

Разград за 2009 г. Това е пълния комплект, който е на Ваше разположение, 

който мина на две заседания на бюджетната комисия и през всички 

останали комисии без изключение тъй като постоянните комисии на 

практика поемат всички функции, които са в приложенията към докладната 

записка. Беше публикуван подробен материал в средствата за масова 

информация, беше проведено и обсъждане, но въпреки всичко аз искам да 

кажа само няколко цифри,  които дават само общата представа тъй като 

всичко останало е кодифицирано и събрано в тази докладна записка. По 

отношение на Отчет 2008 година стартирахме през февруари миналата 

година с първоначален общински бюджет от 27 975 000 лв. и приключихме 

с уточнен в размер на 35 249 000 лв. Това, което в момента е на Вашето 

внимание и което е предмет на обсъждане с тази докладна записка дава една 

стартова база от 34 515 329 лв. заложено в проекта където „държавни 

дейности” са 19 352 457 лв. и „общинските дейности” са 15 162 872 лв. 
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Беше проведено публично обсъждане на което бяха представени 

параметрите на бюджета. Направиха се някои предложения, а по време на 

обсъжданията в отделните комисии също се направиха предложения, които 

бяха коментирани в заключителното заседание на бюджетната комисия. По 

приходната част беше извършено завишение с 1 035 000 лв., което беше 

заложено като приход от продажба на общинска собственост и още 16 000 

лв. от административни и технически услуги. Същевременно по разходната 

част сме заложили увеличение на средствата за ремонт на улици в размер на 

635 х. лв., за текущи ремонти 75 х. лв.; за текущи ремонти по реда на ПЧП 

40 х. лв.; за капиталови разходи – основен ремонт на спортна зала 

„Абритус” 150 х. лв.; за футболните клубове по села 10 х. лв.; за капиталови 

разходи – закупуване на автобус по лизингов договор 50 х. лв.; за участия в 

състезания и лагери на учениците от Спортно училище 35 х. лв.; увеличение 

на трансфера за ДТ „ А. Страшимиров” в приходната част с 5 х. лв.; за 

дейност на Разградска филхармония с 15 х. лв.; за дейност на Капанския 

ансамбъл с 15 х. лв.; за издръжка на Общообразователни училища с 21 х. лв. 

Това е на практика баланса, който беше направен на заключителното 

заседание и гласувано в комисията. След малко предполагам г-н Добрев ще 

докладва за това заседание. С тези допълнителни средства, с тази обобщена 

сума стартова от 34 515 329 лв. докладната записка е на Вашето внимание. 

По Закон това беше моето задължение като Кмет и аз го изпълних, оттук 

нататък Вие имате думата от гледна точка на обсъждане и приемане. 
 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви г- н Бояджиев.  

Колеги, тази докладна, действително е разгледана във всички 

постоянни комисии. Единствено и само ПК по законност прие със 

становище, предвид това, че тя не покрива ресор определен от бюджета. Ще 

започнем разбира се, с мнението на най- важната в този случай комисия, 

това е  ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. Г-н Добрев, моля 

да ни запознаете със становището на комисията.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ПК  

Благодаря Ви, г-н Председател 

Уважаеми колеги, 

Г-н Бояджиев като вносител на докладната записка каза някои от 

конкретните цифри, но аз все пак искам да Ви запозная как стигнахме до 

тях. Подготовката на бюджет 2009 започна още през ноември 2008 г. Ние 

паралелно с приемане на Наредбите, които касаят приходната част на 

бюджета, разглеждахме съответно и разходната част на бюджета за 2008 

година за да се подготвим за 2009 година. След като януари месец при 

събирането на комисията видяхме какви са параметрите на приходната част 

и, че тази сума ще е почти равна на тази, която беше през 2008 година, 

което Вие сами знаете не е достатъчно, ние приключихме с неразплатени 
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разходи с около 200 и няколко х. лв. 2008 г., дойде предложението от 

колегите от групата на ДПС за едно по-добро използване на общинската 

собственост, чрез което да се отделят средства за благоустрояване, култура 

и спорт. След като се разгледа това предложение и се обсъди в комисията и 

се стигна до конкретните цифри, дойдоха и конкретните предложения от 

колегите от ДПС, от колегите от БСП и съответно от групата 

„Социалдемократи за Разград”. Това касае съответно благоустрояването, 

използвах момента в почивката да говоря с кметовете от населените места, 

които заявиха, че такъв бюджет те не са имали. И наистина от тези 635 000 

лв., които се отделиха за ремонт и благоустрояване на улиците, една голяма 

и значителна част е за селата. Ние направихме едно разпределение така, че 

пари да има за абсолютно всички населени места, без значение това кой е 

кмет на населеното място, защото не един път ние сме повтаряли, че нашата 

идея е да работим за цялата общественост на Община Разград. Чрез 

бюджета ние не допуснахме за закриване на нито една социална, културна, 

нито спортна дейност. Г-н Бояджиев каза – 150 х. лв. за спортната зала; 10 х. 

лв. за спортните клубове; по 15 х. лв. съответно за Капанския ансамбъл и 

Разградската филхармония; 5 х. лв. за ДТ „А. Страшимиров и 21 х. лв. за 

Общообразователните училища.  

Мисля, че тази година, в продължение на 2-3 месеца ние се постарахме да 

направим един балансиран бюджет. Наистина сумата, Вие виждате, че 

старта като сума е значително по – голяма от 2008 г. и аз бих се радвал, ако 

следващата 2010 година ние отчитаме вече изпълнение конкретно  на 

бюджета и съумеем и приходната и разходната част да ги балансираме като 

краен резултат. В края на краищата на 16.02. 2009 г. на второто си свое 

заседание от 8 присъстващи, с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

беше приета докладната записка, касаеща Отчета за 2008 г. и проекта за 

бюджет на Община Разград за 2009 г. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Моля Председателя на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол да ни запознае със 

становището на комисията. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Аз започнах да си мисля, че паметта ме лъже и на това се дължи 

липсата на спомен за обсъждане на бюджета на ПК по управление на 

общинската собственост. Но сега пред мен е протоколната книга и точка по 

точка проверявам наистина не е обсъждана в комисията докладна записка от 

г-н Бояджиев за бюджета на Община Разград. Така, че не мога да се 

произнеса тъй като няма проведено гласуване и обсъждане на докладната 

записка. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, явно касае организационен 

пропуск за който е и моя вината. Разпределихме ги на всичките, 

включително и на комисията по законност, дори и само със становище за да 

може все пак да добиете пълна представа за предстоящото гласуване и 

обсъждане на бюджета. Моля, Председателя на ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на общината да ни запознае със 

становището на комисията. 

 

Г-н Иво Илиев - председател на ПК  

Благодаря Ви г-н Председател. В нашата комисия проекто бюджета 

беше разглеждан  на 12.02.2009 г. от 11 часа, като преди това при първото 

събиране на бюджетната комисия бяха направени допълнителните 

предложения, които вече бяха факт по време на разглеждане в нашата 

комисия. Основно в нашата комисия сме обсъждали Функция 6. „БКС и 

опазване на околна среда”  От 7 присъстващи на заседанието на 

комисията , със 7 „ЗА” бюджетът беше приет с новите предложения.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Илиев. Моля Председателя на ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство да ни запознае със становището на 

комисията. 

 

Г-н Валентин Василев - Председател на ПК 

Благодаря, г-н Председател. На проведеното заседание на 12.02.2009 г. 

нашата комисия със  7 „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, подкрепи 

коментираните теми. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Василев. Предвид отсъствието на Председателя на 

ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, д-р 

Карагьозова ще докладва за решението на комисията. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – Зам. председател на ПК  

Благодаря г-н Председател, на  11.02.2009 г. на заседание на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване беше разгледана 

докладната записка, специално във Функция 4 „Здравеопазване” и 

Функция 5. „Социални дейности”. Всички   присъстващи 6 общински 

съветника, гласуваха „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, с направените 

предложения. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Моля, Председателя на ПК по образование и наука да 

докладва становището на комисията. 

 

Г-н Камен Воденичаров - председател на ПК по образование и наука 

На 12.02.2009 г. беше проведено заседание на комисията по 

образование и наука на което беше разгледана докладната, относно: 

Проекто бюджета за 2009 година, плана и отчета за 2008 година. С 8 гласа 

„ЗА, докладната беше приета и проекто предложенията към нея. Искам да 

обърна внимание, че заседанието на 12.02.2009 г. фактически предхождаше 

второто заседание на бюджетната комисия където са направени и утвърдени 

измененията, които докладва г-н Бояджиев в началото. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Воденичаров. Моля, Председателя на ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности да докладва 

становището на комисията. 

 

Георги Атанасов - Председател на ПК  

Уважаеми г-н Председател,  

Уважаеми колеги, 

На 13.02.2008 г., на свое заседание  ПК по култура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности разгледа докладната записка на Кмета на 

Община Разград, относно:  Приемане на уточнения план и отчета за 2008 г. 

и проекта за бюджет на Община Разград за 2009 г. Беше разгледана във 

Функция 7. „Почивно дело, спорт и култура”, в тази част, която касае 

културата в Разград. Бяха направени предложения, които след това са 

внесени като промени в предложения ни тогава проект за бюджет, а именно 

увеличаване на средствата за Капанския ансамбъл и за Симфоничния 

оркестър с по 15 х. лв. и средствата за Драматичния театър по трансфер с 

Министерството на културата с 5 х. лв. На заседанието на комисията 

изобщо не е стоял въпроса за съществуването на всички културни 

институции в града, защото комисията се обедини изцяло, че тези културни 

институти трябва да съществуват, имат своето минало, имат своето 

настояще и трябва да имат своето бъдеще. С така направените предложения 

докладната записка беше гласувана с 6 гласа „ЗА” от 6 присъстващи колеги, 

общински съветници. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Атанасов. Моля, Председателя на ПК за младежта, 

спорта и туризма да докладва становището на комисията. 

 

Г-н Музаффер Хамид - Председател на ПК  

Благодаря г-н Председател. 
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Уважаеми колеги,  

На свое заседание, проведено на 12.02. 2009 г. ПК за младежта, спорта 

и туризма разгледа проекто бюджета за спорт и туризъм и с 9 гласа „ЗА” без 

„против” и „въздържали се” прие проекта да бъде внесен и гласуван на 

настоящата сесия. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Хамид. Моля, Председателя на ПК по Европейска 

интеграция и международно сътрудничество да докладва, какво е 

становището на комисията. 

 

Г-н Тодор Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

На заседание на ПК по Европейска интеграция и международно 

сътрудничество тази докладна записка беше единодушно подкрепена.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря на всички колеги. Колеги, за сега направихме общ анализ. 

Имате думата за въпроси към вносителя. Запознахте се със становищата на 

постоянните комисии. Действително обема е твърде голям. Г-н Тодор 

Димитров имате думата.  

 

Г-н Тодор Димитров - ГЕРБ 

Аз имам въпрос към г-н Денчо Бояджиев: Значи гледаме приходната 

част на бюджета стр. 22, там където са Данъчни приходи, т.1.2. – „данък 

върху недвижимите имоти”, значи Годишен план за 2008 г. сме имали 

680 000, изпълнение 535 459 и сега в проекта за 2009 г. залагаме отново 

680 000, след като имаме 50% увеличение на данъчната оценка. Значи 

въпроса ми е: Това буфер някакъв ли е, просто сме натиснали бюджета, 

какви са били съображенията за да се заложи същата цифра? След като само 

с увеличение на данъчната оценка имаме увеличение с 50 %. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Отговора е много прост и много бърз. Да, вярно е, че има 50 % 

увеличение на данъчните оценки, но тази година очакванията за продажби 

ще бъдат много по – малко отколкото реално бяха през 2008 година. Това е 

обяснението. Дай боже обективната ситуация да ни докаже точно обратното, 

но всяко левче, което дойде над това запланувано ще бъде в полза в 

приходната част. Но при тази стагнация на пазара, която е от първите дни 

на 2009 година и се очертава да бъде на базата на всички прогнози през 

2009 година, просто е абсурдно да се залага един обем, който ще бъде кух, в 

пълния смисъл на думата и нереалистичен.  

 



 123 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Тодор Димитров.  

 

Г-н Тодор Димитров - ГЕРБ 

 Само един уточняващ въпрос: Значи това е „данък върху 

недвижимите имоти”, това не е „данък при придобиване на имущество, 

дарения и др.” Аз там също имам въпрос, защо пък този „данък при 

придобиване на имуществото” е заложен висок, според мен неоснователно 

висок, след като сделките драстично ще намалеят, включително и по – горе 

където е „данък върху МПС”. Но първия ми въпрос беше за „данък върху 

недвижимите имоти”, който е данък постоянен, значи там няма нищо общо 

с разпоредителните сделки.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз пак ще му отговоря същото. Заложили сме тези нива на базата на 

очакваните. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Иво Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 

Тъй като сме на тази страница 22 Приходна част на бюджета, искам да 

попитам: „Изпълнението от приходи от продажба на общинска 

собственост” през 2008 година е 1 586 827. Преди малко Вие казахте, че 

драстично ще намалеят продажбите, а тук са планирани като приходи от 

продажба на общинска собственост за тази година 2  765 000. Почти двойно 

е завишението. Преди малко Вие споменахте, че 1 536 000 лв. от продажба 

на общинска собственост, увеличение. Какво смятате, че ще продадем от 

Община Разград за да реализираме това увеличение от 1 536 000 лв.? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това са допълнителните приходи, които са заложени от продажба на 

общинска собственост и това са гори от Общински горски фонд, г-н 

Димитров. Размер на тази част, която преди малко я споделих. Продажба на 

имущество от Общински горски фонд, за да се покрият тези допълнителни 

разходи, за капиталови вложения, за ремонти, за културни институти, спорт 

и т.н.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
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Г-н Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ГЕРБ 

Г-н Бояджиев, аз мисля, че на предното заседание в Стратегията, 

която ни представихте, изрично бяха оттеглени текстовете по продажба на 

гори. Аз ли нещо не съм разбрал или просто има някаква неточност. От 

Стратегията за Горския фонд изключихме продажбата на гори. Или може би 

аз бъркам.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Цонев може да Ви отговори веднага. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Веднага ще отговоря, че там имаше 2 изречения. „По принцип 

продажбата на гори” – тази част от текста остана, отпадна само във втората 

част. Така, че ако внимателно си извадите приетото решение, с което 

приехте тази Стратегия  ще видите, че това фигурира като принципна 

възможност. След като фигурира като принципна възможност и след 

разбира се приемането на бюджета, като се внесе такава докладна записка 

тя не противоречи на Стратегията. В крайна сметка имайте предвид, че тези 

продажби се одобряват с решение на Общинския съвет. Така, че никаква 

възможност няма Кмета или някой друг да си прави своеволия. Но искам да 

допълня г-н Бояджиев във връзка с въпроса на г-н Тодор Димитров по 

отношение на тази сума, която е 680 000 лв. Данък върху недвижими имоти. 

В тази сума се включват две групи имоти. Едната група е на юридическите 

лица, другата група е на физическите лица. Изменението на данъчната 

основа касае само физическите лица, не и юридическите. Затова ръста е 

даден спрямо Отчета само на физическите лица.  Затова тази цифра е такава 

и е реалистична. Да не говорим какви са очакванията относно продажбите, 

заменките, търсят се нови форми, ако говорите с нотариусите само и само 

да се заобиколи този налог, което не е много приятно, но и размера на 

продажбите драстично са паднали. Аз лично бях през месец януари при 

нотариус и каза: Вие ме оставихте без работа. Викам: Защо ние? Затова 

считам, че тази сума е съвсем реалистична като проект за изпълнение на 

приходната част на бюджета.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, аз мисля, че и г-н Бояджиев и г-н Цонев 

едновременно двамата се опитват да не отговорят ясно на въпроса. Тодор 

Димитров постави въпроса и ясно разграничи Данък върху недвижим имот 

от Данък при придобиване на имущество от дарения и продажби. Не може 

говорейки за едното да преминаваме веднага в другото. Единия данък е 

съвсем отделен от другия. Не може, след като дори  и на физическите лица, 
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както казвате г-н Цонев, дори и само на физическите лица да бъде увеличен 

с 50% не следва да остане същия годишен план, който е бил за 2008 година. 

Не следва ли да има корекция? Заповядайте.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Както виждате този план не е изпълнен защото миналата година като 

план просто беше изкуствено завишена цифрата. Виждате, че при план 

680 000 изпълнението  е 535 000 по отчет. Разбира те ли? От тези 535 000 лв. 

около 300 000 лв. са на физическите лица, останалите са на юридическите 

лица. При юридическите лица няма завишение на данъчната основа. И като 

сложите само на физическите лица и като прибавите 535 000 към това ще 

видите, че се получава цифрата около 680 000 лв. Това е простата сметка. 

Наистина аз малко разширих темата по отношение на другите данъци. 

Извинявам се.   

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси, колеги. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров - ГЕРБ 

Аз имам още един въпрос към вносителя Денчо Бояджиев: Значи на 

същата страница в Приходната част на бюджета гледаме „Неданъчни 

приходи”, т.2.3. „Общински такси”. „Общински такси” – за битови 

отпадъци. Значи имаме годишен план за 2008 г. – 2 200 000 лв., изпълнение 

имаме 2 997 325 лв. и след като сега имаме увеличаване на данъчните 

оценки с 50% залагаме 2 300 000 лв. Това ми е въпроса: Защо залагаме 

такава ниска цифра пак? -  след като сме преизпълнили с близо 800 000 лв. и 

имаме увеличаване с 50 % на данъчната оценка и пак залагаме 2 300 000 лв. 

Къде е логиката? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – зам. – кмет на Община Разград 

Г-н Цонев ще отговори. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Веднага отговарям. Ако се върнем 2 сесии назад ще си припомните, че 

Уважаеми съветници, намалихме промилите и сведохме приходите, 

облагането в абсолютна сума, равностойно на това през 2008 година. 

Спомнете си, че намалихме промилите. Така, че сумата която гражданите са 
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плащали през 2008 година, да плащат през 2009 година. Така, че това 

увеличение на данъчната основа за която говорите, не играе в случая.   

 

Г-н Денчо Бояджиев – зам. – кмет на Община Разград 

В абсолютни цифри си спомнете, че въобще се уточнихте тогава, че 

няма да има реално увеличение на базата на намаления промил за да бъде 

нормално това бреме, което ще попадне върху данъкоплатеца.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Намалихме и на предприятията, ако си спомняте, на юридическите 

лица, увеличихме освобождаването с още една година във връзка с 

инвестициите. Тези неща ги гласувахте на сесия.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Само един уточняващ въпрос: Ами след като сме на същите нива, 

защо не заложим тогава 2 997 325 лв., след като ги намаляваме, пак залагаме 

2 300 000 лв.? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Наистина се учудвам, че когато на постоянните комисии 

коментирахме всички тези цифри и после чух председателите на тези 

комисии като докладват как се е приемал бюджета, тези неща не са се 

задавали като въпроси защото мисля, че това са въпроси точно за 

постоянните комисии. Независимо от всичко сега ще отговоря на този 

въпрос, защо е така. В тази цифра влизат несъбрани суми от предходни 

години.  Суми, които са свързани с издадени актове от Общинската 

администрация, които суми през 2008 година, тука е нашия данъчен 

инспектор, ще потвърди, че ние през 2008 година събрахме доста 

значителни суми от такива стари задължения, които просто тази година 

няма да дойдат. Има си комплекс от фактори, които, недейте да си мислите, 

че ние ги измисляме цифрите, които са в резултат на анализи и на разчети, 

реални.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Георгиев, заповядайте. 
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Г-н Пейчо Георгиев – „Обединени демократи” 

Аз имам един въпрос към г-н Бояджиев: На стр.22, т.5 – за 

възстановяване на заема – най – вероятно това е заема за ремонта на 

улиците на Разград. Спомням си, че и коментарите, които сме правили в 

бюджетната комисия, че това е изгоден заем. Тогава ние твърдяхме, че 

облигационния заем ще е по – изгоден, но убедихте ни, че това е най – 

изгодния заем при фиксирана лихва. Защо сумите за тази година за 

възстановяване на заема са повече? Така е по схемата или има увеличение 

на лихвата? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи то си е по схемата на базата на подписания договор. Ние не 

можем да залагаме суми, които са извън схемата с банката. Лихвения 

процент г-н Георгиев е твърд за целия период. Той е 3% и колко пункта 

беше – 2 пункта, за целия период на изплащане на заема. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Обединени демократи” 

Значи увеличението за възстановяване на заема е съобразно схемата 

на договора с банката. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Така е.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Само едно допълнение. Значи, има си подписан договор,  който има 

погасителен план. Този погасителен план е по години и по месеци. В 

началото е по- малък, след това расте, след това пак намалява.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Обединени демократи” 

Аз г-н Бояджиев като ми обясни разбрах. Нямаше нужда г-н Цонев да 

отговаряте.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други въпроси. Г-н Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ГЕРБ 

Г-н Бояджиев, ще ме извините, към г-н Цонев ми е въпроса: Понеже 

той каза, че в комисиите са разглеждани нещата, гласувани са и тук нали не 

би трябвало да коментираме въобще. Въпроса ми е: Защо когато на 

комисията по ТСУ, ако не се лъжа, аз попитах конкретно за улици, които са 
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включени за ремонт, а  не е изпълнено. Вие си записахте 2 или 3 улици, с 

твърдението, че ще ги включите. Показвам Ви поименно разпределение за 

ремонт на пътища – 2008 година. Тука съм си отбелязал една улица – 

Асфалтиране на улица „Връх Свети Никола” между ул. „Витоша” и ул. 

„Южен булевард”. Тази улица не е включена в тазгодишния план. Да 

разбирам ли, че включването на улици е за сметка на някои други, т.е. за 

сметка на едни граждани се включват други, при положение, че това не е 

изпълнено от предишната година?  

И още един въпрос имам: Отворете на страница 33 – „Функция 4 

Здравеопазване” – най- отдолу „Издръжка” – „обезпаразитяване на общи 

площи” – 12 000 лв. – 15 000 лв.; „ разходи за приют кучета” – 48 000 лв.  

Какви разходи влизат „ за приют кучета”?  

Конкретно ако можете да ми отговорите.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само медикаментите на тебе да ти обяснявам докторе колко струват, 

ти много добре ги знаеш. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Цонев. 

 

Г-н Валентин Василев – ГЕРБ 

Не случайно задавам въпроса, просто искам да бъде уточнено за какво 

са тези пари. Аз после ще Ви кажа моята теза. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Точно на постоянната комисия зададохте същия въпрос и аз Ви 

отговорих. Нали си спомняте? Значи, ако Вие не си спомняте има други 

членове на комисията. 

По отношение на първия въпрос, искам да отговоря, че това е списък 

за капиталови разходи. Отделно има суми заложени в бюджета за ремонт на 

улици. Тук не са дадени поименно. Тези улици за които говорихме и които 

бяха обсъждани на постоянните комисии ще бъдат включени в разбивка 

като поименен списък. Аз Ви обещавам и ще Ви запозная с този поименен 

списък и ще видите, че тези улици за които говорихме ще бъдат включени. 

Те са по линия на  „Ремонт улици”, не са по Капиталови разходи. Затова в 

момента улицата за която Вие говорите както и другите които 

коментирахме по време на комисиите ги няма в момента тук. Те ще бъдат 

представени в допълнителна разбивка по линия „Ремонт улици”. По 

отношение на тези разходи, това са текущите разходи – говоря вече за 
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„приюта за кучета”, това са текущите разходи за поддържане на това звено, 

което се занимава с лова на кучета, за храна – изхранване. Не мога да Ви 

кажа, че ще изпълним точно регламентирания по наредби, регламент за 

храна защото да не казвам, тя е равностойна на изхранването на едно дете, 

преценете кое да храним по – напред. Храната е в нормите на допустимите. 

Може да не е толкова калорична за кучетата но все пак ние за сега нямаме 

умряло куче от  неизхранване. Тя е достатъчна. Тук са включени и средства 

тъй като излязоха наредби, които регламентират изискванията и нормите по 

отношение на функционирането на такива приюти за кучета. Затова 

заложихме средства за текущи ремонти, с цел да изградим допълнителни 

помещения и открити навеси за да можем да поберем количеството кучета, 

които се прибират в този приют и същевременно да отговорим на 

изискванията на тези норми за необходим брой помещения и съответно 

оборудвани с необходимите средства за да можем да извършим и легитимна 

регистрация такава каквато се изисква за този приют. Затова парите са тези.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, други въпроси?  Г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Моите въпроси са свързани с Наредба №15, Раздел ІІ, в Чл. 5 е 

указано по какъв начин става подготовката за съставяне на проекта на 

бюджета на общината за финансова година. Във връзка с това искам да 

попитам: Кои са потребностите на местната общност, какви са 

предложенията на местната общност и с кои представители на местната 

общност са провежданите консултации? Какви са тенденциите в местната 

икономическа прогноза? По какъв начин се определи дофинансирането над 

стандартите за всяка делегирана от държавата дейност? Много е важно  да 

знаем и  какви са приоритетите в Общински бюджет 2009 г. и как са 

определени? И накрая: Как ще коментирате изказването на г-н Цонев, с 

което охарактеризира предложения от вас бюджет.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Последователно, г-н Цонев и г-жа Дякова ще вземат отношение.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Кой от двамата заместник кметове ще вземе първи становище. 

Госпожо Дякова, заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. – кмет на Община Разград 
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Благодаря Ви г-н Председател. Няма да спазвам точно поредността на 

въпросите, ще отговоря докато г-н Цонев потърси този член, който посочи 

г-н Божинел Христов. Относно „делегираните от държавата дейности” в 

Закона за държавния бюджет, във всички нормативни документи, които 

излязоха след него, включително и Решението за определяне на 

„делегираните от държавата дейности”  е записано, че преходните остатъци 

в „делегираните дейности” в Образованието и Социалните услуги 

задължително остават в съответните направления и към съответните учебни 

заведения или социални заведения. Така, че преходните остатъци които 

виждате това са средства които от миналата година са останали в 

съответните учебни заведения или социални заведения и тази година ние 

сме длъжни по Закон да ги предоставим на същите. Собствените приходи 

също които не са използвани през миналата година остават в съответната 

функция и в съответните заведения.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

По отношение на публичност считам, че ние сме изпълнили 

задължението за публичност по този бюджет. Той е публикуван в пълния си 

текст на сайта и в електронните медии. Проведени са срещи с всички 

бюджетни структури, с всички без изключение и е обсъден бюджета. 

Проведени са срещи и с кметовете на населените места.  Извършено е 

публично обсъждане. Някои от общинските съветници присъстваха. Така, 

че считаме, че ние сме осигурили максимална възможност гражданството да 

участва със свои предложения, мнения и становища при това обсъждане на 

бюджета, което се конкретизира вече, след това в постоянните комисии, 

които постоянни комисии са от общински съветници и заключителната фаза 

е в Постоянната комисия по бюджет и финанси. В резултат на това беше 

предложена тази рамка на Вашето внимание. Приоритетите, са заложени в 

текстовата част на бюджета и ако се постараете да я отворите ще видите, че 

там са записани основните приоритети. Ако трябва ще Ви ги зачета: 

Запазване на финансовата стабилност на Общината в условията на социално 

– икономическа криза – което вече официално призната; Привличане на 

средства от Европейските и Национални фондове; Подобряване  условията  

на живот и бизнес в Общината; Запазване на нивото на социалната 

инфраструктура и на предлаганите услуги.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Цонев. Г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
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Аз все пак не получих отговор на въпросите, които зададох.  

 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Уточнете за кой въпрос не сте получили отговор.  

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Значи, кои са потребностите на местната общност? – не получих 

отговор.  

С кои представители на местната общност са проведени консултации? 

– не получих. 

Какви са тенденциите в местната икономическа прогноза? – също не 

получих отговор. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова, заповядайте.  

 

Г-жа Кина Дякова – зам. – кмет на Община Разград 

Така поставен въпроса предполага още по общ отговор, отколкото 

общо е поставен.  Така, че мога да отговоря, че потребностите на общността 

не се определят само когато се подготвя бюджета, а те са в резултат на 

проучвания, които се правят през цялата година. Така поднесен бюджета на 

Вашето внимание с приоритетите, които изброи г-н Цонев и ако погледнете 

процентното изражение на различните раздели в него показват още веднъж 

кои са потребностите, на кои групи е заложено и на кои общности е 

заложено. Социалните услуги отговарят на общностите в най – затруднено 

състояние в момента. Образованието е насочено към изпълнение на 

Националната програма, която е приета от МОН и съответно Общинската 

стратегия за развитие на образованието в Разградска община. Що се касае 

до това дали е обсъждано с общностите аз мисля, че достатъчно точно каза 

г-н Цонев, че по направления е направено обсъждане за потребностите, 

които има. Освен това всички бюджетни звена са депозирали в Общинска 

администрация своите потребности, включително и за капиталови разходи. 

За съжаление потребностите винаги са повече от възможностите които дава 

общинския бюджет. Затова не всички потребности заявени от съответните 

общности са включени в бюджета. За част от тях има и други решения за 

обсъждане в по – късни етапи когато това е възможно.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други въпроси, колеги. Г-н Иво Димитров, заповядайте.  

 

Г-н Иво Димитров - „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 
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Имам 3 въпроса: Тук чета в обяснителната записка Просрочени 

разходи на стр.7 – 275 х. лв. и отложени текущи ремонти  около 150 х. лв.  

Бихте ли ми казали, какви са просрочените разходи на Община 

Разград за 2008 година и кои са отложените текущи ремонти  на стойност 

150 000 лв.? 

Следващият ми въпрос е: тук като дойдохме в залата намерихме 

всички общински съветници, поне аз намерих един Сигнал, че Община 

Разград е похарчила за 3 години 500 000 лв. за мобилни телефони – Това 

вярно ли е? 

И уточняващ въпрос: Колко са разходите на Община Разград за 2008 

година за мобилни телефони? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

2008 г. - за мобилни телефони, конкретно Ви отговарям: 

Общинска администрация – 14 750 лв.; 

19 кметства плюс 2 кметски наместничества – 5 191 лв.; 

 

Г-н Иво Димитров - „Обединени демократи” 

Над 500 000 лв. са разходите за телефони на Община Разград за 

последните 3 години. Това вярно ли е, което го намираме като Сигнал от 

Антикорупционния център?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Димитров, в Община Разград под прякото наблюдение на Кмета 

са близо 1800 работници, служители, администрация, които работят. Аз Ви 

казвам, Вие ме питате, ето мобилни за общинска администрация - 14 750 

лв.; 19 кметства плюс 2 кметски наместничества – 5 191 лв.; Социални 

заведения – общо 1 304, 71 лв.; 17 училища, които са с такива разходи от 

01.04. 2008 г. – мобилни – 931 лв.; Здравни заведения – тук са детските ясли, 

там въобще няма мобилни телефони; Културни институти – общо са 17 592 

лв.; Общински предприятия – общо са 19 335, 50 лв. Всички тези разходи 

мобилни са на базата на проведена процедура със съответните екстри, които 

са предложени от оператора, който спечели обслужването на структурите на 

Община Разград, това е Глобул. Не мога да Ви кажа сега точно колко 

безплатни минути има, безплатни минути за разговор вътре в рамките на 

Община Разград, което мисля, че е голям приоритет.  Това са на практика 

разходи за такси. До максимална степен са сведени стационарните телефони. 

Защото в 21 век да си говорим за ограничение за възможността за 

комуникация когато всяко едно звено, защото  срещнах и такава забележка: 

Как може 7 шофьора в Общината да имат  мобилни телефони. Те по 
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Наредба 33 на Министерството на транспорта задължително като извършват 

такъв транспорт трябва да имат телефони и всеки един момент да се знае, 

ако възникне ситуация какво е положението. Тези мобилни телефони, които 

се ползват те са с определен лимит. Това са минимални лимити, които се 

ползват от служителите за служебни цели. Ако евентуално надхвърлят 

лимита, си го заплащат от собствения джоб. Има и такива случаи, когато 

служител, който  излезе над утвърдения му лимит, той просто си заплаща 

допълнителните разходи. В максимална степен тези лимити са до 15 и 20 лв., 

с много малки изключения, които стигат до 40 лв., за директори на 

дирекции които са на по- високо ниво ръководители където се налага по – 

голяма, по – спешна и по- дългосрочна комуникация с подчинените си в 

звената. Нормално е за 3 години цифрата да бъде такава, ако бяха събрали 

за 5 години тя щеше да бъде по – голяма. Всеизвестно е, че най – големите 

разходи в издръжката на общинската администрация това са разходите за 

отопление, за електроенергия, разходите за телефони, по простата причина, 

че ежегодно тези разходи непрекъснато нарастват, а не може да се работи в 

общинска администрация и в звената без комуникация. Най – елементарно – 

хората които работят в „Синя зона” когато се наложи нарушител, който 

откаже, който се възпротивява, който отказва да си плати съответната 

таксичка, чрез този телефон, който го има и който е в рамките на 10 левов 

лимит, този служител с тази отражателна жилетка, той веднага се обажда на 

звеното, което отива там и със скобичката му закопчава или едновременно с 

него отива и представители на Общинското районно управление и той се 

санкционира за това свое своеволие и неизпълнение на съответна 

разпоредба.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Аз искам да благодаря на г-н Бояджиев за изчерпателната 

информация, с която тук ни заля, но аз имах простичък въпрос: Вярна ли е 

информацията, която ни е предоставена защото аз искам от Вашата уста да 

го чуя – над 500 000 лв. ли са разходите за тези 3 години, без да ми 

обяснявате, кой колко ползва, с какъв лимит и колко безплатни минути. Ако 

е вярна е ясно, безплатните минути са равни на 500 000 лв. Имах още 

допълнителни въпроси на които не получих отговор.  

Какви са просрочените разходи в размер на 275 000 лв. и какви са 

отложените текущи ремонти  на стойност 150 000 лв., които са посочени на 

стр.7? 

Моля да ми отговорите конкретно.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Сега ще Ви отговори г-н Цонев.  

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Това са неразплатени разходи, които са били планирани и за които 

има издадени фактури – 275 000 лв. не е точно пред мен цифрата, но в този 

размер. Значи, планирани поради това, че има лимит по бюджета, по план, 

но неразплатени защото този план както казах малко не е бил реалистичен с 

отчета, фактическия отчет. Поради това, че приходите са по – малко те 

остават като неразплатени разходи и трябва да бъдат разплатени през тази 

година. А текущите ремонти, ако погледнете планираната цифра за 

текущите ремонти и отчетената цифра ще видите, че там е тази разлика. 

Просто те не са изпълнени понеже нямаме приходи и нямаме възможност да 

плащаме. Това е разликата. По отношение на този непрекъснат въпрос 

искам да кажа, че в тази цифра за която говорите, първо тя е за 3 години, 

второ тя е за над 80 структурни звена от които само едно е общинската 

администрация. Правете разлика. И г-н Милков да не хвърля, че Общината, 

т.е., че общинската администрация ги е харчила тези пари. Това са всички 

структурни звена, ведно със стационарните и мобилните телефони, което 

прави някъде около 160 000 лв. на година за всичките структурни звена. 

Такива телефони има навсякъде. Знаете, че без тази комуникация е 

невъзможно съществуването на връзката. Ами Кметството без телефон 

какво ще прави?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И едно продължение на темата от г-н Цонев.  

Да, вярно е, че в бюджетната рамка ние планираме разходите на 

базата на приходите, които ще дойдат. Миналата година ако си спомняте, 

февруари месец, обсъждахме, заложихме една бюджетна рамка, заложихме 

едни максимални размери, които трябваше да бъдат реализирани и те бяха 

реално реализуеми. Пак ще се върна на нарицателния пример, защото около 

400 000 лв. ни е необвръзката по този бюджет в момента по този бюджет. 

Тази необвръзка г-н Димитров  дойде именно защото Вие и някои други в 

тази зала най – демонстративно не гласувахте продажбата когато имаше 

потенциален инвеститор, който отиде на 36 км. от Разград. Нека да го чуят 

пак хората. На 20 януари преряза лентата и пусна чисто ново производство 

със 650 работни места. И този приход от продажбата на общинската земя, 

горе до Виетнамските общежития нямаше да тежи в момента на този 

бюджет и да плащаме със средства които сега ще ги събираме отново, да 

плащаме недомислия, които съвсем спокойно можеха да бъдат избегнати 

през миналата година. Това е истината. И сега вместо тази година да 

свършим за 400 000 лв., вместо да поасфалтираме улички, вместо да 

направим градинки, вместо да купим някои други насъщни неща за 

детските заведения където има такава голяма потребност, ние ще плащаме 

г-н Димитров борчове за миналата година. Защото единия път ти предложи, 
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че няма да се гласува защото не било по единия метод, да се внесе по другия 

метод. На другия месец го внесохме по другия метод тогава нищо не каза и 

просто подаде знак, че това не се гласува. Това е истината. Нека хората да 

го знаят. Защото по този начин може да се трупа евтин политически някакъв 

дивидент, но това не е в интерес на общността за която говорим. А без 

телефони няма как г-н Димитров, по простата причина, че това е една 

изключително динамична система, която трябва да поддържа вътрешните, 

външните комуникации за да може тя да съществува, за да може да се 

решават проблеми.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. 

Г-н Иво Димитров, реплика. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Аз не знам дали трябва да е реплика, защото тук преди секунди аз 

слушах така обвинения по моя адрес от г-н Кмета, което ме кара аз да 

отговоря и не знам имам ли възможност да го направя на тази фаза на 

обсъждане. Тогава задавам въпрос: Смятате ли, че когато беше изтеглен 

прословутият кредит за да се асфалтират някои улици на гр. Разград и част 

от улиците на селата, някъде до средата на улиците и само седмици след 

това, дори дни бих казал на Грънчарска започнаха да се копаят и това, което 

беше направено, беше съсипано,  с кръпки от тези 5 000 000 лв.  И ако Вие 

постоянно като знаме развявате този парцел над Виетнамските общежития, 

смятате ли, че сега когато за този предизборен харч за асфалтиране набързо, 

без някакъв дългосрочен план и без визия ние плащаме по главницата 

621 663 лв., а само за лихвите плащаме 149 914 лв., а е оправдано в годината 

отново когато се явяваме на избори да бъдат планирани ново увеличение 

със 635 000 лв. за текущ ремонт. Това което го правихме преди две години с 

5 000 000 лв., сега ще го правим с 990 000 лв. Защото от 355 000 лв. с 

увеличение от 635 000 лв. става 990 000 лв. Смятате ли, че това е оправдано 

да се прави, чисто както Вие казвате: популистки и предизборно, в година 

когато асфалта за някои ще решава избори. Ако дълга, който ние трябва да 

плащаме се увеличава със всяка година тъй като гледам плана за 2009 г. 

тези 621 663 лв. стават 828 000 лв., а главницата, която трябва да покриваме, 

казахте, че ще се увеличава. 

Как смятате, колко гори би трябвало да продадем за да можем да 

реализираме приходи от 1 536 000 лв. увеличението, което ще отиде за 

предизборното асфалтиране на улиците на Разград и на селата?  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Бояджиев. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Димитров, аз знам, че ти любима тема предизборните 

„кьорфишеци”, но сега аз ще ти отговоря в същия дух. Вече с конкретни 

цифри: За да бъде подобрена вътрешната инфраструктура на Община 

Разград, цялостно на гр. Разград като град, като областен и общински 

център и на останалите 21 населени места ни трябват минимум 65 000 000 

лв. За 3 години, освен петте милиона ние инвестирахме още 3 милиона – 3 

милиона за три години. Дай боже сега да спечелим проекта, който сме го 

заложили по Оперативна програма „Регионално развитие” за около девет 

милиона и половина лева, с което ще се решат много от въпросите с 

подставите, със състоянието между блокови пространства, осветление, 

зелени площи в близо 7 – 8 квартала на гр. Разград. Всяка година дай боже 

да инвестираме по милион, няма да ни стигнат още 40 години за да 

завършим този проблем. Защото по Оперативните програми за 

четвъртокласна пътна мрежа сме спечелили един проект, който сега тепърва 

предстои да бъде реализиран. Дай боже да спечелим още един, в рамките на 

този срок на европейските, повече пари няма да дойдат. Оттам нататък 

всичко трябва да се търси със собствени източници. Ние с тебе сигурно, аз 

няма да съм Кмет, ти няма да си общински съветник когато приключи след  

4 години изплащането на този кредит. Но аз трябва да ти кажа, че оттук 

нататък просто Общините няма да имат друг начин освен да теглят и такива 

средства за да си решават такива важни въпроси, които касаят 

инфраструктурата. Всякакви инструменти включително и заемни средства. 

От банки, дали ще бъдат облигационни, защото това зависи от колективния 

орган, от собственика, в случая Общинския съвет. Но да се говори, че само 

за изборите се прави асфалтирането то просто вече мисля, че  няма хора 

които да повярват на това. Защото всяка година трябва да бъде на 

вниманието на този Общински съвет грижата колко допълнително средства 

могат да се докарват. И този Горски фонд – да, вярно, че го имаме този 

Горски фонд, но го имаме само за една самоцел, а той по никакъв начин ни 

не носи приноси за тази Община. Аз мисля, че това е една безболезнена, 

така разточена във времето инициатива, която с нищо не ни помага. Вярно, 

че ще има дръвчета за отопление, но това не решава изцяло проблемите на 

Общината. Така, че и за в бъдеще г-н Димитров ще има сигурно такива 

механизми, които Общинския съвет ще трябва да ги прилага за да може да 

се решават такива насъщни въпроси. Останалото наистина е популизъм за 

което говориш.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси, колеги имате ли? Считам, че няма 

желаещи за въпроси. Да преминем към разискване и обсъждане на проекта 

за решение. За по – целесъобразно и по- експедитивно разглеждане, аз ще 

ви моля всички ваши предложения, които имате в отделните функции да 
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направите съответната обвръзка в съответните точки по проекта за решение. 

Иначе ще се разпилеем и до сутринта едва ли ще свършим. Започваме 

обсъждането и разглеждането на т.1. Ще подлагам на гласуване за всяка 

точка поотделно предложенията за да не станат много накрая и да 

пропуснем някоя. Всички ваши предложения по съответната функция, ако 

имате такива за изменение и допълнение, направете съответната обвръзка, в 

коя точка на решението съответства. Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Г-н Председател, 

Тъй като Вие казахте, че ще подлагате бюджета точка по точка аз още 

от сега казвам, че няма изобщо да участвам в обсъждането и приемането 

поради съмнение за конфликт на интереси.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря г-н Христов. Колеги, очаквам вашите предложения 

по т.1. Приема уточненият годишен план на бюджета за 2008 г. по прихода 

и разхода, по функции и дейности, както следва: т.1.1.; 1.2  

Предложения имате ли? Няма желаещи. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Г-н Председател, за процедура: тъй като има вече общински 

съветници, които показаха конфликт на интереси и явно няма да гласуват и 

ще се формира друго мнозинство съгласно чл. 19, ал. 4 от Закона, аз 

предлагам нека да ги разгледаме както Вие казвате точка по точка, но 

накрая когато гласуваме цялата докладна, нека поименно да се гласува за да 

се знае, значи в качеството си на зам. председател на комисията вземам 

думата, за да може после когато разглеждаме евентуални сигнали да знаем 

кой е гласувал и кой не е гласувал и какво е било мнозинството. Айде, дали 

е участвал в обсъждането  няма проблем от стенограмите и от записите да 

се вземе, но специално за гласуването нали разбирате, че тези неща могат да 

влязат след време в съда. Всеки може да каже мен ме нямаше на банката, 

някой ми натисна копчето. Просто по – категоричен начин да можем да 

изчистим този момент.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Действително гласуването на бюджета е 

поименно. Това е уредено в ЗМСМА. Да преминем към разглеждането на 

т.1. Желаещи няма за предложения за допълнение и изменение по т.1  

Точка 2 от проекта за решение. Имате ли предложения за изменение 

или допълнение? Няма желаещи. Да преминем към т.3 от проекта за 

решение. Приложение №6 и № 11. Няма желаещи за становище. По т.4. По 

т.5 от проекта за решение. Г-н Иво Димитров. 
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Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Само едно уточнение искам да получа: Какъв е тук, в годишния 

доклад по дълга – финансов лизинг за доставка на лекотоварен автомобил 

по договор от 17.07. 2006 г. За кой автомобил става дума – 25 634 лв.?  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, поради това, че сме приключили процедурата по 

въпроси можете да не отговаряте на поставения въпрос. В момента 

разискваме и обсъждаме проекта за решение. По т.5 от проекта за решение. 

По т.6 от проекта, мнения и предложения имате ли, колеги? Преминаваме 

към т.7. от проекта. По т.7 нямате предложения. По т.8 – Планът по 

бюджета за 2009 г. с всички подточки, които са до т.8.2.5 включително. По 

т.8.1. – доста са подперата. По т.8.2. Преминаваме към т.9. По т.9 имате ли 

предложения, колеги? Няма. Да преминем към т.10. Разчета за някои целеви 

разходи. Мнения и предложения, колеги. Т.11. Лимити за разходи. По т.12. 

Утвърждава списък с длъжностите, които имат право на транспортни 

разходи. Мнения и предложения, колеги. По т. 13. от проекта за решение. 

По т. 14. от проекта за решение. По т. 1.5 мнения и предложения, имате ли? 

По т. 16. Мнения и предложения по т. 17. Остана само т.18 от проекта за 

решение. Мнения и предложения, имате ли колеги? Нямате. Заповядайте г-н 

Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

 Процедурно предложение г-н Председател. Тъй като по всички точки 

от проекта за решение не бяха направени никакви предложения предлагам 

да гласуваме с едно гласуване анблок целия бюджет.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Така смятам и да го предложа на Вашето внимание. Колеги, с оглед на 

това, че няма постъпили предложения аз подлагам на гласуване целия 

проект за решение така както е предложен на нашето внимание. 

Гласуването е и поименно. Моля, гласувайте.  

/Георги Димитров – Атака – поради конфликт на интереси не 

участва в гласуването/  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24 02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
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2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев Не участва   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев +   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

№345 

 

 Съгласно разпоредбите на чл.30, ал.1 и чл.22 от Закона за 
общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.9 от Закона за общинския дълг /ЗОД/, 

Общинският съвет разглежда и приема годишен отчет за изпълнението 
на бюджета, като част от него съставлява и годишен отчет за 
състоянието на общинския дълг. 

В съответствие с изискванията на чл.12 от ЗОБ, Общинският 
съвет приема общинския бюджет за съответната година. 
Предложени са годишен отчет на бюджет 2008 и бюджет 2009 г., 
приложени към настоящето решение. 
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Същите са изготвени съобразно процедурата, регламентирана с 
чл.11, ал.6, чл.30, ал.4 от ЗОБ, чл.15 и чл.41 от Наредба № 15 на 
Общински съвет Разград за съставянето, изпълнението и отчитането на 
общинския бюджет и условията и реда за поемането на общинския дълг, 
за което е приложен и Протокол от публичното обсъждане  от 12.02.2009 

г. и обявя, публикувана във вестниците “ЕКИП 7, бр.14/04.02.2009 г., 
“Гледища”, бл. 13/04.02.2009 г. и “Лудогорски вестник”, бр.14/04.02.2009 

г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1 т.6 и чл.52, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.11, ал.7, чл.12, чл.27 и чл.30, ал.1 от ЗОБ, чл.9 от 
ЗОД, във връзка с разпоредбите на Закона за държавния бюджет на 
Република България за 2009 г., чл.17 и чл.43, ал.1 от Наредба № 15 на 
Общински съвет Разград за съставянето, изпълнението и отчитането на 
общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински дълг, 
Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с  29   гласа “ЗА“, 

“против“ - 1, “въздържали се“ - няма, 
 

РЕШИ: 
 

1. Приема уточненият годишен план на бюджета за 2008 г. по 
прихода и разхода, по функции и дейности, както следва: 
          1.1. По прихода                                    35 248 964 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 2/ 

          1.2. По разхода                                     35 248 964 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в Прил. № 3/ 

2. Приема отчета за изпълнение на бюджета за 2008 г., както 
следва: 

2.1. По прихода                           34 491 543 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 2/ 

 2.2. По разхода                            30 670 640 лв. 

 /разпределени по функции, дейности и видове разходи,в т.ч. и целеви 

средства в Прил.№ 3/ 

          2.2.1. Остатък в края на периода                                    3 820 903  лв. 

/разпределен за ДД и ОД съгласно Приложение № 2.1./ 

3.Приема уточненият годишен план и отчета за изпълнение  на 
фонд “Приватизация” – Приложение № 6 и отчета за извънбюджетните 
сметки –Приложение № 11; 

4. Приема отчета на общинските предприятия   – Прил. №№ 

7.1.÷÷÷÷7.4./ 

5. Приема годишният доклад по дълга към 31.12.2008 г. и план 

2009  /Прил.№ 5/; 

6. Приема отчета за финансиране на капиталовите разходи през 
2008 г. / прил. №4/ 
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7. Приема отчета за лимитирани разходи: 

7.1. Представителни разходи на кмета на общината          4 920 лв. 

7.2. Командировъчни разходи на кмета на общината        1 796 лв. 

/в т.ч. в страната – 1 434 лв. и в чужбина – 362 лв./ 

 8. Приема планът по бюджета за 2009 г. както следва: 
8.1. По прихода                            34 515 329 лв. 

/разпределени по  видове приходоизточници /”държавни трансфери” и 

“собствени приходи”/ съгласно Приложение № 2/, в т.ч. 

8.1.1. Приходи за делегирани “държавни дейности” 19 352 457 лв. 

 8.1.1.1. Обща субсидия                           16 606 236 лв. 

 8.1.1.2.Балансиране (Пр.ост.от2008г.и общ.приходи)  2 746 221 лв.   

          8.1.1.2.1.Преходен остатък от 2008 г.                               2 298 595 лв.   

          8.1.1.2.2.Дофинансиране с общ.приходи                            447 626 лв.  

/в т.ч. преотстъпени собствени приходи от учебни заведения, 

работещи по системата на “делегирани бюджети”  в приход на 

бюджетите им -  150 626 лв./ 

          8.1.2.  Приходи за “общински” дейности     15 162 872 лв. 

 8.1.2.1. Данъчни приходи                                       2 700 000 лв. 

 8.1.2.2. Неданъчни приходи                            9 592 420 лв. 

 8.1.2.3. Обща изравнителна субсидия                             1 877 200 лв. 

8.1.2.4. За зимно поддържане и снегопочистване на общ.пътища   
       104 200 лв. 

 8.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи             674 600 лв. 

 8.1.2.6. Трансфер за ДТ”А.Страшимиров”                   - 55 000 лв. 

 8.1.2.7. Възстановяване на заем от SG ЕКСПРЕСБАНК - 828 000 лв. 

          8.1.2.8. Възстановен временен безлихвен заем                   22 770 лв. 

          8.1.2.9. Балансиране 2009 г.                                              1 074 682 лв. 

          8.1.2.9.1.Преходен остатък от 2008 г.                               1 522 308 лв.   

          8.1.2.9.2.Дофинансиране  на ДД с общ.приходи             - 447 626 лв.   

/в т.ч. преотстъпени собствени приходи от учебни заведения, 

работещи по системата на “делегирани бюджети”  в приход на 

бюджетите им -  150 626 лв./ 

          8.1.3 Приема разпределението на преходния остатък 3 820 903 лв. 

 /разпределен за ДД и ОД съгласно Приложение № 2.1./ 

 8.2. По разхода                                      34 515 329 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в Прил. № 3/,  в 

т.ч. 

  -   за “държавни” дейности                                    17 027 162 лв.              

/в т.ч. целеви остатъци от 2008 год. 420 926 лв/ 

           -    за “дофинансиране на държавни д-ти”                    2 325 295 лв. 

           -    за  “общински” дейности                         15 162 872 лв. 

  8.2.1. Разчет за финансиране на капиталовите разходи – Прил. № 

8; 
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  8.2.2. Определя резервиран бюджетен кредит по ф-я 09 в размер 

на 247 720 лв. 

/в т.ч. непредоставен държавен трансфер от общата изравнителна 

субсидия  187 720 лв./ 

  8.2.3. Приема план –сметка на извънбюджетния ф. 

“Приватизация” – Прил. № 6; 

  8.2.4. Приема плана за 2009 год. по финансовите сметки на:  
ОП”Ученическо столово хранене и почивно дело” /Прил. № 7.1., 

ОП“Общински жилища и сгради” /Прил. № 7.2./ на ОП”Разградлес”  

/Прил.№ 7.3./ и ОП “Паркстрой” /Прил.№ 7.4./; 

  8.2.5. Приема обема на бюджета по кметства,  Приложение № 9; 

           9. Определя  178  щатни бройки численост на персонала в 

общинската администрация, в т.ч.: 

           9.1. 140 щатни бройки със средства за заплати по § 01 в размер на 
1 263 000 лв. за сметка на трансфера по единния разходен стандарт, в 

т.ч. за кмет и 27 бр. в кметства. 
           9.2. 38 дофинансирани щатни бройки със средства за заплати по § 

01 в размер на 195 000 лв. за сметка на общински приходи, в т.ч. за 
кметства – 14 бр.  

          10. Приема разчета за някои целеви разходи:  

 10.1. За представителни разходи  – 10 х.лв.; 

 10.2. За отпускане на помощи за лечение – 25 х.лв. /Отпускането 

на средствата става със заповед на кмета  за всеки конкретен случай. 

Средствата за всяка помощ са  до 500 лв.  срещу представени 

медицински документи за  неотложно лечение и мотивирана 

невъзможност за осигуряването му./ 

10.3. За помощи за погребение на починали граждани  12 х.лв.,  

както следва: 
10.3.1.За служебно погребение на починали жители на общината – 

без близки и роднини, бездомни, безпризорни, настанени в заведения за 
социални услуги без доходи  се заплаща по 150 лв. за всеки случай. 

10.3.2. Еднократна помощ в размер на  150 лв. за семейства на 
починал жител на общината регистриран в службата за социално 
подпомагане и за ветерани от войните. 
           11. Приема следните лимити за разходи: 

 11.1. Социално - битовите разходи на заетия  персонал в 

бюджетните звена – в размер на 3% от  начислените трудови 

възнаграждения; 

 11.2. Второстепенните ръководители на бюджетни звена, 
включително и тия на делегирани бюджети определят  със заповед 
размера на средствата за работно облекло в рамките на бюджета си. 

 11.3. Определя разходи за обслужване на общинския дълг 
съгласно приложение № 5; 
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  11.4. Определя разходи за отличия и награди, както следва: 
           11.4.1. Определя индивидуална парична награда в размер на една 
минимална работна заплата  при връчване на наградите по т.11.4.: 

         - почетен гражданин на град Разград; 
         - почетен знак „За принос към местното самоуправление”; 

         - награда  “Никола Икономов”; 

         - награда “Акад. А. Явашев”; 

- награда “Отличник на випуска”; 

- награда ”Златен пегас” 

- награда за поетично творчество; 
            11.4.2. Определя  колективна парична награда в размер на три 

мин.р.з. за награда “Европейски принос в развитието на младежките 
общности от община Разград” 

            11.4.3. Наградите по т.10.4.1. и т. 10.4.2 се осигуряват за сметка на 
резервираният кредит по т.8.2.2. 

   12.Утвърждава списък с длъжностите, които имат право на 
транспортни разходи /Приложение № 10/; 

   12.1. Упълномощава кмета да утвърди поименен списък на 
лицата по т.12. Размерът на средствата е в рамките на 85% от 
действителните  разходи за транспорт до работното място и в работното 
време, както и начина на отчитане и контрол на разхода;   
            13. Възлага на кмета на общината да разпредели и утвърди 

средствата по бюджета по пълна бюджетна класификация, по 

тримесечия, по месеци и по второстеп. разпоредители в рамките на 
приетия обем на бюджета по функции и дейности /по Прил.№ 3/;  

            13.1. Бюджетът в дейност “Общообразователни училища” и 

„ЦДГ” се разпределя  по училища от комисия, назначена със заповед на 
кмета на общината и се утвърждава от кмета на общината. 
            13.2. Приходите от услуги и управление на собственост по 
Наредби №№ 2 и 14 на Общински съвет от учебните заведения по 
системата на делегираните бюджети се преотстъпват в приход по 
бюджетите им и се планират и отчитат като „дофинансиране”. 

            14. Дава съгласие възникналият временен недостиг на бюджетни 

средства за “местни” дейности да се покрива текущо с временни 

безлихвени заеми от набирателни и извънбюджетни сметки и фондове 
на общината. 
            15. Възлага на кмета на общината: 
   15.1. Да определи конкретните права и задължения на 
второстепенните и третостепенните разпоредители с бюджета; 
   15.2. Да ограничава или спира финансиране на дейности и 

бюджетни  звена при нарушаване на бюджетната и финансова 
дисциплина , Системата за финансово управление и контрол и 

Системата по качество по  ISO 9001:2000; 
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  15.3. Да променя общинският бюджет с размера на постъпилите 
и разходвани средства от дарения и спонсорства в съответствие с 
волята на дарителите и спонсорите; 
  16. При спазване на общия размер на бюджета и разделението му 
на “държавни” и “общински” дейности,  предоставя  следните 
правомощия на кмета на общината за бюджетната 2009 г.:  
  16.1. Да изменя размерът на бюджетните кредити  за различните 
видове разходи в обема на общите разходи  на една бюджетна дейност , 
без средствата за заплати и осигурителни вноски в частта за 
делегираните от държавата дейности; 

   16.2. Да прехвърля бюджетни кредити   за различни видове 
разходи в една дейност или от една дейност в друга в границите на една 
бюджетна група, без да изменя общия й размер в частта за местните 
дейности. 

   16.3. Да разпределя резервния бюджетен кредит определен за 
неотложни и непредвидими разходи по т.8.2.2;  

   16.4. Да кандидатства за средства от Европейските и национални 

фондове както и от определените със ЗДБРБ за 2009 г. източници за 
съфинансиране на общински програми и проекти; 

            17. Разходването на бюджетните средства /без целевите средства/ 
се осъществява при съблюдаване на следните приоритети: 

   17.1.Разходите за “държавните” дейности се извършват до 
размера на предоставените трансфери и се използват по 
предназначение,  като разходите за трудови възнаграждения и 

стипендии са приоритетни. 

   17.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната 
поредност: за трудови плащания; за покриване на просрочените 
задължения от минали години в размер на 274 842 лв., за разходи 

свързани с дейности, за които се събират такси; за хранителни 

продукти; неотложни сезонни разходи /горива, текущи ремонти/. 

             17.3. При липса на финансиране на подадения проект 
“Осигуряване на подходяща инфраструктура чрез ремонт на ОУ 

”Г.С.Раковски”, ОУ ”Ив.С.Тургенев”, ОУ ”Н.Икономов”, ОУ 

”О.паисий” и СОУ  ”Хр.Ботев” в Община Разград” по ОП ”Регионално 
развитие”, да се предвидят средства за поетапно финансиране след 
отчета на първо шестмесечие на 2009 г. 
            18. Текущото финансиране за делегираните държавни дейности 

се извършва в рамките на постъпилите  държавни трансфери, а за 
общинските дейности - до размера на постъпилите  средства за местни 

дейности. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, моля за още малко търпение. 
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 Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа, 

 Като Ръководител на кметската администрация, аз искам да ви изкажа 

благодарност затова, че проявихте здрав политически разум и гласувахте 

Бюджета на Община Разград. От този момент Община Разград има свой 

бюджет. Той ще се изпълнява, в рамките на Закона и до рамките на 

реалните приходи, които ще влязат в общата му маса за реализация през 

2009 година. Така, че благодаря ви още веднъж.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря ви и аз колеги. Г-н Димитров, заповядайте. Обяснение на 

отрицателен вот. 

 

 Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Точно така. Благодаря Ви.  

 Уважаеми г-н Председател, искам да кажа защо не гласувах  този 

бюджет. Бюджет, който тук в зала беше наречен от г-н Цонев, който го 

представя на всички комисии – надут и нереалистичен. Искам да кажа, че не 

това е основното, което ме накара да гласувам „против”. Първия път, 

миналата година когато се приема бюджета, аз гласувах „против”, но след 

това го подкрепих защото в 308 зала Кмета на Общината пое ангажимент да 

бъдат свършени 3 неща: Асфалтирането на един паркинг пред старата 

джамия и 2 улици в гр. Разград. От отчета за изпълнението на бюджета за 

2008 година става ясно, че само единият ангажимент, който беше поет от 

общинската администрация, чрез Кмета е изпълнен. Двете улици на които 

живеят наши съграждани останаха неремонтирани  и прехвърлени за този 

бюджет. Аз се боя, че ние отново всички ще бъдем излъгани и голяма част 

от добрите пожелания, които са в този бюджет няма да бъдат реализирани. 

Но това оставям на съвестта на всички, които са гласували „ЗА”. Благодаря 

Ви.   

 

ПО ВТОРА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, на дневен ред остана да 

разгледаме само писмото от г-жа Селиме Карагьозова, питане отправено до 

Кмета на Община Разград по реда на чл.96, ал.1 от Правилника. Госпожо 

Карагьозова, дали сте възможност на г-н Бояджиев да Ви отговори писмено.  
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 Г-жа Селиме Карагьозова – ДПС 

 Да, г-н Бояджиев отговори писмено и със становището му бяхме 

запознати в Комисията по социална политика и здравеопазване. И мисля, че 

затова не е сметнал за необходимо да отговаря допълнително, защото 

цялата комисия беше запозната. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. И последното в дневния ред, след като сме приключили 

материалите и докладните е направено искане по реда на чл. 54, ал. 7 и 8 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Разград от 

г-н Милков, който иска да вземе становище по бюджета. Г-н Милков тъй 

като сте го направили в абсолютно определения от Закона срок, след 

приключване на всички дискусии и дебати, заповядайте и изразете Вашето 

становище.  

 

 Г-н Георги Милков – Председател на Сдружение „Център на НПО в гр. 

Разград” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Преди да започна с коментара си, аз се притеснявам за кворума г-н 

Председател. Не знам дали …, виждам че ….. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Тъкмо това си правя справка в момента за нужния кворум, дали да не 

прекратим сесията.  

 

 Г-н Георги Милков – Председател на Сдружение „Център на НПО в гр. 

Разград” 

 Аз съм готов да говоря, защото съм се подготвил, но Вие като 

Председател да….. Добре. 

 Ние озаглавихме нашия коментар за бюджета по името на един 

популярен комедиен  сериал, който се казва: „Развитие в застой”, или 

преведено така на езика на хората означава, че бюджета се увеличава с 

8 000 000 в сравнение с миналата година, но резултатите са още по – лоши. 

Или услугите, които се предоставят на гражданите не са такива каквито 

трябва да бъдат.  

 Община Разград се управлява много лошо и непрозрачно. Малък кръг 

около Кмета прибира огромни суми от общинския бюджет. Налице са 

крещящи конфликт на интереси между много общински съветници и Кмета. 

Много от обществените поръчки са уредени и предварително се знае кой ще 

бъде спечелилия кандидат. Раздутата общинска администрация е 

некомпетентна и слабо мотивирана да работи ефективно. Огромни са 

разходите за издръжка на общинските бюрократи. Обикновените граждани 
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едва ли могат да си представят колко плаща Кмета за телефони за една 

година. Аз се радвам, че г-н Бояджиев от тази трибуна потвърди, че 

наистина разходите за 3 години са 500 000 лв. За него това са малки разходи. 

За мен като обикновен гражданин това са огромни разходи за резултатите, 

които виждаме. Огромни и неоправдани са разходите за огромната и 

тромава администрация с 302 служители. Официално се водят на заплата 

178 чиновника, от които в Общинската администрация работят на бюро 137. 

Отделно 41 са служителите в кметствата на малките населени места. Други 

124 човека са назначени на заплата в 4 Общински предприятия. Ние 

изчислихме на базата на бюджета, колко струва един общински служител – 

цифрата е стряскаща. Аз специално и колегите, с които работихме направо 

се притеснихме, че един служител, един чиновник на бюджета струва 

40 030 лв., от които само за заплати са 10 214 лв. и 30 086 лв. за издръжка. 

Това много лесно може да се сметне от Приложенията към бюджета. Всеки 

човек, децата в четвърти клас с калкулатор могат да сметнат, колко струва 

един служител на бюджета. Вие, сами като съветници преценете това малко 

ли е или много. Аз като данъкоплатец съм много обезпокоен от това, което 

гласувахте току-що. Притеснителен е и големия брой на служителите извън  

одобреното щатно разписание от Общинския съвет.  Повече от 40 човека се 

водят извън списъчен състав. С този бюджет Вие ги увеличихте  поне с още 

10. Една и съща песен се пее от времето на Венелин Узунов, предишния 

Кмет. Улиците се асфалтират и се преасфалтират през следващата година от 

същата фирма, понеже вече са с дупки. В ремонта на улиците заедно с 

чистотата има най – много пари и се краде най – много. Това установяват 

нашите анализи от наблюденията ни за работата на местната власт през 

последните 15 години. И сами разбирате, какъв голям интерес има 

специално към чистотата и към ремонта на улиците. В Община Разград 

липсват работещи механизми за контрол и отчетност. Няма система за 

оценка на всяка обществена услуга. Не ясно, аз няколко пъти попитах: 

Колко струва, как се предоставя и какъв резултат има? Няма такъв 

механизъм в Община Разград. Не е ясно примерно, не стана ясно, защо 

„Шеле” получи повече с 1 000 000 в сравнение с миналата година. Кое 

наложи да получат тези пари, не е ясно? И вносителя и г-жа Ангелова не 

обясниха защо се получава. Аз съжалявам, че г-н Бояджиев не е тука, но 

този въпрос го отправям и чрез Вас, аз бих искал да разбера като 

гражданин: Защо е тази негова голяма привързаност към фирма „Шеле”? 

Защо три поредни сесии неговия именит заместник и той внасят една и 

съща докладна записка? И защо се наложи да се увеличат двойно парите за 

чистота? Няма отговор на този въпрос. Защо в годината на избори се налага 

да се купи скъпа техника за 500 000 лв., и да се повери на един Директор, 

който е там без конкурс? Г-жа Цакова. И Вие с Вашето гласуване, 

съжалявам, че се обръщам към Вас, Вие одобрихте това нещо. А, аз много 

се надявам, че Вие ще дължите отговори и пред гражданите, които са Ви 
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избрали. Огромни са разходите за издръжка и материали. Чувствително са 

увеличени сумите за външни услуги, които никой не знае как се 

разпределят. Само ще дам за пример: Бюджета за външни услуги на най - 

голямото Общинско предприятие „Разградлес” е  520 000 лв. Къде отиват 

тези пари? Никой не зададе този въпрос, никой не даде обяснение, къде 

отиват тези пари. Това е Общинското предприятие, с най – много телефони. 

37 човека, ползват 55 телефона, заедно с Филхармонията. Не е късно, от 

тука отправям апел към Вас на следващата сесия въведете лимити. 

Сериозно Ви призовавам като гражданин, да въведете лимити. Всеки, който 

ползва от бюджета трябва да е пестелив и разумен. Независимо, от това, 

което чух разбрах, че Кмета не може да управлява тази армия от 1800 

човека. Той това каза: Не може да ги управлява и за него 160 000 лв. на 

година били нормален разход. Бюджетите на малките населени места са 

непропорционални и алогични, което показва, че те не са в приоритетите на 

Кмета. Не е ясно и не стана ясно, в комисиите и в бюджетната комисия как 

и по каква методика е определен бюджета на  тези населени места и не е 

ясно примерно: Защо едно село с 900 жители по – малко получава 5 000 

повече от другото село? Няма такава връзка. Няма да казвам ….. един 

извод: В малките населени места или в селата живеят 35 % …. 

 

 Г-н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

 Процедура г-н Председател, 

Моля да се провери кворума в залата.  

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря г-н Атанасов.  

Уважаеми колеги,  

Присъстващите в залата са 14 човека, нашия Правилник оказва, че при 

липсата на кворум, т.е. по – малко от половината от общия брой на 

общинските съветници нямаме право да продължим. С оглед на това 

прекъсвам заседанието на Общински съвет – Разград. Заповядайте г-н 

Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи”  

Процедура.  

Уважаеми г-н Председател, 

Докато чакаме да се възстанови кворума, можем да използваме 

времето да изслушаме г-н Милков. Може би общинските съветници ще се 

върнат до минути.  

  

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Аз официално не съм приключил заседанието на днешната сесия. 

Всички са напуснали самоволно. Нямам основание по нашия Правилник да 

продължа изслушването и разглеждането. Кворума в залата е 14 общински 
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съветника. С извинение, г-н Милков, съжалявам колеги, Правилника 

изрично го оказва.  

 Прекратявам заседанието. Приятна вечер на всички и Ви благодаря.  

 

 Закривам заседанието на Общински съвет – Разград в 19. 30 часа.  

 

 

 

 

 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ:/П/ Не се чете 
         /С. Стоянов/ 

 

 

 СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/ К. Монев/ 

 

 


